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رئیس سازمان برنامه و بودجه:
اصلاحات لایحه بودجه ۱۴۰3 

اعلام شد
 داود منظــور، رئیس ســازمان برنامه و بودجه 
گفت که در اصلاحات لایحه بودجه سال آینده 
هزینه متناسب ســازی حقوق بازنشســتگان و 
جداولی در رابطه با بخشــی از مصارف بودجه 
دیده شده است.داود منظوربا اشاره به رد لایحه 

بودجه سال آینده در مجلس، تصریح...

وزیر کشور:
اربعین آینده خدمت رسانی 

بخش حمل و نقل توسعه می یابد
احمد وحیدی، وزیر کشور در همایش ملی روز 
برجسته ای  حمل ونقل گفت: حمل ونقل نقش 
در زندگی مردم دارد و بشــر از دیرباز تاکنون، 
وابسته به حمل ونقل است بنابراین این صنعت 

جایگاه مهمی در زندگی مردم دارد....

سخنگوی اقتصادی دولت: 
دولت مخالف افزایش حقوق 

کارگران نیست
 ســید احسان خاندوزی، سخنگوی اقتصادی 
دولت در نشســت خبری بیان کــرد: دولت 
ســیزدهم از آغاز فعالیت خود دنبال انضباط 
مالــی در بخــش دولتی و ســایر بخش های 

عمومی کشور بود و کنترل نرخ ارز...
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پس از صعود 
 

در حالی که در دو روز گذشــته شــاهد 
یادآوری بازی های جــام جهانی فوتبال و 
فینال آن در فضای مجــازی و قهرمانی آرژانتین بودیم 
و بعضی قهرمانی این تیم با فوتبالیست محبوب »لیونل 
مسی« را از محدود اتفاقات تکرارنشدنی عمر خود تصور 
می کنند؛ در این ســو اما ملی پوشــان تیم فوتبال ملی 
کشــورمان پس از چانه زنی و گذشــت دو سال از زمان 
صعود موفق بــه دریافت هدیه های وعده داده شــده از 
ســوی مســئولان نشــده اند بلکه هیئت عمومی دیوان 
عدالــت اداری تصویب نامه های هیئت وزیران نیز واردات 
خودروهای خارجی توسط فوتبالیست ها را ابطال کرد آن 
هم بدلیل »ایجاد تبعیض ناروا بین ورزشکاران«. فارغ از 
نوع هدیه وعده داده شده و نحوه پرداخت آن که نه تنها 
منجر به ایجاد تبعیض ناروا بین ورزشکاران شده است و 
اصولاً بیش از آنچه تصور می شود خارج از عرف و بیگانه 
با سبک زندگی قشــر زیادی از مردم جامعه است، نکته 
قابل تأمل این اســت که دلیل وعده دادن این نوع هدایا 
به صورت جو زده و تحت تأثیر محیط قرار گرفتن به چه 
علت اســت؟ عموماً فوتبال محبوب ترین ورزش در دنیا 
شناخته می شود و به باور همگان فوتبال، فقط یک ورزش 
نیســت و در ابعاد مختلفی قابل بررســی و تأثیرگذاری 
است از این روز هزینه های زیاد صرف این ورزش می شود 
و تجربه ثابت کرده اســت که حتی یک فوتبالیســت تا 
 چه انــدازه می تواند بســیاری از معادلات یک کشــور 

را تغییر دهد.
 روی ســخن با مدیرانی است که گویی با فوتبال چندان 
آشــنایی ندارند در حالی که تیم ملی سال هاست مرحله 
راه یابی به جام جهانی را جشن می گیرد، اعتقاد کارشناسان 
ورزشــی بر صعود از مرحله گروهی است و اگر وعده ای 
هم قرار است داده شود به این شرط است. که این مرحله 
نیز اهدای هدایا باید با احتیاط باشــد زیرا هنوز عدالت 
ورزشــی در همه رشته ها وجود ندارد آن هم رشته هایی 
که اغلب ورزشکاران با هزینه های شخصی راهی مسابقات 
می شــوند و موجب به وجود آمدن پاره ای حساسیت ها 
 شــده اســت. در عجیب بودن شــرایط همین بس که 
وعده ها علاوه بر مشکلات اخلاقی، رنگ و بوی غیرقانونی 

بودن هم دارد. 

نرخ تورم مسکن در آبان ماه ۱۴۰۲ چقدر بود؟

 یکه تازی بازار 
اجاره بها 

موضــوع مســکن به عنــوان یــک نیاز اساســی گا ه 
حتــی در کنار خوراک و پوشــاک مطرح می شــود و 
 اهمیت آن شــامل حوزه هــای مختلــف اقتصادی و 
اجتماعــی می شــود. گران بودن خرید مســکن باعث 
شــده اســت که تنها راهــکار رفتن ســمت اجاره بها 

باشــد؛ هــر چند کــه این بــازار نیــز از بــازار تورم 
مســکن تأثیر گرفته اســت. ایــن روزها بــازار اجاره 
 مســکن یکــی از بزرگ ترین بخش های بازار مســکن 
محســوب می شــود. افرادی که به دنبال محلی برای 
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سخنگوی ارشد کمیسیون اروپا: 
با ایران در خصوص تحولات دریای 

سرخ در تماس هستیم
 ایرنا- سخنگوی ارشد کمیسیون اروپا گفت که جوسپ 
بورل، مســئول سیاست خارجی این اتحادیه با وزیر امور 
خارجه ایران در خصوص تحولات دریای سرخ و حملات 

ارتش ملی یمن به کشتی های اسرائیلی در تماس است.
پیتر استانو در نشست خبری از بروکسل افزود: ایران یکی 
از شرکایی است که ما )در خصوص تحولات دریای سرخ( 

در تعامل هستیم.
وی با تکرار ادعاهای بی اســاس دربــاره ارتباط ایران با 
عملیات گروه های مقاومت در منطقه گفت: نماینده عالی 
»جوسپ بورل« چندین مرتبه پس از آغاز درگیری های 
اخیر با حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه ایران در 
تماس بوده تا پیام ها و انتظارات اتحادیه اروپا از تهران را 
برای استفاده از نفوذش روی گروه های نیابتی و نهادهای 

مورد حمایت این کشور، منتقل کند.
مقــام اروپایی بــا تأکید بر لزوم جلوگیری از گســترش  
تنش هــا در منطقــه ادعا کــرد که جنگ غــزه باید به 
صورت مســالمت آمیز پایــان یابد. این درحالیســت که 
رژیم صهیونیستی با حمایت همه جانبه کشورهای غربی، 
کشــتار گســترده ای را در نوار غزه و کرانه باختری علیه 
مردم بی دفاع فلســطین به راه  انداخته اســت و تاکنون 

نزدیک به ۱۹ هزار فلسطینی به شهادت رسیده اند.
ارتش یمن طی هفته های گذشته در حمایت از مقاومت 
ملت فلسطین در نوار غزه چند کشتی رژیم صهیونیستی 
را در دریای ســرخ و تنگه باب المنــدب هدف قرار داده 
اســت. نیروی دریایی یمن پیشتر هشــدار داده بود که 
عملیات نظامی علیه کشتی ها و منافع دشمن اسرائیلی را 
تــا زمانی که تجاوزهای آن به غزه و جنایاتش علیه ملت 

فلسطین متوقف شود، ادامه خواهند داد.
روز گذشــته وزیر دفاع آمریکا اعلام کرد که یک ائتلاف 
چنــد ملیتی برای مقابله با عملیات  ارتش یمن در دریای 
سرخ تشکیل شــده است. به گفته لوید آستین، علاوه بر 
آمریکا، کشورهای انگلیس، فرانسه، ایتالیا، اسپانیا، نروژ، 
هلند، کانادا، بحرین و سیشل اعضای این ائتلاف هستند 
و اقدام به گشت زنی مشــترک در جنوب دریای سرخ و 
خلیج عدن می  کنند. وزیر دفاع آمریکا مدعی شد: تشدید 
تنــش از ســوی حوثی های یمن جریــان آزاد تجارت را 

تهدید و قوانین بین  المللی را نقض می  کند.
در همین حال حزام الاســد، عضو دفتر سیاســی انصارا... 
یمــن، رژیم صهیونیســتی و حامیان غربــی آن به ویژه 
آمریکا را در شبکه اجتماعی ایکس تهدید کرد و به زبان 
عبری نوشت: با یاری خداوند متعال، هیچ قدرتی در روی 
زمین نخواهد توانســت که ما را از یاری ساکنان غزه در 

برابر تعدی رژیم صهیونیستی، بازدارد.
محمد عبدالســلام، ســخنگوی انصارا... یمن هم در این 
تارنما ضمن امن دانســتن آبراه های دریای سرخ و خلیج 
عدن برای عبور همه کشــتی ها غیر از کشتی های رژیم 
صهیونیستی و کشــتی هایی که عازم بنادر سرزمین های 
اشــغالی هســتند، تأکید کــرد: هراس افکنــی آمریکا 
دربــاره آبراه ها، تبلیغــات مغرضانه و غیرواقعی اســت 
که به دنبال تشــکیل دیوار بین المللــی حمایت از رژیم 
 صهیونیســتی در دریا پس از سقوط دیوار بتنی در برابر 

طوفان الاقصی است.

»باقری« در دیدار وزیر خارجه ژاپن:
آواره کردن مردم غزه مصداق پاکسازی 

نژادی است
صدا و ســیما- علی باقری، معاون سیاسی وزارت امور 
خارجه که به منظور برگزاری کمیته مشــورتی معاونین 
وزرای خارجه جمهوری اسلامی ایران و ژاپن به توکیو سفر 
کرده، با کامیکاوا، وزیر امور خارجه این کشور دیدار کرد.

 در این دیدار، آخرین وضعیت روابط دوجانبه، موضوعات 
منطقه ای و بین المللی مــورد گفت وگو و تبادل نظر قرار 
گرفت. کامیکاوا، ضمن استقبال از سفر باقری، بر اهمیت 
برگزاری نشست معاونین وزرای خارجه به منظور ارتقای 

مناسبات دوستانه دو کشور تأکید کرد.
 معاون سیاســی وزیر امور خارجه کشــورمان نیز ضمن 
اشاره بر اهمیت روابط دوستانه و تاریخی دو کشور ایران و 
ژاپن، بر ضرورت تلاش مضاعف به منظور ارتقای مناسبات 
دوجانبــه به ویژه در بعد اقتصادی و نیز همکاری و تبادل 

نظر در قبال تحولات بین المللی و منطقه ای، تأکید کرد.
باقری در این دیدار خواستار پایان دادن فوری به جنایات 
جنگی و نسل کشی رژیم صهیونسیتی در غزه شد و اظهار 
کــرد: از جامعه بین الملل و از جملــه ژاپن انتظار می رود 
در این زمینه و نیز ارائه فوری کمک های بشردوســتانه به 
مردم غزه تلاش و اقدامات بیشتری را انجام دهند. معاون 
سیاسی وزارت امور خارجه کشــورمان افزود: آواره کردن 
مردم غزه در داخل این سرزمین و به خارج از آن، مصداق 

پاکسازی نژادی است و باید فوراً متوقف شود.
 وزیــر امور خارجه ژاپــن نیر بر ضرورت ارســال فوری 
کمک هــای بشردوســتانه به غزه تأکید کرد و خوســتار 
همکاری آحــاد جامعه بین المللی بــرای توقف بحران و 
جلوگیری از گسترش آن شد. طرفین همچنین بر اهمیت 

همکاری برای تأمین امنیت بین المللی تأکید کردند.

معاون اجرایی رئیس جمهور تأکید کرد:
لزوم تسهیل و تسریع برنامه های 

مربوط به جوانی جمعیت
مهر- معاون اجرایــی رئیس جمهور بر لزوم تســهیل و 

تسریع برنامه های مربوط به جوانی جمعیت تأکید کرد.
محســن منصوری در نشســتی بــا حضــور نمایندگان 
دســتگاه های مختلف که در حوزه جوانی جوانی جمعیت 
نقــش دارنــد، اظهار داشــت: کارهای زیــادی در حوزه 
جمعیت انجام شده ولی هنوز تا رسیدن به نقطه مطلوب 
فاصله داریم و باید به جد این مســئله مورد پیگیری قرار 
گیرد. وی با بیان اینکه باید کارها در حوزه جوانی جمعیت 
تسریع و تسهیل شــود، افزود: آمادگی داریم نشست های 
این چنینی را هر ماه برگزار کنیم. منصوری گفت: مصوبات 
ما در زمینه جوانی جمعیت دو دسته است یا نیاز به اعتبار 
دارد یا ندارد مثبت مصوبات ساماندهی و آئین نامه اعتبار 
نیــاز ندارد. معاون اجرایــی رئیس جمهور گفت: مصوبات 
خوبــی در حوزه جوانی جمعیت داشــته ایم اما گاهی در 

عمل مشکلاتی وجود داشته است که باید رفع شود.
وی بیان داشــت: صدا و ســیما نقش مهمــی در موضوع 
افزایش جمعیت دارد و نیاز به انجام اقدامات بیشــتر در 
حوزه فرهنگ ســازی از طریق تولید فیلم و سریال است. 
همچنین گسترش فعالیت استانداران حائز اهمیت است و 

ستاد استانداری ها باید بیشتر فعال شود.
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ایسنا- غلامحسین محسنی اژه ای، رئیس قوه قضاییه گفت: ما شرعاً 
و قانوناً مکلف و موظف به گســترش و بســط عدالت هســتیم اما در 
مواردی علی رغم آنکه عدالت محقق شده اما احساس عدالت در فرد و 

جامعه تحقق نیافته است.
وی در ادامه با بیان اینکه زمینه های امور پژوهشــی در امر قضا فراوان 
اســت، به تبیین و تشــریح دو مقوله ی »تحقق عدالت« و »احساس 
عدالت« پرداخت و گفت: ما شرعاً و قانوناً مکلف و موظف به گسترش 
و بســط عدالت هســتیم، اما در مواردی علی رغم آنکه عدالت محقق 
شــده، اما احســاس عدالت در فرد و جامعه تحقق نیافته است! خود 
این مقوله، یک زمینه پژوهشــی و تحقیقی اســت؛ بدین معنا که چه 
کنیم هم مؤلفه های عدالت تحقق یابد و هم احســاس عدالت در فرد 

و جامعه شکل گیرد. 
محســنی اژه ای در ادامــه به تقریر دلایلی پرداخت که ســبب ایجاد 
احســاس عدم تحقــق عدالت در افراد و جامعه می شــود و در همین 
راســتا گفت: گاهی فرد در موضوعی، ذی حق است، اما توانایی اثبات 
ذی حق بــودن خود را ندارد و همین امر ســبب می شــود که حکم 
مطابق خواســته اش صادر نشود و بدین واســطه، احساس بی عدالتی 
می کند؛ در مواردی نیز امر به علم قاضی سپرده می شود؛ خب طبیعتاً 
همــه افراد با قرائن و شــواهد موجود، به صورت یکســان و مشــابه، 
علــم پیدا نمی کنند؛ در مقوله ی ارجــاع پرونده های قضایی تخصصی 
بــه »کارشناســی« نیز بعضاً شــاهد تفاوت های فاحــش در نظریات 
 واصله به قضات هســتیم؛ این ها مواردی اســت که ممکن است سبب 
ایجاد احساس بی عدالتی شوند؛ همه این ها در زمره زمینه های تحقیق 
و پژوهــش هســتند و ما از تحقیقــات پژوهشــگران در این حوزه ها 

استقبال می کنیم.
مبارزه ای همه جانبه و بدون تبعیض و ریشه ای با فساد

رئیس قــوه قضاییه در ادامه بــا قدردانی از اقدامــات و فعالیت های 
چشمگیر پژوهشــگاه قوه قضاییه بویژه طی یکســال اخیر، به رئیس 
پژوهشــگاه دســتور داد تا با شناســایی و احصاء نیازها و اولویت های 

روز و همچنین مســائل آینده ی مبتلابه امر قضا، فعالیت های منسجم 
پژوهشی را در همکاری با نهادهای ذی صلاح در امر پژوهش در کشور 
و بهره گیری از ظرفیت های آنها، مجدانه تا حصول نتیجه دنبال کنند.
محســنی اژه ای در ادامــه یکی از زمینه های پژوهشــی مرتبط با امر 
قضــا را مقوله ی »مبارزه با فســاد در همه ســاحت ها بویژه فســاد 
اقتصــادی« دانســت و ضمن تبیین و تشــریح قوانیــن ناظر در این 
 حــوزه از جملــه قانــون مبارزه بــا اخلالگــران در نظــام اقتصادی 
و همچنین منشــور هشــت ماده ای مقام معظم رهبری، اظهار کرد: 
مــا می خواهیم مبــارزه ای همه جانبــه و بدون تبعیض و ریشــه ای 
با فســاد کنیــم و در اثنــاء این امر، شــرع و قانــون و حرمت افراد 
 حفظ گردد؛ شــما پژوهشــگران و محققان می توانیــد در این حوزه 
کمک کار دســتگاه قضا باشید و راهکارهای برخورد متوازن با فساد را 

کشف و ارائه کنید.
تشخیص شفاف فساد و تمییز آن از تخلف

رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: پژوهشگران و محققان راهکارهای ناظر 
بر شناســایی و اصلاح بسترها و فرآیندهای فسادزا و همچنین قوانین 
و مقرراتی که زمینه فســاد و تخلف می شوند را ارائه کنید و اطمینان 
داشته باشید که ما با آغوش باز پذیرای نقطه نظرات شما خواهیم بود.
محسنی اژه ای بیان داشت: همانطور که در منشور هشت ماده ای مقام 
معظم رهبری قید شــده، مبارزه با فساد، آسیب هایی به دنبال دارد و 
ورود به عرصه مبارزه با فساد، مساوی با فریادهای عده ای ذی مدخل و 
ذی نفوذ خواهد بود؛ از سویی دیگر »تشخیص شفاف فساد و تمییز آن 
از تخلف« یک مقوله مؤثر اســت؛ همچنین باید مرجع تشخیص فساد 
از تخلف، بصورت واضح مشخص شود؛ چنانچه مرجع تشخیص برخی 
از این امور، به طور قطع قوه قضاییه اســت، خب طبیعتاً باید تمکین 
صــورت گیرد و وقتی قوه احکامی را در این حوزه صادر می کند، دیگر 

نباید صدای فریاد عده ای بلند شود.
رئیس قوه قضاییه با اشــاره به مبحث شناســایی عوامل اصلی و مؤثر 
در وقوع فســاد، تأکید کــرد: ما می خواهیم عوامــل اصلی و مؤثر در 

وقوع فســاد را شناســایی و منهدم کنیم؛ این عوامل ممکن است در 
بین مردم عادی و یا افرادی در حاکمیت باشــند؛ البته قطعاً برخورد 
با فســاد فردی که در حکومت است باید شــدیدتر و اساسی تر باشد؛ 
وقتی فــردی به دســتگاهی حاکمیتــی مراجعه می کنــد و کارش 
انجام نمی شــود، خدای ناکرده ممکن اســت مجبور به پرداخت رشوه 
 شــود؛ در اینجا باید ابتدائاً جلوی آن فرد رشــوه گیرنده )مرتشــی( 
را گرفــت؛ علی ایحال در ایــن عرصه نیز پژوهش های پژوهشــگران 

راهگشا است.
محسنی اژه ای در ادامه با اشاره به مقوله ی نحوه اطلاع رسانی موضوع 
کشــف فســاد و برخورد با مفســدان، گفت: چگونه می توان در بحث 
اطلاع رسانی موضوع »کشف فســاد و برخورد با مفسدان« هم شفاف 
عمل کرد و هم تمامی شــئون شرعی و قانونی و شئون ناظر بر حرمت 
افــراد را حفظ کرد؛ این نیز از دیگر عرصه های مورد نیاز برای پژوهش 

در امر مبارزه با فساد است.
رئیــس قوه قضاییه با تشــریح یکی دیگر از زمینه های پژوهشــی در 
امــر مقابله با فســاد، بیان داشــت: نحوه بهره گیــری از ظرفیت های 
 مردمــی در امــر خطیــر مبــارزه با فســاد و مقولــه ای کــه از آن 
بعضــاً با عنوان »ســوت زنی« یاد می شــود، حوزه دیگری اســت که 
پژوهشــگران ذی صــلاح می توانند بــه آن ورود کنند؛ قطعــاً باید از 
فردی که فســادی را کشف و به مرجع ذی ربط اعلام می کند حمایت 
شــود؛ اما فرد چه نوع خبری را باید بعنوان کشف و وقوع فساد اعلام 
کند؟ چگونه باید از این خبر و اطلاع رســانی او بهره گرفته شــود؟ آیا 
 این فرد اجازه دارد که خبر خود ناظر بر کشــف فســاد را به رسانه ها 
درز دهــد یا اینکه باید به مرجع مربوطــه مراجعه کند؟ اگر این فرد، 
خبــر صحیحی را بــه مرجع مربوطــه داد، قطعاً بایــد از او حمایت 
 مالی و معنوی شــود، اما اگــر بعنوان مبارزه با فســاد، خبر کذب و 
ناروایــی را منتشــر کرد و موضوع خلاف واقعی را به کســی یا نهادی 
نســبت داد آیا باید از او بعنوان مشارکت کننده در امر مبارزه با فساد، 

حمایت کرد؟

رئیس قوه قضائیه:

شرعاً و قانوناً مکلف به گسترش عدالت هستیم

ایرنا- نشســت شــورای هماهنگی دســتگاه های نظارتی به ریاست 
آیت ا... ســید ابراهیم رئیسی برگزار شد و رئیس جمهور از اعضای این 
شــورا خواســت با همکاری یکدیگر، ضمن اقدام برای نهادینه سازی 
آموزش های حین خدمت به مدیران و تذکر و هشــداردهی به موقع، 
در راســتای حفظ و ارتقای سلامت دســتگاه های اداری و اجرایی بر 

عملکردها و ساختارها نظارت مؤثر داشته باشند.
 تأکید بر اهمیــت آموزش های حین خدمــت در حفظ و ارتقای 

سلامت دستگاه ها
رئیس جمهــور در این نشســت بــا بیــان اینکه نظــارت، ضرورتی 
اجتناب ناپذیــر بــرای نظــام اداری و تضمین کننده اجــرای قانون، 
ســلامت اداری و تداوم اعتماد به دســت اندرکاران امور است، صیانت 
از اشــخاص، پیشگیری از وقوع فساد و آســیب های اداری را یکی از 
وظایف بخش های نظارتی دانست و افزود: دستگاه های نظارتی اساس 
 کار خــود را بــر صیانت از افراد و ســاختارها در قالب مســاعدت ب
رای پیشــبرد امــور قرار دهنــد و مراقب باشــند کــه نظارت های 

 آنهــا بــرای مدیریت هــا مانع ایجــاد نکــرده و جرأت و جســارت 
را از مدیران نگیرد.

آیت ا... رئیســی با تأکید بر اعمال شاخص های نظارت بر دستگاه های 
مختلف، متناســب با مأموریت ها و شــرایط زمانی هر دستگاه تصریح 
کرد: تدوین بســته ها و برگزاری دوره های آموزشــی به روز و متناسب 

با مأموریت ها و اقتضائات هر دستگاه برای مدیران و مسئولان مربوط 
یکی از اقدامات مهم و مؤثر در پیشــگیری از وقوع تخلفات و مفاســد 

اداری است و هیچ دستگاهی از نظارت مستثنی نیست.
تذکر و تنبه دادن بــه مدیران می تواند از وقوع تخلف و فســاد 

جلوگیری کند
رئیس جمهور تذکر و تنبه دادن به مدیران و مســئولان را نیز از دیگر 
اقدامات مهم پیشگیرانه دســتگاه های نظارتی دانست که می تواند در 
مواقعی که مدیری به دلیل کثرت کار دچار غفلت شــده یا اشــراف 
کافی روی مقررات ندارد، از وقوع تخلف یا فساد اداری جلوگیری کند. 
پرونده های قطعی  از  دقیق  اخبار  انتشــار  بر  رئیس جمهور   تأکید 

شده مفاسد 
ایجاد ســاختار و نظام مند شــدن تبادل اطلاعات میان دستگاه های 
نظارتی و اهمیت هماهنگی در ارائه اخبار مصادیق مقابله با فســاد و 
نه صرفا اخبار قطعی نشــده و غیردقیق از مفاسد نیز از دیگر تأکیدات 

رئیسی به اعضای شورای هماهنگی دستگاه های نظارتی بود.

دو توصیه مهم رئیس جمهور به دستگاه های نظارتی:

 تذکر بدهید اما جسارت مدیران را نگیرید

در همایش روز ملی حمل و نقل:

 شهرداری شیراز از سوی وزیر کشور به عنوان سازمان برتر مورد تقدیر قرار گرفت



تسنیم- سید احســان خاندوزی، سخنگوی 
اقتصــادی دولــت در نشســت خبــری بیان 
کــرد: دولت ســیزدهم از آغــاز فعالیت خود 
دنبال انضباط مالی در بخش دولتی و ســایر 
بخش های عمومی کشور بود و کنترل نرخ ارز، 
مهار رشــد تورم و هدف گــذاری بهبود فضای 

تولید را دنبال می کرد.
وی افــزود: خروجی ایــن موضوعات منتج به 
این می شــد که توقف اقتصاد ایــران در دهه 
گذشــته پایان پذیرد. رشــد اقتصادی کشور 
در فصل تابستان مشابه فصول گذشته بوده و 
رشد اقتصادی 8 فصل فعالیت دولت سیزدهم 
مشخص است. از پاییز سال 1400 تا تابستان 
1402 نرخ رشــد اقتصاد مثبت بــوده و این 
متغیر در تابســتان امســال  به 7/1 با نفت و 

بدون نفت 4.2 درصد رسیده است. 
  نرخ بیکاری کاهش یافته است

ســخنگوی اقتصادی دولت با اشــاره به نرخ 

بیکاری گفت: نرخ بیکاری کشــور در تابستان 
بــه 7/9 درصد کاهــش یافته و ایــن عدد از 
کم تریــن نرخ های بیکاری در ســه دهه اخیر 
است و مجموع شاغلین به بیش از 24 میلیون 
نفر افزایش یافته است. مجموعه این متغیر ها 
حاکی از این است که سیاست های دولت موثر 
واقع شــده و اینکه برخی گفتند اقتصاد کشور 
رشــد بی کیفیت داشته، بر اساس آمار گفته ی 

صحیحی نیست. 
  39/2 درصد نرخ تورم آبان

خاندوزی در ادامه درخصوص تورم خاطرنشان 
کرد: نرخ تورم مصرف کننده نقطه به نقطه در 
آبان امســال نشــان می دهد که روند کاهشی 
دارد و بــه 39/2 درصد کاهــش یافته؛ تورم 
ماهانه همزمان با اجرای سیاســت های پولی و 
مالی چندین ماه است که مسیر خوبی دارد و 
این عدد در فروردین امســال بالای 55 درصد 
بوده و هم اکنون به 39/2 درصد رسیده است. 
این موارد به معنای کاهش قیمت ها نیســت 
و قیمت ها ماهانه در کشــور رشــد دارد ولی 
این یعنی سرعت رشــد کاهش یافته و نشان 

می دهد تدابیر مهار تورم مؤثر بوده است. 
وی افزود: تورم کالاها در هشــت ماهه امسال 

با دو سال قبل کاهشــی شده و نوید می دهد 
روند متفاوتی از سیاســت های کنترل تورم را 
تجربه می کنیم. تــورم ماهانه تولیدکننده نیز 
در مهرمــاه 1/5 درصد بود و در آبان ماه تقریباً 

نصف شد.
  دولت بنای بر انکار واقعیت های اقتصادی 

ندارد
خاندوزی در ادامه ســخنان خود در پاسخ به 
ســؤالی درخصوص اقدامات دولــت پیرامون 
مهار تورم، اظهار داشت: موضوع تورم، مسئله 
مزمن ســال های اخیر اقتصاد بوده و تا امروز 
هم گریبان گیر ماســت. دولت بنــای بر انکار 
واقعیت های اقتصادی ندارد و فشــاری که از 
سال 97 بر سفره مردم وارد شده یک واقعیت 
دردناکی اســت که جزو اولویت های اقتصادی 
دولت اســت. تــاش دولــت این بــوده اگر 
تورم های سال های گذشــته همراه با بیکاری 
و رکود بوده، اولاً بایــد بیکاری کاهش یابد و 

هم چنین رونق جایگزین رکورد اقتصاد شود.
ســخنگوی اقتصادی دولت گفت: دولت سعی 
کرده بــه موتورهای تــورم زا حمله کرده و به 
ثبات نرخ ارز نیــز بپردازد. همچنین کمک به 
اقشار آســیب پذیر مدنظر بوده است. به عنوان 

مثال در بازار ارز و مسکن ثبات بهتری نسبت 
به ســال گذشته شاهد هســتیم. درخصوص 
کالاها و خوراکی ها که اصل سفره مردم است، 
شــاخص های تورم در هفت ماه گذشته مهار 
شــده و امیدواریم مجموعه این تدابیر کمک 
کند از دوره تورم های بالا در کشور عبور کنیم.
  بنا بر ادغام هیچ کــدام از صندوق های 

بازنشستگی  نیست
صندوق هــای  ادغــام  دربــاره  خانــدوزی 
بازنشستگی، خاطر نشان کرد: فعاً بنا بر ادغام 
هیچ کدام از صندوق های بازنشستگی نیست. 
البته اصاح مدیریت صندوق بازنشســتگی در 
دستورکار اســت و چندین ماه است از سوی 

وزارت تعاون دنبال می شود.
وی در پاسخ به ســؤالی درخصوص اظهارات 
وزیــر تعــاون پیرامون افزایــش 57 درصدی 
حقــوق کارگران در ســال 1401 و اینکه این 
مسئله عامل تورم در سال گذشته بوده است، 
گفت: سیاســت های افزایــش حداقل حقوق 
کارگــران در اقتصــاد ما که اقتصــاد تورمی 
است یک سیاست درســت است. نه وزیر کار 
و نــه دولت معتقــد به این نیســتند که این 
سیاســت غلطی اســت. خود  وزیر هم اظهار 

کردند که سوءبرداشــتی از ســخنان ایشــان 
شده اســت. افزایش حداقل دستمزد خصوصاً 
برای حداقل بگیران در شــرایط تورمی درست 
اســت و دولت از این افزایش برای کمکی که 
به معیشــت کارگران دفاع می کند مشروط بر 
اینکه ایــن افزایش موجب تخریب معیشــت 
خود کارگران هم نشــود. جامعــه کارگری ما 
می داننــد که ما مخالفتی بــا افزایش حداقل 

حقوق کارگران نداریم.
  تدابیر همه جانبه درخصوص مهار تورم

ســخنگوی اقتصادی دولت درخصوص برنامه 
دولت بــرای رفع اشــکال مجلــس مبنی بر 
کاهش مالیات ها و افزایــش حقوق کارمندان 
و بازنشســتگان که ایــن دو موضوع منجر به 
رد کلیات لایحه بود 1403 شــد، عنوان کرد: 
چون تدابیــر همه جانبه درخصوص مهار تورم 
داریم، اصرار رئیس جمهور بر این بوده ســال 
آینده نباید  در خاف این جهت حرکت کنیم 
که موج های تورمی ایجاد شــود. در جلســه 
فوق العاده دولت، در مقابل افزایش یک درصد 
مالیــات ارزش افزوده از 9 بــه 10 درصد، با 
میزان افزایش مستمری بازنشستگان در لایحه 

سال آینده تصویب شد.

صداوســیما- احمد وحیــدی، وزیر کشــور در 
همایش ملی روز حمل ونقل گفت: حمل ونقل نقش 
برجســته ای در زندگی مردم دارد و بشر از دیرباز 
تاکنون، وابســته به حمل ونقل اســت بنابراین این 

صنعت جایگاه مهمی در زندگی مردم دارد.
وی ادامه داد: موضوع حمل ونقل حایز اهمیت است 
و باید این مقوله در ابعاد مختلفی مورد بررسی قرار 
گیرد و از جمله به لحاظ ایمنی، امنیت و آســایش 

به توسعه آن پرداخته شود.
وزیر کشور تصریح کرد: یکی از تکالیف حمل ونقل، 
بازســازی در دو بخش درون شهری و برون شهری 
اســت چراکه در حــال حاضر میــزان تجهیزات 
و تاسیســات حمل ونقلــی درون و برون شــهری 

پاسخگوی نیاز های مردم نیست.
وحیدی بیان کرد: در دو ســال اخیر تاش خوبی 
برای اصــاح این وضع صورت گرفته و بازســازی 
 ناوگان حمل ونقــل عمومی در دســتورکار دولت 

قرار دارد.
وزیر کشور ضمن قدردانی از مسئولان در برگزاری 
راهپیمایــی بــزرگ اربعین گذشــته، تأکید کرد: 
اربعین توفیق بزرگی اســت و خدمــت در این راه 
توفیق بزرگ تــر و ما با توجه به ســابقه برگزاری 

اربعین در دوره های گذشــته باید آمادگی بیشتری 
برای خدمت رســانی به زائــران در اربعین پیش رو 
 در همــه ابعــاد و از جملــه در حــوزه حمل ونقل 

داشته باشیم.
وزیر کشــور همچنیــن گفت: بــرای ورود حدود 
200هزار موتور سیکلت برقی پیش بینی های لازم 
را انجام داده ایم و معتقدیم حمل ونقل یک مســئله 
اساســی و نیاز بنیادین اســت پس وقتــی درباره 
زندگی مردم حرف می زنیم نمی توانیم از حمل ونقل 
غافل شویم. در دنیا فناوری را بالا می برند و یکی از 

وجوه تحول موضوع حمل ونقل است.
وحیدی افزود: در کشــور ما همه وجوه حمل ونقل 
حائز اهمیت اســت و باید به آن زیاد پرداخت هم 
بــه عنوان نیاز جدی مردم و هــم به عنوان نمایی 
از تأمیــن ایمنی و امنیت. چــون خیلی از حوادث 
ناگــوار در همین بحــث اتفاق می افتــد و هم از 
جهت محیط زیســت و رفاه و آسایش مهم است. 
حمل ونقــل درون شــهری به عهده شــهرداری ها 
هســت که باید آن را کاماً نوسازی کنیم؛ چراکه 
 حمل ونقل ما فرســوده اســت و پاســخگوی نیاز 

مردم نیست.
وی ادامــه داد: در یکی دو ســال اخیر تاش های 

خوبی انجام گرفته اســت و همه جا شــهرداری ها 
نوســازی و بازســازی ناوگان را جزء تکلیف جدی 
خــود می دانند. در برخی جاهــا طرح های دیگری 
هم در دســتورکار اســت که آنها هم جزء موضوع 

حمل ونقل است.
وحیدی گفت: در برخی از شهرها موضوع منوریل 
مطرح اســت و در برخی از شهرها هم درباره تراموا 
صحبت شده اســت مانند همدان و قزوین و در 9 

شهر بزرگ هم مترو داریم.
وی بــا بیان اینکــه برقی شــدن حمل ونقل بحث 
جدیدی اســت، گفت: همیشه گران بودن موضوع 
برقی شــدن حمل ونقل مطرح بــود و الان هم در 
مقابل آثار ســوء محیط زیســتی ســوخت فسیلی 
چاره ای نیست که از برقی شدن حمل ونقل استفاده 
کنیم ولی باز باید مســیر ارزان سازی دنبال شود. 
این موضوعات بــرای ما مجموعه ای از فعالیت ها را 

در پی دارد.
وزیر کشــور بیان کرد: در حوزه تاکســیرانی و ون 
که متعلق بــه بخش خصوصی اســت باید زمینه 
تســهیات را برای بخش خصوصی فراهم کنیم تا 
بتوانند وسایل را تهیه کنند و با قیمت قابل قبولی 

آن را به کار بیندازند.

ایرنا- محســن کوشــش تبار، معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای 
وزارت کشــور با اشاره به برنامه وزارت کشور برای اجرای سیاست های کلی توسعه 
دریامحور اباغی رهبر معظم انقاب اسامی، گفت: بحث توسعه اقتصاد دریامحور 
در استان هایی که مرز دریایی دارند، مثل 4 استان جنوبی و 3 استان شمالی کشور 

از برنامه های دارای اهمیت و طرح های پیشران دولت محسوب می شود.
معــاون هماهنگی امور اقتصادی و توســعه منطقه ای وزارت کشــور اضافه کرد: از 
کارهای مهمی که دولت پیگیری می کند ایجاد 27 شهر ساحلی به عنوان شهرهایی 
توســعه دهنده اقتصاد دریا است. کوشــش تبار با بیان اینکه تاش بر این است که 
حتی اســتان های غیرهمجوار با دریا هم بتوانند فرصت هایی را برای سرمایه گذاری 
فراهم کنند، گفت: استان مرکزی به رغم اینکه در نزدیکی دریا قرار ندارد، اما صنایع 
متعددی در حوزه توســعه اقتصاد دریا به ویژه صنایع پایین دستیِ را در اختیار دارد 
و در این بخش فعال است. وی ادامه داد: مقرر شده است که فضاها و ظرفیت های 
ســاحلی در اختیار همه اســتان ها قرار گیرد تا با مردمی ســازی این ظرفیت ها در 
همه استان ها فضایی برای سرمایه گذاران فراهم شود، با این ساز وکار همه استان ها 

می توانند در توسعه اقتصاد دریا، ایفای نقش کنند.
معاون وزیر کشــور با بیان اینکه سیاســت همســایگی و دیپلماســی اقتصادی از 
راهبردهای مهم دولت است، تصریح کرد: به محض اباغ سیاست های کلی توسعه 
دریامحور توســط مقام معظم رهبری؛ در وزارت کشــور هم کمیته اقتصاد دریا با 
حضور اســتان های همجوار دریا، به ویژه 7 اســتان با محوریت اســتان هرمزگان 
تشــکیل شد؛ کمیته خاصی که فضای تعاملی را بین اســتان ها فراهم کرده و کار 

را جلو می برد.
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سخنگویکمیسیونتلفیق:
قیمت حامل های انرژی در بودجه 1403 

تغییر نکرده است
 اختصاص ۱۵میلیارد دلار به کالا های اساسی

باشــگاهخبرنگاران- رحیم زارع، سخنگوی کمیسیون تلفیق لایحه بودجه 
سال 1403 مجلس شورای اسامی درباره اعام وصول اصاحیه بودجه 1403 
در صحن علنی گفت: پس از اعام وصول و تغییراتی که دولت و سازمان برنامه 
و بودجه در بودجه انجام دادند در دو نوبت عصر و شــب در کمیسیون تلفیق 
این موارد بررســی می شود که در نوبت شب کلیات را رأی گیری می شود و چه 
در کمیســیون تلفیق رأی بیاورد و چــه رأی نیاورد نتیجه آن در صحن علنی 

مجلس بررسی خواهد شد.
رأی  بودجــه  کلیــات  اگــر  علنــی مجلــس  داد: در صحــن  ادامــه  وی 
بیــاورد 10 روز بــه کمیســیون ها وقــت داده می شــود و پنــج روز هــم 
 نماینــدگان محترم می توانند پیشــنهادات خــود را بدهند و به کمیســیون 

تلفیق بفرستند.
سخنگوی کمیســیون تلفیق لایحه بودجه سال 1403 مجلس اظهار کرد: در 
جلســه ای که با رئیس سازمان برنامه و بودجه داشتیم وی اعام کرد تغییرات 
در خصوص همسان ســازی بازنشســتگان از محل یک درصد مالیات بر ارزش 
افزوده اســت و پولی برای خرید گندم و اعتبار آن پیش بینی کردند همچنین 
در سال آینده در لایحه بودجه 1403 قیمت حامل های انرژی در لایحه بودجه 
ســال آینده تغییری نکرده و به کالا های اساسی برای سال آینده 15 میلیارد 

دلار اختصاص داده شده است.
زارع بیــان کرد: ابهامات نمایندگان نســبت به لایحــه بودجه تا حدود زیادی 
رفــع شــده و از این بــه بعد بســتگی به نظر اعضــای کمیســیون تلفیق و 
نماینــدگان در صحن علنــی دارد. بنای ما همکاری با دولت اســت تا کلیات 
بودجه ســال آینده مصوب شــود و دولت به روال عادی کارش را انجام دهد 
 و بودجــه به صــورت دو دوازدهم نشــود و بتوانیم قبــل از انتخابات این کار 

را انجام دهیم.
وی با بیان اینکه رقم کلی بودجه 24۶2 هزار میلیارد تومان است، گفت: چون 
رئیس جمهور قباً در مجلس حضور یافت و توضیحاتش را در خصوص بودجه 
1403 ارائه کرد؛ رئیس سازمان برنامه و بودجه، معاون پارلمانی رئیس جمهور 

و برخی وزرا در جلسه حضور خواهند داشت.

دستیارومشاورعالیفرماندهمعظمکلقوا:
حقوق بشر آمریکایی در غزه رسوا شد

فارس- سرلشــکر سید یحیی صفوی، دستیار و مشــاور عالی فرمانده معظم 
کل قوا در همایش نقش بســیج و قدرت دریایی جمهوری اســامی ایران در 
دوران دفــاع مقدس گفت: از فرمان فرمانده معظم کل قوا )مدظله العالی( برای 
راه اندازی نهضت خاطره گویی هفت ســال می گذرد و امروز هشتمین همایش 
کاس نهضت فصلی خاطره گویی اســت. ســخنرانی های خوبی در این نهضت 

خاطره گویی شنیدیم و باید از همه این عزیزان تشکر کنم.
رئیس پژوهشــگاه علوم و معارف دفاع مقدس شهید سلیمانی افزود: هدف ما 
ســاختن نسل جوان اســت، زیرا 52 درصد جمعیت ما زیر 40 سال است که 
جنــگ و انقاب را ندیده  اند و ما با این نهضت خاطره گویی می خواهیم تجارب 
گرانقدر دفاع مقدس و انقاب اســامی که هر دو رویــداد تاریخی و بی نظیر 

هستند به جوانان انتقال دهیم. 
سرلشــکر صفوی ضمن بیان ویژگی های انقاب اســامی و دفاع مقدس بیان 
کرد: انقاب اسامی را با سایر انقاب ها مقایسه کنید؛ انقاب ما بی نظیر بود و 
رهبری امام خمینی )ره( در دفاع مقدس نیز بی نظیر است، ایشان چون تهدید 
دشمن بالاتر از توان نظامی ما بود ، بیش از دو میلیون بسیجی و داوطلب را به 

میدان آوردند و معادلات را تغییر دادند. 
فرمانده اســبق کل سپاه پاســداران عنوان کرد: جنگ تحمیلی باعث آوارگی 
بیش از ســه میلیون نفر از خانه ها و شهر و روستا ها شده بود و این شرایط با 
مجاهدت های مردم و نیروهای مســلح کشورمان تغییر کرد. هدف ما بیان این 

مجاهدت ها و انتقال تجارب گران قدر دفاع مقدس و انقاب اسامی است. 
وی افزود: این دو رخداد عظیم از مرزهای ایران بیرون رفت و تبدیل به فرهنگ 
مقاومت و جبهه مقاومت نه تنها در منطقه بلکه در آمریکای جنوبی شــد که 
امروز آن ها مقابل آمریکا ایستاده اند؛ فرهنگ انقاب اسامی و دفاع مقدس یک 

جبهه مقاومت از غرب آسیا تا آمریکای جنوبی ایجاد کرده است. 
سرلشکر صفوی اظهار کرد: در جنگ غزه، رژیم کودک کش صهیونسیتی بدون 
حمایت آمریکا حتی یک روز هم نمی توانســت ادامــه جنگ دهد. آمریکایی 
هایــی که حقوق بشرشــان تمام عالم را پر کرده بــود، دیدید که قطع نامه را 

وتو کردند.
وی با اشــاره به سخنی از بلینکن وزیر امور خارجه آمریکا، گفت: او تا به حال 
سه بار به رژیم صهیونســیتی سفر کرده، در اولین روز گفت، من رژیم غاصب 

صهیونیستی را در حال فروپاشی دیدم.
مشــاور عالی فرماندهی معظم کل قوا، ادامه داد: شــما شــاهد مقاومت مردم 
مظلوم غزه در مقابل آمریکا و رژیم صهیونیستی هستید و دیدید که این جنگ، 
مدعیان دروغین حقوق بشر مانند آمریکا را رسوا کرد و نشان داد که آن ها در 
مقابل جنایات وحشــیانه رژیم صهیونیستی، چشم بینا و گوش شنوا ندارند و 

حتی قطعنامه شورای امنیت را وتو می کنند.
سرلشــکر صفوی با بیان چند توصیه به پیشکســوتان، گفــت: اول اینکه این 
نهضــت های خاطره گویی را حتماً مکتوب و به نســل فردا انتقال دهید، دوم 
اینکه این خاطره ها را تبدیل به فرهنگ کنید و به صورت فیلم و شعر و کتاب 
صوتی نشــر دهید. وی با تأکید بر اینکه ما باید در جنگ شــناختی و فضای 
مجازی پیروز شــویم، اظهار کرد: ما باید در فضای جنگ شــناختی، پیروزی 

هشت سال دفاع مقدس را نشان دهیم.

رئیسمجلسبااشارهبهحملهتروریستیبهمقرانتظامیراسک:

پاسگاه های مرزی باید تجهیز شوند
 با مسببان حمله تروریستی اخیر برخورد شود

رئیس مجلس  قالیباف،  ایســنا- محمدباقر 
شورای اســامی در آغاز جلسه علنی مجلس 
و در نطق پیش از دســتور خود بیان کرد: در 
ابتدا فرارسیدن شهادت صدیقه طاهره حضرت 
فاطمه زهرا )س( را تسلیت و تعزیت می گویم 
و از همه دوستداران خاندان عصمت و طهارت 
که مراسم عزای ام المومنین را هرچه باشکوه تر 

برگزار کردند قدردانی می کنم.
وی ادامه داد: ضروری اســت استمرار جنایات 
کودک کش  رژیم صهیونیســتی  ضدانســانی 
علیــه مردم بی گناه غــزه را محکوم کنم و به 
جبهه غرب که در رأس آن آمریکای جنایتکار 
قرار دارد و تمام ظرفیت های رســانه ای، مالی، 
نظامی و دیپلماتیک خود را به کار بســته که 
از ادامــه این جنایت حمایت کند می گویم که 
تجربه این روزها باید به شما ثابت کرده باشد 
که افسانه شکست ناپذیری رژیم صهیونیستی 

به تاریخ پیوســته و حتی حمایت های شــما 
نمی توانــد این رژیــم را از باتاقی که در آن 

گرفتار شده است نجات دهد.  
وی در ادامــه اظهار کرد: ادامــه این جنایت 

ضدانسانی رسوایی فراگیر برای شما به همراه 
خواهد داشــت، بــه گونه ای که شــما را نزد 

ملت های خود نیز بی آبرو می کند.
قالیبــاف تصریح کــرد: به حکام و روســای 
کشــورهای اســامی و عربی نیز باید بگویم 
که در پیشگاه کشــورها و ملت های مسلمان 
در معرض آزمــون بزرگی قرار گرفته اید و لذا 
بدون شــعارهای طوفانی باید در عمل وظیفه 
انســانی و دینی خود را انجام دهید متاسفانه 
تا بــه امروز در این آزمون ســربلند نبوده اید، 
امیــدوارم در روزهای پیش رو بتوانید گام های 

مؤثری بردارید.
رئیس مجلــس شــورای اســامی در ادامه 
تأکید کرد: حمله تروریســتی به مقر انتظامی 
در شهرستان راســک که منجر به شهادت و 
مجروحیت جمعــی از کارکنان فراجا شــد، 
مایــه تأثر فــراوان شــد و بنده ایــن حادثه 

را خدمــت فرمانــده معظم قــوا، فرماندهی 
 نیــروی انتظامــی و کارکنان فراجــا و مردم 
بلوچســتان  و  سیســتان  اســتان  شــریف 
حادثــه  ایــن  شــهدای  خانواده هــای  و 
تســلیت می گویــم. لازم اســت نیروهــای 
امنیتــی انتظامــی بــا فوریــت نســبت به 
 شناســایی و برخــورد با عوامل این شــرارت

 اقدام کنند.
 باید با مسببان این حادثه از آمرین تا عاملین 
برخورد شــود. در کنار آن تجهیز پاسگاه های 
 مــرزی بــرای جلوگیــری از ایــن اقدامات 

لازم است.
قالیباف در پایان گفت: از کمیســیون امنیت 
ملی درخواست داریم ضمن رسیدگی به ابعاد 
این حادثه گزارشــی از تجهیــزات لازم برای 
تقویت مقرهــای انتظامی مرزی تهیه کرده و 

به مجلس شورای اسامی ارائه کنند.

سخنگویاقتصادیدولت:

دولت مخالف افزایش حقوق کارگران نیست
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معاونوزیرکشور:

کمیته  اجرای سیاست های توسعه 
دریامحور در وزارت کشور تشکیل شد
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تدبیر فناورانه پردازش پسماندها

س : طاهره حیاتی
عک

در همایش روز ملی حمل و نقل:
 شهرداری شیراز از سوی وزیر کشور به عنوان سازمان برتر 

مورد تقدیر قرار گرفت

در همایش روز ملی حمل ونقل و جایزه ملی حمل ونقل شــهرداری های سراسر 
کشــور که با حضور احمد وحیدی وزیر کشــور، مدیران سازمان شهرداری ها و 
دهیاری های کشور، جانشــین معاون هماهنگ کننده فرماندهی کل انتظامی، و 
ســایر مقامات کشور و شهرداران شهرهای مختلف در سالن وزارت کشور برگزار 
شــد، محمدحسن اسدی، شهردار کلان شهر شیراز با اهدای لوح و تندیس مورد 

تقدیر قرار گرفت.
در بخشی از متن لوح اهدایی به شهرداری شیراز آمده است: بر خود لازم می دانم 
به مصداق کلام شریف »من لم یشکر المخلوق لم یشکر الخالق« از آن مجموعه 
به عنوان سازمان برتر در حوزه نگهداری بهینه، مدیریت و بهره برداری از ناوگان 

حمل ونقل عمومی شهری تقدیر و تشکر نمایم.
 ایــن همایش با هدف بزرگ داشــت روز ملی حمل ونقل و بیان دســتاوردها و 
خدمات ارزشــمند ایــن بخش و تجلیل از خادمان و فعــالان موفق این عرصه، 
از جمله رانندگان شــریف بخش های حمل ونقل عمومی شــهری، شهرداری ها 
و ســازمان های حمل ونقلــی موفق در زمینه های حمل ونقــل عمومی، خادمان 
حمل ونقــل مــرزی اربعین، حمل ونقل پــاک و افزایش ایمنی تــردد و کاهش 

تصادفات شهری و تشویق آنان به پویایی و خلاقیت بیشتر برگزار شد.

ملاقات مردمی با شهردار منطقه پنج
در راستای رفع برخی از معضلات شهری شهروندان جلسه ملاقات مردمی با رضا 

مسعودی، شهردار منطقه پنج برگزار شد.
گفتنی است جلسات ملاقات عمومی شهردار با شهروندان در جهت رفع مشکلات 
و معضلات مرتبط با شهرداری، روزهای دوشنبه و سه شنبه هر هفته از ساعت 8 

الی 12 صبح در محل ساختمان شهرداری منطقه پنج برگزار می شود.

معاون خدمات شهری منطقه شش:
 فعالیت های خدماتی منطقه به صورت دقیق

 ارزیابی می گردد
در ادامه بازدیدهای هفتگی؛ بدیهی، معاون خدمات شهری منطقه شش به همراه 
مسئولین اجرایی از سطح منطقه بازدید کرد.  در این بازدید از فضای سبز و موارد 

امورشهر و ... بازدید به عمل آمد. 
در این راستا مســئولین واحد های اجرایی به بیان دیدگاه ها و نقطه نظرات خود 
در جهت بهبود وضعیت و همچنین رفع موانع و مشــکلات موجود پرداختند.  و 
ســپس بدیهی؛ دستورات لازم جهت پیگیری مســائل مورد نظر را به مسئولین 
واحد های منطقه ابلاغ نمود. معاون خدمات شــهری منطقــه، در خاتمه با بیان 
اینکه فعالیت های خدماتی در ســطح منطقه به صــورت دقیق ارزیابی می گردد، 
گفت: امیدواریم با انجام فعالیت های مناســب در واحدهای زیرمجموعه معاونت 

خدمات شهری بتوانیم خدمات ارزنده و مؤثری به شهروندان ارائه دهیم. 
گفتنی اســت بازدید میدانی از محله ها و نقاط مختلف محدوده شهرداری منطقه 
شش به صورت هفتگی در دستور کار این شهرداری است تا ضمن شناسایی مسائل 

و مشکلات شهری خصوصاً آشفتگی های بصری، به رفع آنها بپردازند.

به مناسبت روز حمل ونقل انجام شد؛
 نشست رئیس سازمان حمل ونقل و ترافیک شهرداری صدرا 

با رانندگان

 به مناســبت روز 2۶ آذرماه روز حمل ونقل و ترافیک؛ رســتم پور، رئیس سازمان 
حمل ونقل و ترافیک شــهرداری صــدرا با رانندگان نــاوگان حمل ونقل عمومی 

شهرداری نشست صمیمی برگزار کرد. 
رســتم پور ضمن تبریک روز حمل ونقــل و ترافیک گفت: درواقــع هر روز، روز 
شــما رانندگان پرتلاش اســت؛ چراکه با ســعه صدر و بی وقفه هر روز در حال 
خدمات رســانی به مردم هستید و این روز 2۶ آذر تنها یک روز نمادین هست تا 
قدردان زحمات شما باشیم و از شما و خانواده های محترم شما قدردانی می کنیم 

که سختی کار شمارا تحمل می کنند.
در این دیدار رانندگان ضمن تشــکر از رســتم پور به جهــت برپایی این برنامه؛ 
مســائل و مشــکلات حوزه کاری خود را بیان کردند و همچنین پیشــنهادها و 
راهکارهایــی را ارائه دادند.رئیس حمل ونقل و ترافیک شــهرداری صدرا نیز پس 
از شــنیدن صحبت های رانندگان مواردی را برای بــالا بردن کیفیت حمل ونقل 
همگانی شــهری و تأمین رفاه و آســایش هرچه بیشتر شهروندان بیان کرد و در 
دســتور جلســه قرار گرفت. وی ضمن تأکید بر احترام رانندگان به یکدیگر ؛ نوع 
برخورد و احترام رانندگان به شــهروندان و رعایت هرچه بیشتر اصول اخلاقی و 
احترام به مســافران را امری ضروری دانســت. در ادامه جلســه بررسی مسائل و 
مشــکلات خطوط مختلف و موضوع حقوق و مزایا و رفاهیات رانندگان در جلسه 

مطرح شد و تصمیماتی گرفته شد.

شهرداری منطقه 9:
تعدادی از پروژه های عمرانی تا ده روز آینده

 به همشهریان تحویل می گردد
با حضور ســیده مریم حســینی، عضو شورای اسلامی شهر شــیراز و عبدالصالح 
رستم زاده، شهردار منطقه 9، از پروژه های عمرانی منطقه بازدید صورت پذیرفت. 
در ایــن بازدیــد از پروژه های بلوار 35 متری پرتو که شــامل پیاده روســازی و 
دیواره گذاری و تکمیل مسیر نهایی بلوار پرتو جهت آسفالت، پیاده روسازی خیابان 
مشکل گشا، فاز نهایی لوله گذاری آب های سطحی بلوار اتوبوسرانی و بررسی مسیر 
اتصــال منهول خیابان هویزه به خط لوله 2000 پروژه آب های ســطحی یغمور 

مورد بررسی قرار گرفتند.  
شهردار منطقه 9 با تأکید بر اجرای کیفی طرح های عمرانی عنوان کرد: پروژه های 
عمرانی با هدف تامین نیازهای به حق شــهروندی تعریف و تدوین می شود که با 
توجه به این موضوع می توان گفت پروژه های شــهری باید براساس نیازسنجی و 
به صورت کارشناســانه در دستور کار مجموعه مدیریت شهری قرار گیرد تا شاهد 

خروجی مثبت در این حوزه باشیم. 
رســتم  زاده گفت: هدف از بازدیدهای دوره ای پروژه های عمرانی در جریان قرار 

گرفتن روند پیشرفت فیزیکی پروژه ها و مسائل و مشکلات احتمالی است.
 وی بــر تکمیــل و بهره بــرداری هرچه ســریع تر ایــن پروژه ها جهــت ارتقای 
زیرســاخت های عمرانــی شــهر و تردد ایمــن بــرای شــهروندان تأکید کرد 
 و مقــرر گردیــد تعــدادی از ایــن پروژه هــا تــا ده روز آینده به همشــهریان 

تحویل گردد.
 حســینی، رئیس کمیته محرومیت زدایی شورای اسلامی شیراز نیز عنوان نمود: 
همواره تلاش می گردد تا با نظارت دقیق میزان زمانی که لازم است تا پروژه ها در 
موعد مقرر برای زمان های هدف گذاری شده مورد بهره برداری قرار گیرند، به دقت 
ارزیابی نماییم و با رفع موانع موجود و تعیین گام های بعدی برای تکمیل پروژه ها 

به برنامه ریزی های هدف گذاری شده در سطح شهر دست یابیم. 
وی افــزود: در صورتی که پروژه های هدف گذاری شــده در موعد مقرر، تکمیل و 
به بهره برداری نرســد علاوه بر نداشتن صرفه اقتصادی از کلید خوردن طرح ها و 
پروژه های جدید نیز جلوگیری خواهــد کرد که این امر موجب به تعویق افتادن 

برنامه های راهبردی تدوین شده شهرداری شیراز خواهد بود.

 ،

اواخر سال گذشته بود که طرح اصلاح قانون 
بیمــه کارگران ســاختمانی در دســتورکار 
مجلس شورای اســلامی قرار گرفت. هدف 
از اصلاح این بود کــه منابع مرتبط با بیمه 
کارگران ســاختمانی که از اقشــار محروم 
جامعه هســتند، افزایش یابد، اما در جلسه 
چهارم تیرمــاه با تصویب نمایندگان مجلس 
اجرای اصلاحیــه ماده 5 قانــون بیمه های 
اجتماعی کارگران ســاختمانی مصوب سال 
1۴01 بــه مدت دو ســال متوقــف و مقرر 
شــد قانون قبلی مصوب سال 1393 ملاک 
عمل باشــد و همچنــان 15 درصد عوارض 
بیمه  بابت حــق  پروانه هــای ســاختمانی 
کارگران ساختمانی از سازنده دریافت شود. 
تا اینکه 22 شــهریور ماه امسال نمایندگان 
مجلــس با توجــه به ایراد شــورای نگهبان 
بــه مصوبه قبلی مجلس دربــاره طرح بیمه 
این  اجتماعی کارگران ســاختمانی، مجدداً 
طرح را بررســی و اصلاح کردند و یک هفته 
بعد شــورای نگهبان از تأییــد طرح اصلاح 
ماده )5( قانون بیمه های اجتماعی کارگران 

ساختمانی خبر داد.
چند روز پس از آن رئیس مجلس شــورای 
اسلامی در نامه ای به رئیس جمهور، »قانون 
اصلاح ماده )5( قانــون بیمه های اجتماعی 
کارگران ساختمانی اصلاحی 5/11/1۴01« 
را جهت اجرا ابلاغ کرد. اکنون بعد از گذشت 
دو مــاه از ایــن اخبار عضو هیئــت مدیره 
کانون عالــی انجمن های صنفــی کارگران 
ساختمانی گفت: عدم اجرای بیمه کارگران 
ســاختمانی به مرور موجــب کاهش تعداد 
 کارگران بیمه شده اســت و تا کنون بعد از 
اجــرای قانون جدید، هیــچ کارگر جدیدی 
بیمه نشــده اســت. هادی ســاداتی، عضو 
انجمن های صنفی  عالی  کانون  هیئت مدیره 
کارگران ســاختمانی درباره آخرین وضعیت 
بیمه کارگران ســاختمانی گفــت: در حال 
حاضر هیچ اقدامی از ســوی سازمان تأمین 
اجتماعی صورت نگرفته اســت. طبق آماری 
که داریم کارگر جدید در راستای این طرح 
جدید بیمه نشــده است. وی ادامه داد: عدم 
اجــرای بیمه کارگران ســاختمانی به مرور 
موجب کاهش تعداد کارگران بیمه ای شــده 
است. به گفته وی در سال های اخیر افزایشی 

در بیمه کارگران ســاختمانی نداشتیم، ولی 
ســازمان تأمین اجتماعی همچنان از محل 
صدور پروانه های ســاختمانی منابع خود را 

دریافت کرده است.
رکود بخش ســاختمان باعــث بیکاری ۷0 
درصدی کارگران ســاختمانی شــده است. 
ســاداتی گفت: مازندران قریب به ۷0 هزار 
کارگر ســاختمانی شناســایی شده دارد که 
نزدیک به 20 هزار نفر در انتظار بیمه تأمین 

اجتماعی هســتند. در اجرای مفاد بند )ح( 
قانون اصلاح ماده )5( قانون بیمه اجتماعی 
 ،1۴02/  0۶/  22 مصوب  ساختمانی  کارگران 
مقرر شده اســت متناسب با درآمد های این 
قانــون، کارگران ســاختمانی متقاضی پس 
از بررســی مدارک و احراز اشــتغال به کار، 
تحت پوشش قرار گیرند. الزام کارفرمایان به 
پرداخت ۴ درصد حق بیمه مشــاغل سخت 
سازمان تأمین اجتماعی چندین سال است 

که تعهد خود را نســبت بــه بیمه کارگران 
ســاختمانی کاهش داده؛ تعــداد زیادی از 
کارگران در صف بیمه هســتند و از ســوی 
دیگر همزمان بیمه بسیاری دیگر قطع شده 
است. قانون ســال 93 در واقع بعد از مدتی 
ضمانت اجرای خود را از دســت داد و قرار 
 شــد »طرح اصلاحیه ماده 5 بیمه کارگران

ســاختمانی« و منابع موضوع مــاده 5 آن 
اصلاح شــود. قانون جدید بیمــه کارگران 
ســاختمانی در واقــع قــرار اســت کمبود 
منابــع صندوق تأمین اجتماعــی را جبران 
کند، کارکردی کــه نمی توان چندان به آن 
خوشــبین بود. این قانــون، بر مبنای همان 
قانون ســال 93، پروانه  ساخت وســاز را به 
عنوان سهم حق بیمه کارفرما در نظر گرفته، 
در حالی که طرح پیشــنهاد شــده از سوی 
کارگران و کمیســیون اجتماعــی، حداقل 
دســتمزد کارگران را مبنای سهم حق بیمه 
کارفرما قــرار داده بود؛ طرحی که به اعتقاد 
نمایندگان فعال کارگر ساختمانی با حمایت 
گروه کارفرمایی کنار گذاشــته شــد و امید 

کارگران را به حل مشکل کمتر کرد.
ghazanfari@sobhannews. ir

موضــوع مســکن بــه عنــوان یــک نیــاز اساســی گا ه 
حتــی در کنــار خــوراک و پوشــاک مطرح می شــود و 
 اهمیــت آن شــامل حوزه هــای مختلــف اقتصــادی و 

اجتماعی می شود. 
گران بودن خرید مســکن باعث شده است که تنها راهکار 
رفتن ســمت اجاره بها باشــد؛ هر چند که این بازار نیز از 
بــازار تورم مســکن تأثیر گرفته اســت. ایــن روزها بازار 
 اجاره مســکن یکی از بزرگ ترین بخش های بازار مســکن 

محسوب می شود.
 افرادی که بــه دنبال محلی برای زندگی هســتند، اکثراً 
ابتدا به دنبال اجاره مســکن می روند. این بازار، شامل انواع 
مختلف اجاره مسکن اعم از آپارتمان، خانه، ویلا، مغازه و... 
اســت. قیمت های اجاره در این بازار به شــدت تحت تأثیر 

مؤلفه های مختلفی هســتند از جملــه وضعیت اقتصادی 
کشــور، نرخ ســود بانکی، دسترســی به امکانات شهری، 
مســاحت و ویژگی های ملک. بازار اجاره مســکن در شهر 
شــیراز هنوز ثبات خاصی برخوردار نشده و مردم همچنان 
با نرخ هــای متفاوت مواجه هســتند. فــارغ از اجاره های 
نجومی که امســال سر به فلک کشــیده و تابع هیچ قاعده 
و قانون مشخصی هم نیســت، از دغدغه های این روز های 
مستأجران، پرداخت حق کمیسیون مشاوران املاک است 
کــه عموماً قیمت واحدی ندارد و بنــا به وجدان و انصاف 
مشــاور املاک متغییر است، در این میان اما نظر وزیر راه 
و شهرسازی جالب اســت، جایی که وزیر راه و شهرسازی 
گفت: احتکار علت قیمت های سرســام آور در مسکن است. 
سامانه ای برای شناسایی زمین های معطل مانده راه اندازی 

شده است. 
مهرداد بذرپاش اظهار کرد: هر زمینی که 10 سال از پروانه 

ســاخت آن گذشته و مالک اقدام به ساخت نکرده باشد، 
این زمین تغییــر کاربری می یابد کــه گام بلندی برای 
مقابله با احتکار اســت. وی ادامه داد: سوداگران جلوتر از 
مقررات با روش های جدید ابتکاراتی را استفاده می کنند 
تــا مقررات را دور بزنند و بــه دنبال جلوگیری از احتکار 

زمین هستیم. 
 نرخ تورم مسکن در آبان ماه ۱۴۰۲ چقدر بود؟

بر اســاس اعلام مرکز آمار ایــران، در آبان ماه تورم ماهانه 
و ســالانه مســکن نســبت به ماه قبل افزایش یافته، اما 
تــورم نقطه به نقطه کاهش یافته اســت. از ســوی دیگر 
در آبان مــاه 1۴02 تــورم ماهانــه قیمــت آپارتمان های 
مســکونی شــهر تهران 1/5 درصد بوده که در مقایســه 
 با ماه قبــل )0/۶ - درصــد(، 2/1 واحد درصــد افزایش 

داشته است.
 همچنیــن بر اســاس این گــزارش در آبان مــاه 1۴02 

تــورم نقطــه به نقطــه قیمــت آپارتمان  های مســکونی 
 شــهر تهران بــه عدد ۶8/۷ درصد رســیده اســت. تورم 
نقطه به نقطه این ماه در مقایسه با ماه قبل )۷۴/5 درصد( 

5/8 واحد درصد کاهش داشته است. 
یــک  بــرای خریــد  باید  اســاس خریداران  ایــن  بــر 
واحــد مســکونی مشخص در شهر تهــران نســبت بــه 
 آبــان ســال 1۴01 بــه طــور متوســط ۶8/۷ درصــد
 بیشــتر پرداخت کند. نرخ تورم ســالانه آبان ماه 1۴02 
آپارتمان های مسکونی شهر تهران نیز به عدد 8۶/3 درصد 
رســیده که نســبت به ماه قبل )85/۶ درصد(، 0/۷ واحد 

درصد افزایش داشته است.

نرخ تورم مسکن در آبان ماه ۱۴۰۲ چقدر بود؟

 یکه تازی بازار اجاره بها 

سقف کوتاه آرزوی کارگران ساختمانی
 رکود بخش ساختمان باعث بیکاری ۷۰ درصدی شده است

گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

عضو شورای اسلامی شهر شیراز بیان کرد:

 تلاش برای غلبه بر مشکلات کهنه
حوزه شهری

معاون هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس:

فارس می تواند صاحب جشنواره عکس باشد 

معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری فارس: 

تدابیری برای ادامه مسابقات ورزشی در لارستان دیده شده است

س : طاهره حیاتی
عک

ابراهیم کمالی، عضو شورای اسلامی 
شــهر شــیراز با تقدیــر از عملکرد 
شهردار شــیراز در حوزه سامان دهی 
املاک بیان داشــت: اســدی با عزم 
راســخ در ایــن حــوزه وارد میدان 
عمل شــده و خواســتار مشــارکت 
به منظور  اجرایی  دستگاه های  بیشتر 
پاســخگویی بــه مطالبــات مردمی 

هستیم.
وی از برپایی میزهای متعدد خدمت 
به منظور حل مشــکلات جامعه خبر داد و افزود: اولین میز خدمت در شهرداری مرکزی 
شــیراز برگزار شد که استقبال گسترده آحاد مختلف جامعه را به همراه داشت. بسیاری 
از مشــکلات با دستور مدیرکل املاک و حقوقی موردبررسی و کنکاش قرار گرفت. او در 
ادامه از برپایی میزهای خدمت در مناطق یازده گانه شــهرداری شــیراز خبر داد و افزود: 
بحث املاک در منطقه 10 شــهرداری شــیراز از اهمیت ویژه ای برخوردار است و بر این 

اساس این میز خدمت با حضور جمعی از مدیران ارشد شهری برپاشده است.
ناظر شــورا در شــهرداری منطقه ده از تلاش برای غلبه بر مشکلات کهنه حوزه شهری 
خبر داد و افزود: در قالب این میز خدمت بسیاری از مشکلات با دستور مقتضی مدیران 
این حوزه برطرف شــد و موارد دیگر که نیاز به بررســی های بیشتر داشت در دستورکار 
قرار گرفت. کمالی خواســتار هم افزایی دســتگاه های مختلف نظیر ثبت اسناد شد و بیان 
داشت: قوانین و مقررات حوزه املاک دارای پیچیدگی ها و جزئیاتی است که باید توسط 

متخصصان و کارشناسان موردبررسی قرار گیرد.
وی افزود: یکی از آسیب های منطقه 10 مربوط به تعاونی های مسکن است که در سالیان 
گذشته املاکی را در شــرایط خاص به فروش رسانده اند که برخی از این زمین ها دارای 
کاربری مسکونی نیستند و این امر مشکلات عدیده ای را برای مردم به وجود آورده است. 
عضو شــورای اسلامی شهر شیراز خواستار مساعدت مسئولان ارشد استان برای حل این 
چالش شــد و بیان داشــت: امیدواریم با صیانت از حقوق بیت المال شرایطی فراهم شود 
که حقی از شــهروندان شریف شیراز پایمال نشــود. او در ادامه افزود: برخی از تعاونی ها 
تعهداتی به شــهرداری داده بودند که آن ها را اجرا نکردند و از مسئولین حقوقی شهری 
درخواست کرده ایم تا به این حوزه از طریق مجاری قانونی ورود کنند. کمالی بابیان اینکه 
برخی از ســو استفاده های سودجویان ناشــی از عدم اطلاع دقیق مردم از قوانین است، 
اظهار داشت: در این زمینه با خلأ قانونی روبه رو نیستم بلکه نیاز به اطلاع رسانی بیشتر و 
مؤثرتر دیده می شود. در همین راستا از رسانه ها درخواست داریم تا با افزایش آگاهی های 

افکار عمومی نقشه های سودجویان را نقش بر آب کنند.
  ارائه خدمت به اسناد رسمی به مراتب آسان تر و قانونمندتر است

در ادامه این میز خدمت، شــهرام سبزیان فرد، شــهردار منطقه 10 شیراز از شهروندان 
خواســت تا نسبت به ماهیت اســناد مالکیت اطلاعات بیشتری کسب کنند. سبزیان فرد 
بابیان اینکه هدف از برپایی میزهای خدمت گفت وگوی بی واســطه با شــهروندان و حل 
مشــکلات مردمی اســت؛ اظهار داشت: بنا بر تأکید شــهردار کلان شهر شیراز و اعضای 

شورای اسلامی شهر پاسخگویی بی واسطه به شهروندان در اولویت قرار دارد.
او خواستار هم افزایی دســتگاه هایی نظیر ثبت اسناد و اوقاف برای حل مشکلات مردمی 
شــد و بیان کرد: برخی از درخواست های شهروندان دارای پیچیدگی هایی بوده و خارج 
از مجموعه شــهرداری است که باید با مساعدت سایر دستگاه ها برطرف گردد. این مقام 
مســئول در ادامه با تشریح موقعیت شمال غربی شیراز گفت: منطقه 10 دارای بافته ای 
خدماتی و محدوده قانونی به همراه حریم شــهر اســت. در بافت های حریم شهر اراضی 
فاقــد کاربری وجود دارند که دارای مشــکلات دوچندانی بوده و باید در پرتو ملاحظات 

قانونی به آن ها رسیدگی کرد.
شــهردار منطقه 10 شیراز از مردم درخواســت کرد تا توجه دوچندانی به ماهیت اسناد 
مالکیت داشته باشند و بیان داشت: قانون گذار فردی را مالک می شناسد که سند رسمی 
به نام وی ثبت شــده باشد و یکی از مشکلاتی که امروزه شهروندان با آن روبه رو هستند 
مربوط به اســناد عادی اســت که هنوز فرآیند اعتبار سنجی آن ها انجام نشده است. وی 
با تأکید بر این موضوع که ارائه خدمت به اســناد رســمی به مراتب آسان تر و قانونمندتر 
اســت، گفت: اسناد عادی ممکن اســت دارای معارضینی باشد که مشکلاتی را به دنبال 

داشته باشد.

سید رســول موســوی نژادیان، معاون هنری و 
ســینمایی اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
استان فارس، در حاشیه برپایی نمایشگاه عکس 
25 که به مناسبت ســالروز سرآغاز عکاسی در 
ایران، در نگارخانه مهر و ماه حوزه هنری استان 
فارس برگزار شــد، گفت: در این نمایشــگاه که 
به مناســبت های مختلفی، به ویژه سالروز ورود 
عکاسی به ایران برگزار شده است، 25 هنرمند 
شــاخص حوزه عکاسی استان فارس آثارشان را 
ارائه کردند که آثار بســیار ارزشــمند و زیبایی 
اســت و هر کدام از این آثار ارزش برگزاری یک 

نمایشگاه مجزا دارد. 
موسوی نژادیان افزود: این آثار هدفمند، باکیفیت 
و به زیبایی عکاســی شدند و نشان می دهد که 
هنرمندان عکاس ما اگر بخواهند در طول سال 
نمایشــگاه های متعــددی را در نگارخانه هــای 

استان داشته باشند این ظرفیت وجود دارد.
وی، ادامه داد: این نمایشــگاه گوشــه کوچکی 
از هنر عکاســی در اســتان فارس است که اگر 
نمایشــگاهی با تعداد بیشتری در استان برگزار 
نمی شــود، دلیلش کمبود وجود نگارخانه هایی 
است که باید در اســتان فارس که قابلیت های 
بسیار بالایی و حرف های بسیاری در دنیا در این 
حوزه و به ویژه هنرهای تجســمی برای گفتن 

دارد، ایجاد شود.
موســوی نژادیان از احیا و افتتاح نگارخانه سرو 
ایــن اداره کل به عنوان یک اتفاق خوب نام برد 
و افزود:  با سرمایه گذاری و برنامه ریزی مناسبی 

که شــده، شــاهد افتتاح این نگارخانه که یکی 
از مجهزتریــن و مدرن ترین نگارخانه های ایران 
می باشــد، خواهیم بود و می توانیــم بگوییم با 
افتخار در خدمت هنرمندان عکاس و سایر حوزه 
هنرهای تجسمی خواهیم بود که مشکلی که بعد 
از بسته شدن نگارخانه وصال پیش آمد با وجود 
 نگارخانه ســرو در تالار حافظ، رفع خواهد شد.

معــاون هنری و ســینمایی اداره کل فرهنگ و 
ارشاداسلامی اســتان فارس، در خصوص امکان 
برپایی نمایشــگاههای مختلف عکاسی در کنار 
جشــنواره های هنری گفت: در حاشیه برگزاری 
اختتامیه جشــنواره تئاتر اســتانی، نمایشــگاه 
عکس آثار عکاســان تئاتر جشــنواره را برگزار 
کردیم و در تئاتر منطقه ای هم که استان فارس 

میزبان است این ظرفیت وجود دارد.
وی البتــه تأکید کــرد: هنر عکاســی ظرفیت 
بهترین جشــنواره را دارد و فارس می تواند در 

این حوزه  صاحب جشنواره باشد.
موسوی نژادیان، اظهار کرد: امسال در جشنواره 
هنرهــای تجســمی فجر بخش اســتانی فعال 
شــده و در بخش های مختلف ما حضور جدی 
خواهیم داشــت. هم در اســتان بــه 10 نفر از 
هنرمندان برتر جوایز خوبی داده خواهد شــد و 
هم برگزیدگان به جشــنواره فجر راه می یابند و 
در آنجا به رقابت با سایر استان ها خواهند رفت 
که این شروع خیلی خوبی برای حوزه تجسمی 
در جشنواره فجر است و استان ها به خوبی دیده 

شدند و صاحب جشنواره مستقل شدند.

وی افــزود: مــا هــم بــرای عکــس و ســایر 
هنرها برنامــه خواهیم داشــت و برنامه داریم 
پاتوق هایــی بــرای جمــع هنرمندان داشــته 
باشــیم و نقطه نظــرات آنان را بشــنویم و از 
 ظرفیت های فکری و علمی آنان استفاده کنیم و 
هم رویدادهایی داشــته باشــیم که بتواند این 
ظرفیت ها را به ظهور و بروز برساند و در اختیار 
اقشار مختلف مردم و هنرمندان قرار بگیرد. در 
این راستا حوزه رسانه هم خیلی می تواند کمک 
کند که بهتر بتوانیــم این هنرمندان را دور هم 

جمع کنیم.
معــاون هنری و ســینمایی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اســلامی اســتان فارس، در پایان تأکید 
کرد: بلافاصله بعد از جشــنواره تئاتر منطقه ای 
بحــث راه انــدازی پاتوق هنرمندان تجســمی، 
افتتاح نگارخانه ســرو و برگزاری رویدادهایی را 
که در شــأن هنرمندان هنرهای تجسمی باشد،  

خواهیم داشت.

محمد فرخ زاده، معاون هماهنگی امور زائرین و 
گردشگری استانداری فارس با بیان اینکه راهبرد 
معاونت گردشگری استانداری ایجاد رویکردهای 
تخصصی گردشــگری در شهرستان های استان 
فــارس بــا توجه بــه ظرفیت هــا و مزیت های 
آنهاست، خاطرنشان کرد: در شهرستان لارستان 
با توجه به ظرفیت های ورزشــی این شهرستان 

تمرکز را بر گردشگری ورزشی گذاشتیم. 
فرخ زاده با اعلام این خبر گفت: با همین رویکرد 
تیم فوتسال روسیه برای انجام دو بازی دوستانه 
با تیم ملی فوتسال ایران به شهرستان لارستان 

سفر کرد.
 حضور سه هزار تماشاگر

وی با بیان اینکه تمــام بلیت های این دو بازی 
همان ابتدا به فروش رفت، افزود: دیدار نخست 
دوستانه تیم های ملی فوتسال ایران و روسیه در 
حالی در سالن ورزشگاه مجتمع طوبی شهرستان 
لار برگزار شد که اســتقبال گسترده طرفداران 
شور و حال خاصی را در محل برگزاری مسابقه 
به وجود آورده بود و حدود ســه هزار تماشــاگر 
مــرد و زن از این بازی دیــدن کردند. فرخ زاده 
خاطرنشــان کرد: شماری از بانوان هم تماشاگر 
بازی ایران و روســیه بودند. ســرمربی تیم ملی 
فوتسال روســیه نیز با اظهار اینکه شور و حال 

مردم لارســتان موجب برگزاری بازی خوبی از 
هر دو تیم شد، گفت: خوشحالم که سالن محل 

بازی پر از جمعیت بود.
 گردشگری ورزشی از پردرآمدترین شاخه های 

صنعت گردشگری است
فرخ زاده با تأکید بر رونق گردشــگری به وجود 
آمده در شهرستان لار طی این بازی، خاطرنشان 
کرد: تدابیری برای ادامه مســابقات ورزشی در 
لارستان دیده شــده از جمله مسابقات جهانی 
بدمینتون و ایــن امر علاوه بر تبادلات فرهنگی 
موجب رونق هتل ها و اقامتگاه های این شهرستان 
و سایر کسب وکارها خواهد شد. معاون استاندار 
اشــاره ای نیز به پرورش شترهای مسابقه ای در 
جنــوب فارس برای کشــورهای عربی داشــت 
و خاطرنشــان کرد: این مســئله در خود استان 
می تواند تبدیل به یکی از جاذبه های ورزشــی 
شود. وی گردشگری ورزشی را یکی از مهم ترین 
و پردرآمدترین شــاخه های صنعت گردشگری 
 عنــوان کــرد و افــزود: برخی ادعــا می کنند

25 درصــد، یعنی یک چهارم کل گردشــگری 
جهان مربوط به ورزش است.

 سپیدان قطب گردشگری طبیعت، باغات و نجوم 
خواهد شد

جانشــین اســتاندار فارس در شــورای توسعه 
گردشــگری بــا بیــان اینکه بیش از شــصت 
دارد،  وجــود  دنیــا  در  گردشــگری   نــوع 
خاطرنشــان کرد: برای ســایر شهرستان ها هم 
بــا توجه به مزیت های آنها تدابیری اندیشــیده 
شده اســت؛ به طور مثال شهرســتان سپیدان 
قطــب گردشــگری طبیعــت، باغــات و نجوم 
خواهد شــد. فرخ زاده در پایان با اشاره به اینکه 
تاکنــون در ایران دربــاره شــاخه های متنوع 
 گردشــگری به صورت متمرکز آموزشی صورت 
نگرفته اســت، افزود: لازم اســتآگاهی و سواد 
گردشگری عمومی ارتقا یابد تا بتوانیم به جایگاه 

واقعی خود در این حوزه دست پیدا کنیم.
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مذاکرهکنندهارشددولتصنعا:
همه کشتی ها به جز کشتی های اسرائيلی 

در امان هستند

ايسنا-  محمد عبدالسلام،  مذاکره کننده ارشد دولت صنعا و سخنگوی 
انصــارا... یمن به خبرگزاری رویترز تأکید کرد: تشــکیل ائتلاف دریایی 

چند ملیتی موضع ما را در قبال وقایع غزه تغییر نخواهد داد.
رئیــس هئیت مذاکره کننده دولت صنعا افزود: هیچ نیازی به تشــکیل 
ائتلاف دریایی که آمریکا هدایت آن را برعهده دارد، نیســت چون همه 
کشــتی ها به جز کشــتی های صهیونیستی و کشــتی های عازم اراضی 

اشغالی در امان هستند.
محمد عبدالســلام تأکید کرد: عملیات دریایی یمن با هدف حمایت از 
مردم فلســطین در مقابله با تجاوزات و محاصره غزه انجام می شــود و 
نمایش قدرت و چالشــی برای هیچ کس نیست و هر کسی که به دنبال 

گسترش درگیری باشد، باید عواقب اقداماتش را بپذیرد.
وی اظهــار کرد: ائتلافی که آمریکا برای حفاظت از اســرائیل و نظامی 
کردن دریا بدون هیچ توجیهی تشکیل می دهد یمن را از ادامه عملیات 
مشــروع خود در حمایت از غزه باز نمی دارد، همان طــور که آمریکا با 
تشکیل ائتلاف و بدون ائتلاف به خود اجازه داد از اسرائیل حمایت کند، 
مردم منطقه نیز مشــروعیت کامل برای حمایت از مردم فلسطین دارند 
و یمن مسئولیت خود را بر عهده گرفته  و آن این است که در کنار حق 

فلسطین و مظلومیت بزرگ غزه بایستد.
این اظهارات پس از آن اســت که وزیر دفاع آمریکا تشــکیل نیروهای 
چندملیتی برای آنچه حمایت از »تجارت در دریای سرخ  در پی حملات 

ارتش یمن« خواند را اعلام کرد.
»لوید آســتین«، وزیر دفاع آمریکا گفت: کشورهایی که در این ائتلاف 
حضور دارند، گشت زنی مشــترک در جنوب دریای سرخ و خلیج عدن 

انجام خواهند داد.

شرط تل آویو برای پایان دادن به تنش با لبنان

باشــگاهخبرنگاران-یک پایگاه خبری به نقــل از مقام های مطلع 
نوشــت که مقامات آمریکایی در تلاش برای دســتیابی به یک راه حل 
 دیپلماتیک بین لبنان و تل آویو هســتند، اما تاکنون با پیشرفت اندکی 

حاصل شده است.
پایــگاه خبری »آکســیوس« بامداد سه شــنبه گــزارش داد که رژیم 
صهیونیســتی به آمریکا گفته بعنوان بخشی از توافق برای پایان تنش ها 

با لبنان، حزب ا... باید حدود ۱۰ کیلومتر از مرز دور بشود.
طبــق این گزارش، مقامات آمریکایی در تلاش برای دســتیابی به یک 
راه حل دیپلماتیک بین لبنان و تل آویو هســتند، اما تاکنون با پیشرفت 

اندکی حاصل شده است.
آکسیوس به نقل از منابع مطلع نوشــت: »نتانیاهو و گالانت به آستین 
گفتند که اسرائیل آماده اســت به دیپلماسی فرصت بدهد، مشروط بر 

اینکه پیشرفت ظرف چند هفته اتفاق بیافتد«.
پیش از این، نهاد رســانه ای »الاعلام الحربی« روز شــنبه در هفتادمین 
روز جنگ در غزه از ۵۰۹ عملیات علیه مواضع ارتش اسرائیل از ابتدای 
جنگ خبر داده و نوشــت که ۵۹ مقر و پایگاه نظامی ارتش اسرائیل در 

طول این مدت هدف قرار گرفته شده است.
مقاومت اسلامی لبنان از زمان آغاز عملیات »طوفان الاقصی« در اراضی 
اشغالی فلســطین در تاریخ پانزدهم مهر ماه، در حمایت از مردم غزه و 
نیرو های مقاومت فلســطین عملیات های مختلفی را علیه مواضع ارتش 

اسرائیل انجام داده است.

مقامآمريکايی:

حمله حماس موفق ترین حمله نظامی قرن حاضر است
ايسنا-جنبش حماس با عملیات »طوفان 
الاقصی« در اکتبر گذشته جهان را غافلگیر 
کرد و این غافلگیری فقط در خســارات 
عظیم رژیم صهیونیســتی نبود، بلکه در 
نحوه برنامه ریــزی و اجرای آن به صورت 
کاملا مخفیانه بدون افشای آن نیز بود و 
این با وجود شبکه های جاسوسی مختلف 
فناوری و بشری صهیونیست ها که نوار غزه 
را احاطه کرده اند، انجام شــد. غافلگیری 
همچنین در میــزان موفقیت حماس در 
دستیابی به اهداف خود و بازگشت صدها 
مبارزش به غزه به همــراه بیش از ۲۰۰ 
گروگان و اســیر صهیونیست بود. به نقل 
از روزنامه رأی الیوم، اســکات ریتر، افسر 
سابق اطلاعات ارتش آمریکا )۶۲ ساله( که 
سابقه طولانی در تجربه عملی، پژوهشی 
و تحلیلــی در امور خاورمیانه دارد، گفت: 
جنبش حماس عملاً با عملیات پیچیده و 
پیشرفته خود در اکتبر پیروز شده است و 
آن گونه که دولت رژیم صهیونیستی اعلام 
کــرد نمی توان آن را حــذف کرد. این به 
این دلیل است که حماس به نماد عملی 
و اخلاقــی مقاومت در برابر اشــغالگری 

اسرائیل تبدیل شده است.
وی ادامه داد: آنچه واقعاً مرا شــگفت زده 
کــرد وضعیت نامناســب و بدتر شــدن 
عملکرد ارتش اســرائیل بود و از آنجایی 
که با ارتش اســرائیل آشنایی کامل دارم 
و سال هاست در حال مطالعه آن هستم، 
متوجــه کاهش ســطح مهــارت رزمی 
سربازان آن به ویژه اعضای نیروی زمینی 
و اتکای اغراق آمیز به فناوری و توانایی های 
نیروی هوایی شده ام. من به سرویس های 
اطلاعاتی اسرائیل اعتماد داشتم، آنها در 

طول دهه هــا توانایی زیادی برای نفوذ به 
جنبش های مقاومت فلســطین در کرانه 
باختــری و نوار غزه با اســتقرار شــبکه 
گسترده ای از جاسوسان داشتند؛ شبکه ای 
فشــرده که بسیاری از اتفاقات نوار غزه را 

زیر نظر داشت.
ریتر تأکید کرد: شکست اطلاعاتی اسرائیل 
برای من تکان دهنده بود، اما آنچه تکان 
اســرائیل  ارتش  بــود واکنش  دهنده تر 
بلافاصله پس از حملات حماس در هفت 
اکتبر بود. ارتش اســرائیل دارای چندین 
تیم برجســته با تجربه رزمی استثنایی 
اســت، اما بقیه نیروهــای ارتش به ویژه 
اعضای نیروهــای ذخیره که برای جنگ 

فراخوانده شدند در این سطح نیستند.
ریتر که طی ســال های ۱۹۹۱ تا ۱۹۹۸ 
بازرس سازمان ملل درخصوص سلاح های 
کشتار جمعی در عراق بود، گفت که حمله 
حماس به اراضی اشغالی در اکتبر گذشته 
موفق ترین حملــه نظامی در قرن حاضر 

محسوب می شود.
ریتر افزود که رژیم صهیونیســتی حمله 

هفت اکتبر را به وقایع ۱۱ سپتامبر ۲۰۰۱ 
تشــبیه کرد و »جنایت هایــی« که ادعا 
می کند توســط حماس انجام شده است، 
از جمله »تجاوز و سر بریدن کودکان« و 
کشتار غیرنظامیان بی دفاع اسرائیلی، همه 

اتهامات نادرستی هستند.
وی ادامه داد: ادعای اســرائیل آشــکارا 
نادرســت یا گمراه کننده اســت. حدود 
یک ســوم کشته های اســرائیلی افسران 
ارتش، امنیتی و پلیس بودند. اولین قاتل 
اســرائیلی ها در ماه اکتبر حماس یا دیگر 
گروه های فلســطینی نبودند، بلکه خود 
ارتش اســرائیل اســت. ریتر به ویدیویی 
که اخیراً منتشــر شده، اشــاره کرد که 
نشان می دهد هلیکوپترهای آپاچی رژیم 
صهیونیســتی کورکورانه به غیرنظامیان 
اســرائیلی که در حال فرار بودند، شلیک 
می کنند. وی گفت کــه خلبانان قادر به 

تشخیص غیرنظامیان از حماس نبودند.
وی افــزود که اظهارات شــاهدان عینی 
غیرنظامی و نظامــی در مورد آنچه رژیم 
صهیونیســتی »قتل عام رعیم« می نامد، 

تأییــد می کند که اکثر قریــب به اتفاق 
قربانیان توســط ســربازان و تانک های 

اسرائیلی کشته شده اند.
ریتــر توضیــح داد کــه دولــت رژیــم 
صهیونیســتی ادعای خود مبنی بر ســر 
بریدن ۴۰ کودک توســط حماس را پس 
گرفت. وی گفت که گزارش های شاهدان 
عینی تأییــد می کند که مبارزان حماس 
در ایــن حملــه منظم و قاطــع و جدی 
بودند، اما در برخورد با اسرای غیرنظامی 
مــؤدب و مهربان بودنــد. ریتر هم چنین 
درباره جوانان صهیونیســت در قدس که 
فریادهای ضد فلســطینی سر می دادند، 
گفت که رژیم صهیونیستی به سرعت در 
حال از دست دادن حق اخلاقی خود برای 
وجود داشتن به عنوان یک »ملت« است.

ریتر در حســاب کاربری خود در پلتفرم 
)X( نوشــت: من قبلًا از حق موجودیت 
اســرائیل حمایت می کردم، حتی زمانی 
که با سیاست های دولتش مخالف بودم، 
اما زمانی که وطن یهود به تجسم مدرن 
نفــرت  و انزجاری تبدیل شده اســت که 
شــرایط تشکیل اســرائیل را ایجاد کرد، 
بنابراین باید مشــروعیت آن را زیر سؤال 
برد. ریتر افزود: تأسیس کشور یهودی جدا 
که تحت سیاســت ها و شیوه های فعلی 
دولت مدرن اســرائیل سازماندهی و اجرا 

شود، دیگر قابل قبول نیست. 
ریتر نشان داد که چگونه حزب ا... به یک 
تهدید فزاینده در شمال تبدیل شده است 
و توانایی کنترل مناطق استراتژیک مانند 
الجلیل را دارد. وی اشاره کرد که حزب ا... 
به بازیگری تبدیل شده است که نمی توان 

آن را نادیده گرفت.

نمايندهدائمروسیهدرسازمانملل:

 برجام هیچ جایگزینی ندارد
فارس- نماینده دائم روســیه در سازمان ملل واســیلی نبنزیا در نشست دوشنبه 
)۲۷ آذر( شــورای امنیت ســازمان ملل گفت روســیه معتقد اســت برجام هیچ 

جایگزینی ندارد و ازسرگیری این توافق ضروری است.
این دیپلمات ارشــد روس گفت: فدراســیون روسیه متقاعد شــده که جایگزینی 
بــرای برجــام وجود نــدارد. آغاز مجــدد زودهنگام ایــن برنامــه )برنامه جامع 
 اقدام مشــترک( تنها راهی اســت که منافــع امنیت منطقــه ای و بین المللی را 

تأمین می کند.
وی افــزود: امیدواریم دبیرکل شــورای امنیت ]آنتونیو گوتــرش[ که این برنامه 
)برجام( را بهترین راه ممکن برای تضمین ماهیت برنامه هســته ای ایران می داند، 
عناصر بحث برانگیز در گزارش های خود که چشــم انداز احیای کامل توافقات وین 

را به خطر می اندازد، راه ندهد. 
سه کشور فرانسه، آلمان و انگلیس پس از نشست شورای امنیت سازمان ملل متحد 
درباره اجرای قطعنامه ۲۲۳۱، با انتشار بیانیه مشترکی به تکرار ادعاها علیه ایران 
پرداختند و نســبت به آنچه »وضعیت اسفناک تعهدات ایران در چارچوب برجام« 

خواندند، ابراز نگرانی کردند.

ايسنا- با خودداری سازمان ملل از واگذاری 
کرســی افغانســتان به طالبان، نصیر احمد 
فایق، نماینده دولت پیشــین افغانستان در 
ســازمان ملل در ســمت خود باقی می ماند. 
مجمع عمومی ســازمان ملل قطعنامه ای را 
بدون رأی گیری برای انتقال کرسی افغانستان 
به یکی از نماینــدگان طالبان تصویب کرده 
است. سازمان ملل اعلام کرد که دو مکاتبه در 
مورد کرسی افغانستان از طرف نماینده دائمی 
دولت سابق افغانستان و وزارت خارجه طالبان 
دریافت کرده است.پیشتر، سازمان ملل دو بار 
از انتقال کرسی افغانستان به طالبان امتناع 

کرده بــود. در حال حاضر، نصیر احمد فایق، 
دیپلمات دولت پیشــین افغانستان نماینده 
دائمی کابل در سازمان ملل محسوب می شود. 
در پی حضــور مجدد طالبان در رأس قدرت 
در کابل، این گروه به دنبال گرفتن کرســی 
ســازمان ملل بود اما این سومین باری است 
که سازمان ملل درخواست طالبان افغانستان 
را رد می کند. ســازمان ملل تأکید کرده برای 
به رســمیت شناختن، طالبان باید به حقوق 
زنان، از جمله دسترسی به آموزش و اشتغال، 
تشــکیل یک دولت فراگیــر و پایبندی به 

تعهدات بین المللی متعهد باشد.

کرسی افغانستان
 در سازمان ملل باز هم تحویل طالبان نشد

سفیرپیشینآمريکادرسازمانمللمتحد:
»بایدن« خيلی فرتوت و کنگره، خصوصی ترین خانه 

سالمندان آمریکاست

مهــر- به نقل از اســپوتنیک، نیکــی هیلی، ســفیر آمریکا در 
سازمان ملل در دوران ریاست جمهور دونالد ترامپ، رئیس جمهور 
ســابق این کشور در حمله ای تند به جوبایدن، ساکن کنونی کاخ 

سفید، کنگره آمریکا را »خصوصی ترین خانه سالمندان« این کشور خواند!
نامزد جمهوری خواه انتخابات سال آتی آمریکا در یک آگهی تبلیغاتی ۳۰ ثانیه ای، 

بایدن را »خیلی فرتوت« توصیف کرد.
وی این آگهی را این طور آغاز می کند: من فقط می گویم؛ بایدن خیلی پیر و کنگره 
خصوصی ترین خانه ســالمندان آمریکا است. واشــنگتن بی وقفه شکست می خورد 

چون سیاستمداران دیروز نمی توانند ما را به سوی فردا هدایت کنند.
هیلی در پایان این آگهی می گوید: تعیین محدودیت زمانی، پشــت ســر گذاشتن 
تست صلاحیت عقلی و ارائه برنامه ای عینی برای شکست چین و احیای اقتصادی 
برای ریاســت جمهوری آمریکا الزامی اســت. باید با نســلی نــو و رئیس جمهور 

محافظه کار، بلوا و روزهای غم انگیز گذشته را پشت سر بگذاریم.
نامزد ۵۱ ســاله آمریکایی، حد فاصل سال های ۲۰۱۱ تا ۲۰۱۷ فرماندار کارولینای 
جنوبــی بود و به مدت دو ســال نیز به عنوان بیســت ونهمین ســفیر آمریکا در 
ســازمان ملل فعالیت کرد. او در حال حاضر پشت ســر ران دی سانتیس، فرماندار 
فلوریدا ســومین گزینه مورد نظر جمهوری خواهان برای انتخابات اســت و دونالد 
ترامپ ۷۷ ســاله با بهره مندی از حمایت ۶۱ درصدی جمهوری خواهان، پیشــتاز 

نظرسنجی هاست.
آگهــی تبلیغاتی هیلی بــه احتمال فراوان هم بــرای جمهوری خواهان و هم برای 
دموکرات ها جالب توجه اســت، زیرا میانگین ســنی یک سناتور آمریکایی در آغاز 
ریاســت جمهوری بایدن، ۶۵ ســال بود که بالاترین میانگیــن در تاریخ آمریکا به 

شمار می رود. 

دبیرکلسازمانمللمتحد:
آمریکا باید تحریم ها عليه ایران را لغو کند

تســنیم-رزماری دی کارلو، مســئول امور سیاسی سازمان ملل 
متحد در نشســت شورای امنیت ۱۶امین گزارش دبیرکل سازمان 

در خصوص برجام را قرائت کرد.
وی گفت: »دبیرکل همچنان بر این باور است که برجام بهترین گزینه موجود برای 

اطمینان از اینکه برنامه هسته ای ایران منحصراً صلح آمیز باقی می ماند، است.«
آنتونیــو گوترش در ابتدای گزارش خود بدون توجه به عدم اجرای تعهدات آمریکا 
و کشــورهای اروپایی ذیل برجام مدعی شــد: »ایران ضروری اســت که اکنون از 
گام هایی که از زمان فروپاشی توافق برداشته شده است »که با تعهدات هسته ای اش 

تحت این برنامه سازگار نیست و متعهد شده قابل برگشت هستند، بازگردد.«
دبیرکل ســازمان ملل متحد هم چنین تأکید کرد که ایالات متحده باید تحریم های 
خــود علیه ایران را لغو کند و معافیت های مربوط به تجارت نفت با ایران را تمدید 

کند تا این توافق از سر گرفته شود.
گوترش هم چنین در گزارش خود با وجود بازرسی های شدید و نظارت های گسترده 
آژانس بین المللی انرژی اتمی از تأسیسات هسته ای ایران مدعی شد: »راستی آزمایی 
و نظارت بر برجام توســط آژانس بین المللی انــرژی اتمی به طور جدی تحت تأثیر 
توقف تعهدات هسته ای ایران در چارچوب برجام قرار گرفته است. آژانس هنوز قادر 
به راســتی آزمایی ذخایر اورانیوم غنی شده در ایران نیست و ایران بیش از ۲۰ برابر 

حد تعیین شده در برجام، ذخایر اورانیوم غنی شده را حفظ می کند.«
این ادعاها در حالی مطرح شــده است که بازرسان آژانس به طور دائم بازرسی های 
خود را از ایران انجام می دهند. پیشــتر محمد اسلامی، رئیس سازمان انرژی اتمی 
ایران در جریان رونمایی از ســه رادیوداروی جدید در خصوص بازرســی ها گفت: 
مــا حــدود ۱۲۰ بازرس را پذیرفتیم و همین الآن که خدمت شــما هســتیم، دو 
بــازرس به طور ســرزده و البته در چارچــوب پادمان بازدید دارنــد، اینها یک امر 
 تعریف شــده است. هیچ فعالیتی غیر از چارچوب پادمان و ان پی تی بین ما و آژانس 
وجود ندارد. آژانس گزارشــی را که می دهد بر اســاس برجام اســت و این یک امر 
روشــن اســت، اما وقتی طرفین دیگر به تعهداتشــان عمل نکردند فشار سیاسی 
 و روانــی به ایــران که عین برجام عمل کند، درســت نیســت و به این مســئله 

هم پاسخ دادیم.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئين نامه قانون تعيين 
وتكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشماره140260311024000945-1402/08/21صادرهازسوی
هیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکخرمبیدتصرفات
علی فرزند آبکار مراد آقای بنام پرونده متقاضی بلامعارض مالکانه
پلاک تحت مربع متر 96 مساحت به يکبابخانه درششدانگ اصغر
123/266متخذهازپلاک123اصلیواقعدرقطعهيکبخش14فارس
شهرستانخرمبید،صفاشهرناحیهيکازملکینجمهخسرویمحرز
گرديدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15
روزطبقاوقاتتعیینشدهذيلآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاص
نسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانند
ازتاريخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابه
اينادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتيکماهازتاريختسلیم
اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضايیتقديمنمايدبديهیاست
اعتراضطبقمقررات انقضایمدتمذکوروعدموصول درصورت
سندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسندمالکیتمانع

مراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاريخانتشارنوبتاول:1402/09/14
تاريخانتشارنوبتدوم:1402/09/29

54248/م الف
عبدالحميد علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بيد
از طرف سيد محمد حسينی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئين نامه قانون تعيين و 
تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشماره140260311024000595-1402/06/01صادرهازسوی
هیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکخرمبیدتصرفات
مالکانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنامخانمفريباآزادیصفیآبادی
فرزندثانیدرششدانگيکبابخانهبهمساحت65.82مترمربعتحت
پلاک146/532متخذهازپلاک146اصلیواقعدرقطعهيکبخش14
فارسشهرستانخرمبید،صفاشهرناحیهيکازملکیغلامعلیبامداد
محرزگرديدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبه
فاصله15روزطبقاوقاتتعیینشدهذيلاگهیمیشوددرصورتیکه
اشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشند
میتوانندازتاريخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراض
خودرابهاينادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتيکماهاز
تاريختسلیم،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضايیتقديمنمايد
بديهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبق
مقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسندمالکیت

مانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاريخانتشارنوبتاول:1402/09/14
تاريخانتشارنوبتدوم:1402/09/29

54242 / م الف
عبدالحميد علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بيد
از طرف سيد محمد حسينی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئين نامه قانون تعيين 
وتكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشماره140260311024000944-1402/08/21صادرهازسوی
هیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکخرمبیدتصرفات
مالکانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنامآقایمحمدآبکارفرزندمراددر
ششدانگيکبابخانهبهمساحت96مترمربعتحتپلاک123/265
فارس 14 بخش يک قطعه در واقع اصلی 123 پلاک از متخذه
شهرستانخرمبید،صفاشهرناحیهيکازملکینجمهخسرویمحرز
گرديدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15
روزطبقاوقاتتعیینشدهذيلاگهیمیشوددرصورتیکهاشخاص
نسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانند
ازتاريخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابه
اينادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتيکماهازتاريختسلیم
اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضايیتقديمنمايدبديهیاست
اعتراضطبقمقررات انقضایمدتمذکوروعدموصول درصورت
سندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسندمالکیتمانع

مراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاريخانتشارنوبتاول:1402/09/14
تاريخانتشارنوبتدوم:1402/09/29

54249/م الف
عبدالحميد علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بيد
از طرف سيد محمد حسينی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئين نامه قانون تعيين و 
تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشماره140260311024000454-1402/05/03صادرهازسوی
هیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکخرمبیدتصرفات
فرزند غريبی يداله آقای بنام پرونده متقاضی بلامعارض مالکانه
هیبتالهدرششدانگيکبابدامداریبهمساحت824.80مترمربع
قطعهسه در واقع اصلی پلاک150 از متخذه پلاک150/663 تحت
بخش5فارسشهرستانخرمبید،دشتمرغابازملکیعلیقلیو
سیروسوايرجوبانوانخجستهونگارهمگیهدايتمحرزگرديده
استلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزطبق
اوقاتتعیینشدهذيلآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبت
از میتوانند باشند داشته اعتراضی متقاضی مالکیت سند صدور به
تاريخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابهاين
ادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتيکماهازتاريختسلیم
،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضايیتقديمنمايدبديهیاست
اعتراضطبقمقررات انقضایمدتمذکوروعدموصول درصورت
سندمالکیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسندمالکیتمانع

مراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاريخانتشارنوبتاول:1402/09/14
تاريخانتشارنوبتدوم:1402/09/29

54240 / م الف
عبدالحميد علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بيد
از طرف سيد محمد حسينی خرمی

اخبار کوتاه جهان

ایالات متحده

سازمان ملل

سازمان ملل

سازمان ملل

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئين نامه قانون تعيين و 
تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

از صادره 1402/06/27 - 140260311024000672 شماره رای برابر
سویهیاتقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
بید ثبتملکخرم ثبتیحوزه واحد در فاقدسندرسمیمستقر
جلال سید آقای بنام پرونده متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات
چراغچشمفرزندپرويزدرششدانگيکبابمغازهبهمساحت34.3
مترمربعتحتپلاک146/534متخذهازپلاک146اصلیواقعدر
قطعهيکبخش14فارسشهرستانخرمبیدصفاشهرناحیهيکاز
ملکیغلامعلیبامدادمحرزگرديدهاستلذابهمنظوراطلاععموم
ذيل تعیینشده اوقات طبق روز 15 فاصله به نوبت دو در مراتب
آگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیت

متقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاريخانتشاراولینآگهی
مذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابهاينادارهتسلیموپساز
اخذرسیدظرفمدتيکماهازتاريختسلیم،اعتراضدادخواست
خودرابهمراجعقضايیتقديمنمايدبديهیاستدرصورتانقضای
مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادر
خواهدشد.درهرحالصدورسندمالکیتمانعمراجعهمتضرربه

دادگاهنخواهدشد.
تاريخانتشارنوبتاول:1402/09/14
تاريخانتشارنوبتدوم:1402/09/29

542۳7 / م الف- عبدالحميد علی پور دارابی 
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بيد

از طرف سيد محمد حسينی خرمی

 مدت قراردادمبلغ تضمين)ریال(مبلغ برآورد اوليه)ریال(شرحردیف

 4ماه36/473/000/0002/000/000/000خرید و نصب کنتورهای الکترومغناطيسی باطری بيس برقی1



آگهی ثبتی و دادگستری

رفاه و اشتغال

آگهی موضوع ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

نظر به اینکه هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان خرم بید و تصرفات مالکانه بلا معارض به شرح رای شماره 
بخشــی  عبدالرحیم  آقای   1402/0۷/08  -  1402۶0۳110240008۷۶
فرزند حسنقلی در ششــدانگ یکباب مغازه به مساحت 4۵.۳۵ متر 
مربع تحت پلاک ۹۳/2۷۷۷ قســمتی مفروز از پلاک ۹۳ اصلی واقع 
در قطعه یک بخش 14 فارس شهرستان خرم بید شهر صفاشهر ناحیه 
یک از ملکی اســماعیل خردمند محرز گردیده اســت لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز طبق اوقات تعیین 
شده ذیل اگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی مذکــور به مدت دو ماه اعتراض خــود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید اعتراض مذکور در مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم ،اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. در هر حال صدور سند 
مالکیت بنام متقاضیان نامبرده مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/1۵ 
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/0۹/2۹ 

54244 / م الف
عبدالحمیدعلی پور دارابی -مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت 

ملک خرم  بید -از طرف سید محمد حسینی خرمی

دادنامه
کلاسه پرونده: ۹400۵۹/ش 12 

شماره دادنامه: ۶2 
تاریخ دادنامه : ۹4/2/۹ 

مرجع رسیدگی: قاضی شعبه 12 مجتمع شماره یک شورای حل اختلاف شیراز 
 خواهان : محمد مهدی شــیرازی به نشــانی شهرک شهروز شــهر- کوچه صبا-

 پلاک ۹۵ - کدپستی: ۷1۹۵۶۳441۶ 
خوانده: محسن آقایی بهمن بیگلو- مجهول المکان 

خواسته: مطالبه خسارت 
گردشــکار:بتاریخ ۹4/2/۷ در وقت فوق العاده جلسه شعبه 12شورای حل اختلاف 
تشکیل است پرونده کلاسه فوق از دفتر شورا واصل و تحت نظر قرار گرفت با بررسی 
محتویات پرونده و ملاحظه نظریه مشورتی شورا ختم رسیدگی اعلام و به شرح ذیل 

مبادرت به صدور رأی می گردد. 
رای قاضی شورا 

در خصوص دادخواست محمدمهدی شیرازی به طرفیت محسن آقایی بهمن بیگلو به 
خواسته مطالبه خسارت تأخیر تأدیه چک شماره ۳۹۹4۶۳ از تاریخ ۹1/۵/۹ الی یوم 
الوصول و مطالبه هزینه دادرسی با توجه به مدارک ارائه شده از جمله کپی مصدق 
چک و گواهینامه عدم پرداخت از بانک محال علیه و کپی مصدق دادنامه شماره 1۵1 
صادره از شــعبه 12 که خوانده به پرداخت مبلغ ۳۵/200/000 ریال محکوم گردیده 
و با توجه به عدم حضور خوانده علیرغم ابلاغ به عمل آمده در جلســه رســیدگی 
و در نتیجــه عدم ارائه هر گونه دفاعی در قبال دعوی مطروحه و با عنایت به نظریه 
مشورتی شورا به شرح صورتجلســه مورخه ۹4/1/1۶ دعوی خواهان محمد مهدی 
شیرازی وارد تشخیص و مستندا به مواد 1۹8 و مواد ۵02 و ۵1۵ و ۵1۹ و ۵22 قانون 
آیین دادرسی مدنی محسن آقایی بهمن بیگلو محکوم به پرداخت خسارت تأخیر 
تأدیه مبلغ مندرج در دادنامه شماره 1۵1 صادره از شعبه 12 از تاریخ سررسید چک 
الی یوم الوصول و پرداخت هزینه دادرســی در حق خواهان محکوم می نماید. رای 
صادره غیابی پس از 20 روز مهلت واخواهی و ظرف مدت بیست روز پس از آن قابل 

تجدید نظر در محاکم عمومی حقوقی شیراز می باشد. /ز 
تاریخ انتشار:1402/0۹/2۹

۳726/م الف- قاضی شعبه ۱2 مجتمع شماره یک شورای حل 
اختلاف شیراز- عالیه صادقی 

آگهی فقدان سند مالکیت بخش سه شیراز 
حسب درخواســت آقای محمد علی محمودی به موجب معرفی 
نامــه 1402/1۷۹۷40 مــورخ 1402/۳/2۹ املاک و مســتغلات 
شهرداری شــیراز و به عنوان نماینده شهرداری شیراز با تسلیم 
دو برگ استشــهادیه که در دفترخانه اسناد رسمی 1۳۳ شیراز 
تنظیم شده است مدعی اســت که تعداد یک جلد سند مالکیت 
شــش دانگ پلاک ثبتی ۵0۳/210 واقع در بخش سه شیراز که 
ذیل شماره 8۶۹ صفحه 242 دفتر 1۳0 املاک بخش سه شیراز به 
نام مدرسه علی ابن ابیطالب علیه السلام ثبت و سند مالکیت به 
شماره چاپی 0۶۵4۷1 سری الف سال ۹۳ صادر و به موجب سند 
481۳۹ مورخ 1۳۹1/۷/20 دفترخانه اســناد رسمی 100 شیراز به 
شهرداری شیراز منتقل و به دلیل جابه جایی اداره مفقود گردیده 
است و نامبرده تقاضای صدور المثنی سند مالکیت نموده مراتب 
 طبق اصلاحیه تبصره یک ماده 120 قانون ثبت آگهی میشــود که 
هر کس نســبت به تملک مورد آگهی معامله ای کرده و یا مدعی 
وجود ســند مالکیت نزد خود میباشــد تا ده روز پس از انتشار 
آگهــی به ثبت محل مراجعه و اعتراض خــود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت با خلاصه معامله تسلیم نماید و اگر ظرف مدت مقرر 
اعتراضی نرسید و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود اداره 
ثبت المثنی ســند مالکیت را طبق مقــررات صادر و به متقاضی 

تسلیم خواهد کرد. 
تاریخ انتشار : 1402/0۹/2۹

۳7۳۱/م الف
شاپور زارع  شیبانی 

مدیر واحد ثبتی حوزخ ثبت ملک شیراز ناحیه 4

آگهی فقدان سند مالکیت بخش سه شیراز 
حسب درخواســت آقای محمد علی محمودی به موجب معرفی 
نامــه 1402/1۷۹۷40 مــورخ 1402/۳/2۹ املاک و مســتغلات 
شهرداری شیراز و به عنوان نماینده شهرداری شیراز با تسلیم دو 
برگ استشهادیه که در دفترخانه اسناد رسمی 1۳۳ شیرازتنظیم 
شده است مدعی اســت که تعداد یک جلد سند مالکیت شش 
دانگ پلاک ثبتی ۵0۳/211 واقع در بخش ســه شــیراز که ذیل 
شــماره 8۶۹ صفحه 24۵ دفتر 1۳0 املاک بخش ســه شیراز به 
نام مدرسه علی ابن ابیطالب علیه السلام ثبت و سند مالکیت به 
شماره چاپی 0۶۵4۷2 سری الف سال ۹۳ صادر و به موجب سند 
48140 مورخ 1۳۹1/۷/20 دفترخانه اســناد رسمی 100 شیراز به 
شهرداری شیراز منتقل و به دلیل جابه جایی اداره مفقود گردیده 
است و نامبرده تقاضای صدور المثنی سند مالکیت نموده مراتب 
 طبق اصلاحیه تبصره یک ماده 120 قانون ثبت آگهی میشــود که 
هر کس نســبت به تملک مورد آگهی معامله ای کرده و یا مدعی 
وجود ســند مالکیت نزد خود میباشــد تا ده روز پس از انتشار 
آگهــی به ثبت محل مراجعه و اعتراض خــود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت با خلاصه معامله تسلیم نماید و اگر ظرف مدت مقرر 
اعتراضی نرسید و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود اداره 
ثبت المثنی ســند مالکیت را طبق مقــررات صادر و به متقاضی 

تسلیم خواهد کرد. 
تاریخ انتشار : 1402/0۹/2۹

۳729/م الف
شاپور زارع  شیبانی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه 4

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابــر رای شــماره 1402۶0۳110240008۶4 - 1402/08/0۳ صادره 
از ســوی هیات قانون تعییــن و تکلیف وضعیت ثبتــی اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک خرم بید تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی پرونده بنام آقای 
محمد رنجبر فرزند گداعلی در ششــدانگ یکباب خانه دو طبقه به 
مســاحت 44۹.۷۷ متر مربع تحت پلاک ۹۳/2۷۷۶ متخذه از پلاک 
۹۳ اصلــی واقع در قطعه یک بخش 14 فارس شهرســتان خرم بید 
شهر صفاشهر از ملکی ورثه امیر پاشــا خسروی نسبت به ۳10 متر 
مربع و نجمه خسروی نســبت به 140 متر مربع محرز گردیده است 
لذا به منظور اطــلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز طبق 
اوقات تعیین شــده ذیل آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهی مذکور به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .در هر حال صدور سند 

مالکیت مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/1۵ 
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/0۹/2۹ 

م الف/5424۳
 عبدالحمیدعلی پور دارابی -مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت 

ملک خرم  بید- از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 

برابــر رای شــماره 1402۶0۳110240008۶۹ - 1402/08/0۶ صادره 
از ســوی هیات قانون تعییــن و تکلیف وضعیت ثبتــی اراضی و 
ســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
 ملک خرم بید تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی پرونده بنام خانم
ماه ســلطان حیدری فرزند عرب در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 
100 متر مربع تحت پلاک 12۳/2۶4 متخذه از پلاک 12۳ اصلی واقع 
در قطعه یک بخش 14 فارس شهرستان خرم بید، صفاشهر ناحیه یک 
از ملکی نجمه خسروی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتــب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز طبق اوقات تعیین شــده ذیل 
آگهی میشــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
مذکور به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از 
اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد در هر حال صدور ســند مالکیت مانع مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/2۹ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/10/1۳

54252/م الف - عبدالحمید علی پور دارابی
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید

از طرف سید محمد حسینی خرمی

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابــر رای شــماره 1402۶0۳110۳۶00۳22۳ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شــیراز ناحیه 4 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم خدیجه حبیبی محمدی 
فرزند عزیز بشماره شناسنامه 1284 صادره از شیراز در ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت 210 متر مربع پلاک ۵418 فرعی از 1102 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1۵۷ فرعی از 1102 اصلی واقع 
در بخش سه خریداری از مالک رســمی خانم خدیجه سبحانی 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 1۵ روز آگهی میشــود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/2۹ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/10/1۳ 

۳727/م الف   
شاپور زارع  شیبانی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه 4

آگهی فقدان سند مالکیت بخش سه شیراز 
حسب درخواســت آقای محمد علی محمودی به موجب معرفی 
نامــه 1402/1۷۹۷40 مــورخ 1402/۳/2۹ املاک و مســتغلات 
شهرداری شــیراز و به عنوان نماینده شهرداری شیراز با تسلیم 
دو برگ استشــهادیه که در دفترخانه اسناد رسمی 1۳۳ شیراز 
تنظیم شده است مدعی اســت که تعداد یک جلد سند مالکیت 
شش دانگ پلاک ثبتی ۵0۳/11 واقع در بخش سه شیراز که ذیل 
شــماره 8۶۹ صفحه 221 دفتر 1۳0 املاک بخش سه شیراز به نام 
مدرســه علی ابن ابیطالب علیه الســلام ثبت و سند مالکیت به 
شماره چاپی 0۶۵4۷۳ سری الف سال ۹۳ صادر و به موجب سند 
4۷۹۹1 مورخ 1۳۹1/۶/2۶ دفترخانه اســناد رسمی 100 شیراز به 
شهرداری شیراز منتقل و به دلیل جابه جایی اداره مفقود گردیده 
است و نامبرده تقاضای صدور المثنی سند مالکیت نموده مراتب 
 طبق اصلاحیه تبصره یک ماده 120 قانون ثبت آگهی میشــود که 
هر کس نســبت به تملک مورد آگهی معامله ای کرده و یا مدعی 
وجود ســند مالکیت نزد خود میباشــد تا ده روز پس از انتشار 
آگهــی به ثبت محل مراجعه و اعتراض خــود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت با خلاصه معامله تسلیم نماید و اگر ظرف مدت مقرر 
اعتراضی نرسید و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود اداره 
ثبت المثنی ســند مالکیت را طبق مقــررات صادر و به متقاضی 

تسلیم خواهد کرد. 
تاریخ انتشار : 1402/0۹/2۹

۳7۳0/م الف
شاپور زارع  شیبانی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شیراز ناحیه 4

5اقتصاد سال سی ام  شماره ۶1۷4 چهارشنبه 1402/0۹/2۹                                     

ایســنا- داود منظور، رئیس سازمان برنامه و 
بودجه گفت که در اصلاحات لایحه بودجه سال 
آینده هزینه متناسب سازی حقوق بازنشستگان 
و جداولی در رابطه با بخشی از مصارف بودجه 

دیده شده است.
داود منظوربا اشــاره به رد لایحه بودجه سال 
آینده در مجلس، تصریح کرد: مهم ترین دغدغه 
نمایندگان، مســئله مربوط به متناسب سازی 
حقــوق بازنشســتگان بود، امــا تأکید کردیم 
کــه هزینه هــا و انواع پرداخت هــا از جمله به 
بازنشســتگان، هزینه های جــاری، هزینه های 
مالی و غیره مربوط به بخش دوم لایحه است. 
در اصل طبق مصوبه مجلس امسال بودجه در 

دو بخش ارائه می شود.
وی با بیــان اینکه ایراد نمایندگان بیشــتر به 
بخش دوم، یعنی مخارج و هزینه ها بود، اظهار 
کرد: در همان جلسه اعلام کردیم که آمادگی 
داریم برای متناسب سازی حقوق بازنشستگان 

منابــع لازم را تأمین کنیــم. اصرار نمایندگان 
این بود که این موضوع حتماً در لایحه به طور 
صریح ذکر شود و بنابراین این موضوع در لایحه 

دیده شد.

منظور بــا بیان اینکــه چند مــورد تغییرات 
مختصر دیگر هم در لایحه اصلاح شــده، انجام 
شده اســت، گفت: برای مثال یکی از انتظارات 
نمایندگان این بود هرچنــد که مصارف را در 

این قســمت ندیدیم، فروض مربوط به مصارف 
بودجه کــه مبنای تنظیم بخش دوم اســت، 
دیــده شــود. در ایــن رابطه جداولی شــامل 
موضوعاتی مثل متوســط رشد حقوق کارکنان 
و بازنشستگان، ســایر هزینه های جاری، حق 
عائله مندی، حــق اولاد، هزینه های مالی اوراق 
منتشر شده در سال های قبل، ردیف های درآمد 
هزینه ای، اعتبارات تملک دارایی در استان ها و 

غیره به لایحه اضافه شده است.
البته به گفته رئیس ســازمان برنامه و بودجه، 
نمایندگان مجلس انتظارات دیگری هم داشتند؛ 
از جمله اینکه سیاســت ارزی دولت و ناترازی 
انرژی در بودجه اعلام شود، اما طی مذاکرات با 
رئیس مجلس و رئیس کمیسیون تلفیق تأکید 
کردیم که این موضوعات فرابودجه ای اســت و 
باید در زمان دیگــری خارج از بودجه به آن ها 
بپردازیم. وی افزود: سعی کردیم در لایحه اولیه 
بودجه  و لایحه ای که در روز گذشته نهایی شد، 

سیاســت های کلی برنامه هفتم را لحاظ کنیم. 
البته با توجه به اینکه برنامه هنوز نهایی نشده، 
ســعی کردیم موارد مورد اتفاق را لحاظ کنیم. 
برنامــه هفتم ناظر به برخــی تکالیف از جمله 
تأمین مالی، رشد و حمایت از اشتغال و تولید، 
اصلاح ساختار بودجه، موضوعات مدیریت آب 
و کشاورزی، موضوعات مربوط به برق و انرژی، 
نفــت و گاز، صنعت و معدن، موضوع آموزش و 
فرهنگ و نظام اداری اســت که این موارد در 
لایحه دیده شــده است. همچنین به گفته این 
مقام مسئول، در لایحه بودجه احکام بودجه ای 
مورد نیاز برای تحقق سیاست های کلی برنامه 
هفتم در ســال اول برنامه وجــود دارد. منظور 
در پایان گفت: همچنین در تنظیم بخش اول 
لایحه تلاش کردیم بهبود در تراز عملیاتی ایجاد 
شود، سهم درآمدهای پایدار دولت افزایش یابد، 
از کسری بودجه پنهان اجتناب شود و برآوردها 

از منابع بسیار با دقت انجام شود.

رئیس سازمان برنامه و بودجه:

اصلاحات لایحه بودجه ۱۴۰۳ اعلام شد
 اجتناب از کسری پنهان

معاون وزیر نفت:
رشد ۶۰ درصدی تولید نفت کشور طی دو سال اخیر

باشــگاه خبرنگاران- محســن خجســته مهر، معاون وزیر نفــت گفت: بر 
اســاس آمــار بانک مرکزی، نفت و گاز در رشــد اقتصادی کشــور بیشــترین 
 ســهم را دارد، همچنین در دو ســال اخیر رشــد ۶۰ درصــدی در تولید نفت
کشور رخ داده که این دستاورد حاصل برنامه ریزی در دولت سیزدهم در بخش 

نفت بوده است.
او اســتفاده از هــوش مصنوعی و فناوری هــای دیجیتــال در صنعت نفت را 
یکــی از حوزه هــای مهم فناورانه در این صنعت دانســت و گفــت: ما به دنبال 
 افزایش تولیــد نفت از مخازن خود با هوش مصنوعی هســتیم. امروز این علم 
در صنعت نفت کشــور جزو علوم ناشــناخته است و از این رو باید روی آن کار 

بیشتری کنیم.
معاون وزیر صمت گفت: قصد داریم ۱۵ میدان نفتی و گازی کشــور را با هوش 
مصنوعی اداره کنیم. نخستین میدان در این زمینه که تفاهم نامه آن با دانشگاه 
صنعتی شــریف امضا شده، میدان گازی پارس جنوبی است و می خواهیم قطب 

گازی ایران را در قالب هوش مصنوعی مدیریت کنیم.
او گفت: دو ســال اخیر ۵۴ قرارداد بــه ارزش ۸۰ میلیون دلار در صنعت نفت 
امضا شده است همچنین سهم شرکت ملی نفت ایران با ۲۹ قرارداد ۲۹ میلیون 
دلار اســت که تا پایان ســال ۴۰ میلیون دلار دیگر فقط به ســهم این شرکت 

اضافه خواهد شد.
خجسته مهر گفت: ما در سال های آینده به ۲۵۰ دستگاه دکل حفاری، حفاری 
۲ هــزار و ۴۰۰ چاه جدید، تعمیر ۲ هزار و ۴۰۰ چاه نفتی و گازی، نصب هزار 
و ۷۰۰ پمپ درون چاهی و تأســیس تأسیسات نمک زدایی به حجم یک میلیون 
بشکه نیاز داریم. اگر به دنبال رشد ۸ درصدی اقتصاد در کشور هستیم این رشد 

از مسیر صنعت نفت می گذرد.

نفت و انرژی

بانک

تسنیم- محمدرضا تاجیک، نماینده کارگران در 
شورای عالی کار با بیان اینکه گزارش های میدانی 
و آمــاری از وضعیت معیشــت کارگران می تواند 
ملاک تعیین مزد باشــد، گفت: قانون کار تکلیف 
دستمزد کارگران را تعیین کرده است، نرخ تورم 
و سبد معیشــت روش اصلی در تعیین دستمزد 
است. نماینده کارگران در شورای عالی کار درباره 
زمان برگزاری جسات کمیته مزد گفت: هرساله از 
آذرماه جلسات کمیته مزد به صورت یک هفته در 
میان برگزار می شد ولی تاکنون خبری از برگزاری 

جلسه نبوده است.
 وی درباره تأثیر دســتمزد بر تورم گفت: رشــد 
نقدینگی، کســری بودجه در سال های گذشته، 
نوســانات ارزی و عــدم انضباط مالــی از عوامل 
افزایش نرخ تورم اســت. تاجیک تصریح کرد: بر 
اساس محاســبات کارشناسان سهم دستمزد در 
 هزینه تمام شده خدمات و کالا بین ۸ تا ۱3 درصد 
 و سهم دســتمزد در شــکل گیری تورم کمتر از
3 درصد است. وی اعلام کرد: افزایش دستمزدها 
معلول تورم اســت و تا زمانی که این عوامل حل 
نشــود نمی توان گفت افزایش حقوق و دستمزد 
باعث سرعت بخشیدن به رشد تورم است. تعیین 
حقوق و دســتمزد کارگران بر اســاس ماده ۴۱ 
قانون کار تعیین می شود، این بند از قانون تأکید 
می کند تعیین دســتمزد کارگران باید بر اساس 

نرخ تورم رسمی و سبد معیشتی کارگران باشد، 
مادامی که نرخ تورم در کشــور بالا باشد، چاره ای 

جز افزایش حقوق و دستمزدها را نداریم.
تاجیک با تأکید بر اینکه در ســه ماه پایانی سال 
همیشــه تورم به بالاترین میزان خود می رســد، 
گفت: دســتمزد کارگران با تورم امســال تعیین 
می شود. این در حالی اســت که کارگران زمانی 
کــه حقوق را با نرخ جدیــد دریافت می کنند باز 
هم تورم ســال جدید را دارند ولی حقوق آنها با 
تورم ســال قبل تعیین شده است. پیشروی تورم 
در ماه های پایان سال همواره باعث می شود دولت 
هنگام تعیین مزد در جلســات شــورای عالی کار 

دست به عصا قدم بردارد.
 تاجیک درباره اثر افزایش دســتمزد کارمندان بر 
دســتمزد کارگران گفت: برخی معتقدند میزان 
افزایــش حداقل دســتمزد باید بــه رقم مصوب 
در کمیســیون تلفیق مجلس بــرای کارمندان و 
بازنشســتگان دولتی نزدیک باشــد که در پاسخ 
باید گفت هرچند چارچوب محاســبه دســتمزد 
کارگران و کارمندان متفاوت است، اما نمی توانیم 
محاســبات دولــت در بودجه را روی دســتمزد 
کارگران بی تأثیر بدانیم چرا که دولت، کارفرمای 
تعداد زیادی از کارگران است و مطمئناً دستمزد 
پرداختی به کارگران خود را در همین چارچوب 
می بیند، در همین حال  چارچوب افزایش دستمزد 

کارگران مبتنی بر تورم هزینه های زندگی است و 
ما در کمیته دستمزد به دنبال پاسخ این پرسش 
هستیم؛ تورم چه تأثیری بر زندگی کارگران داشته 

است؟
تاجیک افزود: در حال محاســبه تورم مربوط به 
اقلام تأثیرگذار در ســبد معاش کارگران هستیم 
و قانون گــذار هم در تبصره یــک ماده ۴۱ قانون 
کار، نرخ تورم در تبصره دو سبد معیشت را برای 
تعییــن حداقل مزد کارگری مــلاک می داند. ما 
معتقدیم دولت نباید از اثرات اجتماعی دستمزد 
غافل شــود و همــواره دغدغه اجــرای قانون در 
تعیین حداقل مــزد کارگران را داریم، چراکه هر 
سال در جلسات با این استدلال که امسال اوضاع 
کسب وکار و دولت خوب نبوده است امکان اجرای 

قانون فراهم نمی شود.
وی گفت: گزارش های میدانی و آماری از وضعیت 
معیشت کارگران می تواند ملاک تعیین مزد باشد، 
یکی از این ملاک ها هزینه مســکن است که در 
ســال های اخیر جهش های شدیدی داشته است 
و عمده مشــکلات خانوارها هــم به همین حوزه 
مربوط اســت. در جلسه اخیر شــورای عالی کار 
پیش نویس ایجاد قرارگاه ملی مسکن برای تأمین 
مســکن با همکاری وزارت خانه و دســتگاه های 
مختلف تهیه شد اما تاکنون خبر دیگری نیست و 

هیچ اقدامی انجام نشده است.

ایسنا- تجمیع کارت های بانکی در یک کارت چند سالی 
است که مطرح شده و تابستان امسال از تجمیع کارت های 
یک بانک در کارت ملی به عنوان نخستین گام خبر داده 
شد اما همین خبر هم از سوی مسئولان به نوعی تکذیب 
شد. کارت های هوشمند ملی می تواند به عنوان یک کلید 
ورود مناســب برای کاربردهایی ماننــد هدفمند کردن 
یارانه ها، سلامت الکترونیکی و کاربردهای انتخابات و سایر 
خدمات شــهروندی مورد استفاده قرار گیرد و با ارائه سه 
کاربرد اصلی »شناســایی«، »تصدیق هویت« و »امضای 
دیجیتال« این امــکان را فراهم می کند تا بتوان از آن به 

عنوان یک ابزار چندکاره استفاده کرد.
بنابراین چند سالی است که مسئله تجمیع سایر کارت ها 
در کارت ملی هوشمند مطرح شده و اینگونه اعلام می شد 
که ارائه کارت های هوشــمند متعدد توسط دستگاه ها به 
مردم ســبب هدر رفت بودجه کشور می شود و حتی در 
برخی موارد یک نهاد چند کارت هوشمند صادر می کند و 
قدرت تجمیع خدمات را در خود ندارد و درنهایت نتیجه 
این اقدام سردرگمی بیشتر مردم در مراجعات اداری است.

بــه گفته کارشناســان این اتفــاق در دو قالــب امکان 
تکنولوژیکی و امکان اجرایی قابل بررسی است؛ به لحاظ 
تکنولوژیکی این امکان وجود دارد که یک کارت هم برای 
احــراز هویت و هم برای دیگر مســائل بانکی یا خدماتی 
مورد استفاده قرار بگیرد؛ در واقع می توان تمام کارت های 
فعلی که در دست مردم است اعم از کارت های مغناطیسی 

و هوشمند را در تنها یک کارت هوشمند تجمیع کرد.

اما به لحاظ اجرایی واقعیت این اســت که هر کدام از این 
کارت های موجود در دست مردم، متعلق به یک سازمان یا 
شرکت خاص است و در حال حاضر مدیریت یکپارچه ای 
که بتــوان از طریق آن تجمیع کارت ها را انجام داد، فعلًا 
در کشــور وجود ندارد. هنگامی که همه کارت ها در یک 
کارت تجمیع شــوند، زمانی مشــکل به وجود می آید که 
صاحــب کارت، کارتش را گم کند و او برای ســوزاندن و 
صدور دوباره کارت باید با تک  تک ســازمان هایی که در 
آن کارت خدماتــی ارائه می دهند، تمــاس برقرار کرده، 
مراحل اداری را طی و تأییدیه بگیرد. در این راســتا اواخر 
تابستان امسال رئیس سازمان ثبت احوال کشور از تجمیع 
کارت های یک بانک در کارت ملی به عنوان نخستین گام 
ظرف سه ماه آینده خبر داد. این مقام مسئول در تشریح 
روند تجمیع کارت های بانکــی و خدماتی در کارت ملی 
هوشــمند اینگونه اعلام کرد که یکی از اهداف مهمی که 
برای تولید کارت های هوشــمند ملی در نظر گرفته شده 
بود، جایگزینی کارت ملی با بســیاری کارت های بانکی و 
کارت های خدماتی در کشور بود که به دلیل عدم پوشش 
مناســب تاکنون بحث پیاده سازی قابلیت های موجود در 
این کارت جدی گرفته نشــده بــود. کارگر تصریح کرد: 
برای این تجمیع دســتگاه های مختلف به زیرساخت های 
گوناگون نیاز دارند اما با یــک بانک تفاهم کردند، ظرف 
مدت ســه ماه با توجه به کارگروهی که تشــکیل شــده 
نیازهای مربوط به این اقدام را فراهم کنند و ضمن ایجاد 
زیرساخت های لازم، این کار در مدت سه ماه انجام شود.

او بر این باور بود که این موضوع برای مردم هزینه خاصی 
ایجاد نمی کند بلکه با تجمیع کارت های بانکی و خدماتی 
در کارت ملی به عنوان یکی از اهداف این اقدام هزینه های 
مردم کاهش پیدا می کند؛ در حال حاضر شهروندان برای 
دریافت کارت های گوناگون هزینه های مختلفی پرداخت 
می کنند ولی با تجمیــع در کارت ملی تنها با یک کارت 
نیازهای آن ها تأمین می شود. اما با گذشت یک ماه و نیم 
از اعلام این خبر، این موضوع به نوعی از سوی مدیر اداره 
نظارت بر نظام های پرداخت تکذیب شد. محمدرضا مانی 
یکتا، مدیــر اداره نظارت بر نظام های پرداخت در واکنش 
به این خبر تأکید کرد: بانک مرکزی هیچ گونه برنامه ریزی 
برای اســتفاده از کارت هوشمند ملی در شبکه پرداخت 
کشور ندارد، چراکه به لحاظ فنی این موضوع امکان پذیر 
نیســت و دلیل اصلی نیز تفاوت های ســاختاری جدی و 
البته عدم انطباق ظرفیت های تراشه کارت هوشمند ملی با 
استانداردهای بین المللی شبکه های پرداختی کارتی است.
او همچنین گفت اما آنچه به صورت مشــخص در بانک 
مرکزی در حال پیگیری اســت، تنوع بخشی به ابزارهای 
پرداخت است و براین اســاس به روزرسانی ظرفیت های 
شــبکه پرداخت، ارائه امکان انجام تراکنش های خرید با 
اســتفاده از برنامک های همراه هوشــمند و اســتفاده از 
کارت های مجازی به جــای کارت های فیزیکی مطابق با 
آخرین فناوری روز که تحت عنوان یک پروژه شــناخته 
می شود در این بانک، شــبکه بانکی و پرداخت در دست 

پیگیری است.

از تجمیع کارت های بانکی چه خبر؟جلسات کمیته مزد کارگران هنوز برگزار نشده است
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کتاب

ورزش

فیلم ســینمایی »پیر پسر« ساخته اکتای براهنی در بخش 
»پرده بزرگ« پنجاه و ســومین جشنواره بین المللی رتردام 
در کشــور هلند به نمایش گذاشته خواهد شد و همچنین 
فیلم هــای »من، مریم، بچه ها و ۲۶ نفر دیگر« به کارگردانی 
فرشاد هاشمی به عنوان محصول مشــترک ایران، آلمان و 
جمهوری چک در بخش مسابقه اصلی تایگر و فیلم »آیه های 
زمینی« از علی عسگری هم در بخش لایم لایت این رویداد 

سینمایی پذیرفته شده اند.
»پیرپســر« دومین فیلم ســینمایی اکتای براهنی در مقام 
کارگردان اســت. او این اثر را بــا فیلم نامه ای به قلم خود و 

با تهیه کنندگی بابک حمیدیان و ســرمایه گذاری ارســان 
براهنی جلوی دوربین برده است.  حامد بهداد، لیا حاتمی، 
حسن پورشیرازی، محمد ولی زادگان، محمدرضا داوودنژاد، 
رضا رویگری و فهیمــه رحیم نیا و بابک حمیدیان بازیگران 
این فیلم سینمایی هســتند. دیگر بازیگران فیلم سینمایی 
»پیرپســر« عبارتند از: وحیــد قاضی زاهدی، علی رحیمی، 
میاد معیری، هژیر ســام، امید محمدزاده، وحید رحمتی، 
شــقایق فریادشــیران، آرش آقابیک، مهســا باقری، میثم 
غنی زاده، مهــری کاظمی، آذر محمــدی، محمد برنج پور، 
)۵ تا ۱۵ بهمن( در کشور هلند برگزار خواهد شد. بین المللــی فیلــم رتــردام از تاریخ ۲۵ ژانویه تــا ۴ فوریه غام علی رضایی، عباس پرنیانی. پنجاه و ســومین جشنواره 

۶۲۱ فیلم متقاضی حضور در بخش بین الملل
 فجر چهل و دوم

در مجموع ۶۲۱ فیلم از 87 کشور متقاضی حضور در بخش بین الملل جشنواره 
چهل و دوم شامل سینمای سعادت و جلوگاه شرق )مسابقه سینمای کشورهای 

آسیایی-اسامی( شدند.
عــاوه بر ایران کشــورهای آمریــکا، میانمار، مالزی، فرانســه، هنــد، ترکیه، 
ایتالیــا، یمن، برزیل، روســیه، مولــداوی، لیتوانی، آرژانتین، اســپانیا، آلمان، 
مکزیک، آلبانی، چین، بریتانیا، ایرلندشــمالی، عراق، کره، بلغارســتان، رومانی، 
لوکزامبورگ، کرواســی، هلند، ســوئد، اندونزی، بلژیک، سوئیس، کانادا، یونان، 
اســترالیا، کنگو، آفریقای جنوبی، صربســتان، لهســتان، دانمارک، کاستاریکا، 
اسلوونی، استرالیا، لتونی، شــیلی، بوسنی و هرزگوین، نروژ، لبنان، ژاپن، هنگ 
گنگ، مغولســتان، مراکش، فیلیپین، پرتغال، سنگاپور، تایوان، چک، بنگادش، 
سنگال، مالی، اسلواکی، ایسلند، مالت، زیمبابوه، استونی، پاکستان، قرقیزستان، 
ازبکســتان، کلمبیا، فناند، مقدونیه، ســریانکا، تایلند، مجارستان، مونته نگرو، 
پاناما، بورکینافاســو، قزاقستان، بولیوی، ارمنستان، تونس، نامیبیا، قبرس، مصر، 
ونزوئا، فلســطین و سوریه آثارشان را برای حضور در بخش بین الملل این دوره 

ثبت کرده اند.
چهل و دومین جشــنواره بین المللی فیلم فجر ۱۲ تا ۲۲ بهمن ســال جاری به 

دبیری مجتبی امینی برگزار خواهد شد.

اهدای نسخه خطی مثنوی به »شهرام ناظری«
 از سوی نواده مولانا

شــهرام ناظری در صفحه شــخصی خود نوشــته است: به مناســبت هفتصد 
و پنجاهمیــن ســالگرد درگذشــت مولانا بخــت حضور در جمع عاشــقانش 
در قونیه ترکیه را داشــتم. خــاک قونیه به یارای نفس حضــرت مولانا قرن ها 
پایکوبی و ســماع عاشقان، پیوندگاه آســمان و زمین بوده و اکنون سال هاست 
که آیین بزرگداشــت مولانا با شــور و حال خاصی در آن برپا می شــود تا پیام 
 صلح دوســتی، عشــق و انســانیت این عارف بلند مرتبه به همــه جهانیان از 

هر قوم و نژاد و زبانی برسد.
او همچنین تأکید کرده اســت: برای من همچنین افتخار بزرگی اســت که در 
آستان بارگاه مولانا یک نسخه نفیس از قدیمی ترین نسخه خطی مثنوی معنوی 
را از دســت بانو آسین چلبی نواده مولانا و جناب عبدالستار یارار، مدیرکل اداره 

فرهنگ قونیه و جناب ناجی با قیچی، مدیر بارگاه دریافت کردم.

چشم لبنان به »موقعیت مهدی« روشن شد

فیلم ســینمایی »موقعیت مهدی« به کارگردانی هــادی حجازی فر از تولیدات 
مرکز ســیمافیلم به همت اداره کل تأمین و رسانه بین الملل برای اکران عمومی 
در لبنان آماده ســازی شده است. »موقعیت مهدی« در چهلمین جشنواره فیلم 
فجر برنده پنج جایزه از جمله ســیمرغ بلورین بهترین فیلم شــد و توانست در 
اکران عنوان پرفروش ترین فیلم دفاع مقدس تاریخ سینمای ایران را از آن خود 

کند. این اثر مورد تمجید رهبر انقاب نیز قرار گرفت.
فیلم »موقعیت مهدی« زندگی شــهید مهدی باکــری و رابطه وی با خانواده، 
حضور در جبهه های نبرد به همراه برادرش شهید حمید باکری، فرماندهی سپاه 
عاشــورا در جنگ و همچنین به شهادت رســیدن وی را به شیوه ای هنرمندانه 

روایت می کند.

بازگشت »کودک شو« با تغییرات جدید 
به شبکه نسیم از نیمه دی ماه

دیپلم افتخار برای »هومن برق نورد« آمد داشت؛ 
حضور با سه فیلم در فجر 42

مدیردوبلاژسیمامطرحکرد:

ادامه سریال های »جومونگ« با حضور کمرنگ بازیگر اصلی

فصل جدیــد »کودک شــو« ایــن روزها در 
لوکیشــنی جدیــد در مرحلــه پیش تولید و 
آماده ســازی دکورهــا قرار دارد تــا به زودی 

تصویربرداری آن آغاز شود.
حســین ربانی غریبی، تهیه کننده این فصل از 
برنامه است و رضا مهرانفر که در فصل های اولیه 
برنامه جزو هســته اصلی برنامه بوده است در 
 فصل جدید کارگردانی برنامه را بر عهده دارد.
همچنین طراحی و تولیــد برنامه با بازی ها و 
آیتم های متنوعی پیش خواهد رفت که نیاز به 
دکورهای جدید داشت، در حال حاضر مراحل 
ساخت این دکورها رو به پایان است و به زودی 

در لوکیشن جدید به سرانجام می رسد.
»کودک شــو« جزو برنامه های شاخص شبکه 
نســیم بوده که اقبال زیادی را هــم به همراه 
داشته است. با این حال هر برنامه ای برای تداوم 
مسیر رشــد ناگزیر از تغییر و روزآمدی است، 
امید اســت فصل جدید برنامه کــه با طراحی 
متفاوت در بازی ها و ســاختار همراه است و از 

نیمه دی ماه پخش خواهد شــد، مخاطبان را با 
خود همراه کند. ربانی غریبی تهیه کننده فصل 
جدید »کودک شــو«، تهیه کنندگی برنامه های 
تلویزیونی گوناگونی مانند »نشــان مهربانی«، 
»فانوس دریایی«، »موزه گرد«، »ســوره هنر« 
و… را در کارنامه خود دارد. وی دارای دکتری 
مدیریــت فرهنگی اســت و پیــش از این در 
مســئولیت های مختلفی از جمله معاون تولید 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان، عضو 
شورای راهبردی شبکه امید، رئیس فرهنگسرای 
رســانه، رئیس شــورای نظارت بر اسباب بازی 

فعالیت داشته است.
همچنیــن رضا مهرانفر، کارگردان فصل جدید 
برنامه پیش از این عاوه بر کارگردانی دو فصل 
ابتدایی »کودک شــو«، به عنوان کارگردان در 
برنامه هــای مختلفی از جملــه »اعجوبه ها« و 
»تی ان تی« فعالیت داشــته و انیمیشن »منو 
ببین« کــه در جشــنواره های مختلفی مورد 

استقبال قرار گرفته از ساخته های او است.

در حالی که هنرمندان بسیاری برای حضور در فجر ۴۲ در حال رقابت 
هستند، برنده دیپلم افتخار این جشنواره در سال گذشته دست پری 

برای حضور در این دوره از جشنواره فیلم فجر دارد.
تفاوت بازیگرانی که در فجر دیده می شــوند،  با بازیگرانی که در جشن 
ســینمای ایران حضور ندارند،  معمولاً تفاوت بسیاری است،  بازیگران 
بسیاری در این جشنواره دیده شده و زندگی هنری متفاوتی داشتند.

سال گذشته درحالی که تعدادی از اهالی سینما اعتبار جشنواره فیلم 
فجر را زیر سؤال برده بودند از میان هنرمندانی که در جشنواره حضور 

داشتند، هومن برق نورد موفق به دریافت دیپلم افتخار بازیگری شد.
برق نورد که پیش تر با بازی در آثار کمدی و تلویزیونی شناخته می شد، 
امسال با 3 فیلم که به اندازه نیمی از تمام کارنامه او در فجر های قبلی 

است در دوره ۴۲ جشنواره فیلم فجر حضور خواهد داشت.
برق نورد سال گذشته برای بازی متفاوتش در فیلم سینمایی »سینما 
متروپل« ساخته محمدعلی باشــه آهنگر، دیپلم افتخار بازیگری مرد 
را دریافــت کرد،  دیپلمی که البته با اشــتباه دبیرخانــه فیلم فجر با 

حاشیه هایی همراه شد.

»آپاراتچی« به کارگردانی قربانعلی طاهرفر یکی از آثار هومن برق نورد 
در جشنواره ۴۲ فیلم فجر خواهد بود. مهراوه شریفی نیا و بهنام تشکر 

هم بازی های او در این فیلم هستند.

فرشید شکیبا، مدیر دوباژ تلویزیون درباره پخش ادامه ۲ فصل جدید 
از سریال »افسانه جومونگ« گفت: سریال های جدید کره ای در دوباژ 
تلویزیون در حال ترجمه یا دوبله اســت کــه از آن جمله می توان به 

سریال های »امپراطور افسانه ها« و »جا میونگ گو« اشاره کرد.
وی افزود: سریال »امپراطور افسانه ها« با مدیریت حسین خدادادبیگی 
از ماه های گذشــته آغاز شده است که به زودی از شبکه تماشا پخش 
خواهد شد و دوبله سریال »جامیونگ گو« نیز به زودی شروع می شود 

که هر ۲ در ادامه سریال »افسانه جومونگ« هستند.
شــکیبا در پاسخ به اینکه چرا این سریال ها با نام »جومونگ« مطرح 
می شــود اما با بازیگران دیگری ادامه دارند، با اشاره به خط داستانی 
این آثار یادآور شــد: قاعدتــاً حضور بازیگر نقــش جومونگ به خود 

سازندگان اصلی سریال بازمی گردد با این حال در ابتدای این مجموعه 
۲ شخصیت اصلی ســریال یعنی سوسانو و جومونگ حضور دارند که 
با یکدیگر به اختاف می خورند و بعد سوســانو امپراطوری جدیدی را 

تأسیس می کند. 
وی اضافه کرد: ادامه این ســریال به موضوع تأسیس سلسله باکجه و 
حکومت سیزدهمین پادشاه آن، پادشاه گان چوگو فرزند پادشاه بیریو 
و جنگ هایش با شــانزدهمین پادشاه گوگوریو، گگوگوون می پردازد. 
این مدیر دوباژ ســیما همچین یادآور شد که سریال های »نماینده«، 
»دادســتان بد«، »دهن لق« و »لذت زندگی« از مجموعه های دیگر 
کره ای هســتند که دوبله برخی از آنها به اتمام رسیده و برخی هم در 

حال دوبله هستند.

»پیر پسر« به جشنواره رتردام 
دعوت شد

به گــزارش ایرنا، تیم ملی فوتســال ایران که برای 
حضور در رقابت های قهرمانی آســیا آماده می شود، 
در اولین دیدار دوستانه به مصاف تیم ملی فوتسال 
روســیه رفت. بر خــاف اکثر بازی  هــای ملی در 
رده های مختلف، شاگردان وحید شمسایی در خارج 
از تهران و در شهرستان لار از توابع استان فارس به 
مصاف روسیه رفتند و ورزشگاه مجهز و مدرن طوبی 
)منیری( لار که به همت یکی از خیرین این شــهر 

ساخته شده، میزبان این بازی تدارکانی است.
برگزاری دیدار تیم ملی فوتســال خــارج از تهران 
در شرایطی اســت که ضرورت چنین تصمیمی در 
برگزاری بازی های ملی به خصوص تیم ملی فوتبال 
احساس می شــود تا شــهرهای مختلف کشورمان 
که از نظر بهره مندی از ورزشــگاه و هتل استاندارد 
نســبت به تهران کمبودی ندارند نیز بتوانند میزبان 
بازی های ملی باشند. مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
فوتبال هم در حاشــیه ســفری که به لار داشت، از 
تداوم برگزاری مسابقات در خارج از تهران خبر داده 
و گفته است »اینکه برخی از مسابقات از تهران جدا 

شد، کار خوبی است و باید ادامه پیدا کند.«

در حالی لار میزبانــی بازی های تدارکاتی تیم ملی 
فوتسال با روسیه را بر عهده گرفت که در چند دهه 
اخیر اکثر بازی های ملی در رشته فوتبال به میزبانی 
تهران برگزار شــده اســت و تنها در موارد معدود و 
انگشت شمار، شاهد برگزاری چند مسابقه در خارج 

از پایتخت بودیم.
بارها مســئولان فدراســیون فوتبال در چند سال 
گذشته وعده داده بودند که به جز تهران، شهرهای 
دیگر هم میزبان مســابقات تیــم ملی خواهند بود؛ 
وعده ای که محقق نشد و به جز برگزاری دیدار ایران 
و لبنان در انتخابی جام جهانی که مشــهد فروردین 
پارسال میزبان آن بود، بقیه بازی های ملی در تهران 

برگزار شد.
البته بدیهی اســت که در تهران، همــه چیز برای 
میزبانی آماده و مهیاســت و تجربــه میزبانی بالای 
۹۹درصد مسابقات سبب شــده است تا فدراسیون 
فوتبال در حوزه ســازمان دهی و برگزاری مسابقه، 
دغدغه و نگرانی نداشــته باشــد. بــه همین خاطر 
انتخاب اول و البته آخر مربیان تیم ملی به خصوص 
تیم ملی فوتبال بزرگسالان، برگزاری بازی در تهران 

است تا کمتر دردسر و دغدغه ای بابت میزبانی وجود 
داشته باشد.

در فوتبال دنیا، برگزاری بازی های ملی در شهرهای 
مختلف یکی از اصول بدیهی و پذیرفته شــده است 
و تیم های ملی در طول ســال چــه برای بازی های 
رســمی و چه تدارکاتی در ورزشگاه های شهرهای 
مختلف بــه میدان می روند تا عــاوه بر جنبه های 
اقتصادی، هــواداران فوتبال در نقــاط مختلف هم 
بازی هــای ملــی و بازیکنان مورد عاقه شــان را از 

نزدیک ببینند.
نکتــه دیگــر اینکه در ســال های اخیر، اســتقبال 
تماشــاگران هم از مســابقات تیم ملــی فوتبال به 
کمترین حد ممکن رســیده است، به طوری که در 
برخی مسابقات، شمار تماشاگران حاضر در ورزشگاه 
به ۵ هزار نفر هم نمی رسد و آخرین باری که آزادی 
در جریان یک بازی ملی، پر از تماشــاگر شد را هم 
کمتر کســی به خاطر دارد! استقبال کم تماشاگران 
در شرایطی است که هواداران به عنوان یار دوازدهم 
تیم ملی نقــش پررنگــی در تهییــج بازیکنان به 

خصوص در بازی های رسمی و حساس دارند.

بهبهانهمیزبانیلارازمصافتیمملیفوتسالباروسیه؛

تمام ایران سرای من است

سینما

سینما

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

از صادره 1402/06/27 - 140260۳11024000674 شماره رای برابر
سویهیاتقانونتعیینوتكلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
بید خرم ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد
تصرفاتمالكانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنام،آقایحسینقربانی
فرزندمحمددرششدانگیكبابمغازهبهمساحت۳۳.۵0مترمربع
تحتپلاک146/۵۳7متخذهازپلاک146اصلیواقعدرقطعهیک
ملكی از یک ناحیه صفاشهر بید خرم شهرستان فارس 14 بخش
غلامعلیبامدادمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتب
دردونوبتبهفاصله1۵روزطبقاوقاتتعیینشدهذیلآگهیمیشود
درصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالكیتمتقاضیاعتراضی
داشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدو
ماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدت
یکماهازتاریختسلیم،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضایی
تقدیمنمایدبدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصول
اعتراضطبقمقرراتسندمالكیتصادرخواهدشد.درهرحالصدور

سندمالكیتمانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/09/14
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/09/29

542۳8 / م الف
عبدالحمید علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

از صادره 1402/06/27 - 140260۳1102400067۵ شماره رای برابر
سویهیاتقانونتعیینوتكلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
بید خرم ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد
آقایسعیدصیرفی بنام پرونده بلامعارضمتقاضی مالكانه تصرفات
فرزندرضادرششدانگیكبابمغازهبهمساحت20مترمربعتحت
پلاک146/۵۳6متخذهازپلاک146اصلیواقعدرقطعهیکبخش14
فارسشهرستانخرمبیدصفاشهرناحیهیکازملكیغلامعلیبامداد
محرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبه
فاصله1۵روزطبقاوقاتتعیینشدهذیلآگهیمیشوددرصورتیکه
اشخاصنسبتبهصدورسندمالكیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشند
میتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراض
خودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهاز
تاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنماید
بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبق
مقرراتسندمالكیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسندمالكیت

مانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/09/14
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/09/29

542۳9 / م الف
عبدالحمید علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
وتکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشماره140260۳11024000۸7۳-1402/0۸/06صادرهازسوی
هیاتقانونتعیینوتكلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهاییفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکخرمبیدتصرفات
فرزند لی مازیارحسن آقای بنام پرونده متقاضی بلامعارض مالكانه
فرهنگدرموازینیمسهممشاعازجمله72سهمسهامششدانگ
بهمساحت2۳۳47۳۵مترمربعتحتپلاک114/0 مزرعهشهرآباد
اصلیواقعدرقطعهیکبخش14فارسشهرستانخرمبیدازملكی
عموم اطلاع منظور به لذا است گردیده محرز خانمشهنازکوشكی
مراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزطبقاوقاتتعیینشدهذیلآگهی
میشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالكیتمتقاضی
اعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیمذکوربه
مدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسید
به را ،اعتراضدادخواستخود تاریختسلیم از ماه ظرفمدتیک
مراجعقضاییتقدیمنماید.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکور
وعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالكیتصادرخواهدشد.در
هرحالصدورسندمالكیتمانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد.

تاریخانتشارنوبتاول:1402/09/14
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/09/29

5424۱ / م الف
عبدالحمید علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  تکلیف وضعیت 
برابررایشماره140260۳110۳600۳2۳0هیاتاولموضوعقانون
تعیینتكلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
مستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکشیراز-ناحیه4تصرفات
مالكانهبلامعارضمتقاضیآقاییعقوبشبانینژادفرزندزندعلی
ششدانگ در آباد حاجی از صادره 10۳97 شناسنامه بشماره
یکبابخانهبهمساحت1۸0مترمربعپلاک۳۵فرعیاز104۳
اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک104۳اصلیواقعدربخشسه
خریداریازمالکرسمیآقایمحمدعلیاسحاقیمحرزگردیده
استلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روز
آگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالكیت
متقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولین
آگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپساز
اخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراضدادخواست
صورت در است بدیهی نمایند. تقدیم قضایی مراجع به را خود

انقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات
سندمالكیتصادرخواهدشد.

تاریخانتشارنوبتاول:1402/09/29
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/1۳

۳7۳2/م الف 
شاپور زارع شیبانی 

رئیس ثبت اسناد و املاک 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
وتکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
صادره 1402/0۸/06- رایشماره140260۳11024000۸6۵ برابر
و اراضی ثبتی وضعیت تكلیف و تعیین قانون هیات سوی از
ساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبت
ملکخرمبیدتصرفاتمالكانهبلامعارضمتقاضیپروندهبنام
به خانه باب یک ششدانگ در رضا فرزند نجفی حسین آقای
مساحت207.۵0مترمربعتحتپلاک112/10۳6متخذهازپلاک
112اصلیواقعدرقطعهیکبخش14فارسشهرستانخرمبید
،صفاشهر،ناحیهیکشهر،کامامخمینیازملكییوسفرنجبرو
خانمروشنکاظمپورمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاععموم
مراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزطبقاوقاتتعیینشدهذیل
آگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالكیت

اولین انتشار ازتاریخ باشندمیتوانند متقاضیاعتراضیداشته
آگهیمذکوربهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیم
وپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنماید.بدیهیاستدر
صورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات
سندمالكیتصادرخواهدشد.درهرحالصدورسندمالكیت

مانعمراجعهمتضرربهدادگاهنخواهدشد
تاریخانتشارنوبتاول1402/09/29
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/14

5425۳ / م الف  
عبدالحمید علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی دعوت سهامداران جهت تشکیل مجمع عمومی 
فوق العاده ، عادی به طور فوق العاده  

باتوجهبهاینكهنوبتاولجلسهمجمععادیبهطورفوقالعاده
مورخه در 10 ساعت العاده فوق عمومی مجمع و ساعت۸،
دلیل به و گردید تشكیل شرکت قانونی محل در 1402/09/1۵
سهامداران کلیه از بدینوسیله قانونی، نصاب حد حصول عدم
شناسه و 200۸۸ ثبت شماره به الكترونیک کهكشان شرکت
در تا میآید بهعمل دعوت خاص سهامی 10۵۳0۳21642 ملی

جلسهنوبتدوممجمععادیبهطورفوقالعادهساعت۸،ومجمع
محل در 1402/10/14 مورخه در 10 ساعت العاده فوق عمومی

قانونیشرکتتشكیلمیشودحضوربهمرسانند.
عمومی مجمع و فوقالعاده، بهطور عادی مجمع جلسه دستور

فوقالعاده
2-انتخاببازرسین
1-کاهشسرمایه

هیئت مدیره و سهامداران شرکت کهکشان الکترونیک 



در جلسه شهرداری منطقه سه با پیمانکاران تأکید شد:
تسریع در اجرای پروژه های عمرانی، خدمات شهری

  با بالاترین کیفیت و دقت
 به گزارش ســبحان، شهرداری منطقه سه شــیراز همواره سعی کرده است 
از تمــام ظرفیت هــای لازم از جمله پیمانکاران برای تأمین رفاه و آســایش 
شــهروندان این منطقه اســتفاده و توسعه زیرســاخت های شهری در همه 
زمینه ها را با جدیت هرچه تمــام دنبال نماید.، نگاهی به پروژه های در حال 
اجرا و پروژه هایی که برای اجرا در این منطقه از شهرداری در نظر گرفته شده 
خود به نوعی زبان گویای عملکرد شهرداری منطقه سه شیراز برای عمران و 

آبادانی این منطقه از شهرداری است.
در این راســتا و با توجه به اینکه پروژه های عمرانی مســتمر شــهرداری به 
نوعی تأثیرات مستقیم بر زندگی شهروندان داشته و جزء خدمات زیربنایی و 
اساسی شهر محسوب می شوند، به منظور تسریع در روند اجرای این پروژه ها 
و رفع مشــکلات احتمالــی پیش روی آنها و وحــدت و همدلی در جهت به 
ثمر رســاندن به موقع این پروژه ها ، جلســه ای با حضور معاونین و مسئولین 
شهرداری منطقه ســه با پیمانکاران عمرانی و خدمات شهری این شهرداری 
برگزار شــد و ضمن بیان اهمیت و تأثیرگذاری پروژه های شهرداری بر رفاه و 
آســایش شهروندان و توسعه و پیشرفت منطقه، بر تسریع در اجرای به موقع 

این پروژه ها با بالاترین کیفیت و دقت تأکید شد.
بنابر اعلام روابط عمومی شــهرداری منطقه ســه، از ابتدای سال تاکنون با 
تلاش این شــهرداری و پیمانــکاران مربوطه پروژه های متعددی در ســطح 
منطقه اجرا شــده است که اجرای این پروژه ها ، حمیت و عزم این شهرداری 
برای خدمت رسانی مطلوب به شــهروندان و توجه به زیرساخت های شهری 
و توســعه و پیشرفت منطقه را می رســاند. در پایان این نشست، پیمانکاران 
به بیان دیدگاه ها و همچنین مســائل و مشــکلات خود پرداختند و از سوی 
مسئولان این شــهرداری راهکارهای قانونی برای تسهیل امور پیمانکاران در 

نظر گرفته شد.

تخفیف های استثنایی شب یلدا در بازارچه های منتخب 
شهرداری شیراز 

به گزارش ســبحان، در آســتانه شــب یلدا، میوه، آجیل و مواد پروتئینی با 
تخفیف های اســتثنایی در ۶ بازارچه منتخب شهرداری شیراز به شهروندان 
عرضه می شــود. در همین خصوص و بر اساس هماهنگی های انجام شده با 
بهره برداران این بازارچه ها، میوه شــامل انار ممتاز، پرتقال در دو نوع دارابی 
و تامســون شمالی، ســیب و هندوانه، آجیل مخلوط شور و شیرین و مرغ و 
گوشــت ویژه شب یلدا با تخفیف های لازم و کاهش قیمت در مقایسه با بازار 
در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت. در بازارچه های میلاد، وحدت، بعثت 
و ابریشمی، همه اقلام ویژه شب یلدا و در بازارچه های احرار و شهید فهمیده، 
فقط میوه عرضه خواهد شــد. گفتنی است از عصر امروز سه شنبه ۲۸ آذر تا 
روز پنج شنبه ۳۰ آذر بازارچه های منتخب، پذیرای شهروندان خواهند بود و 

در طول این مدت بازرسی و نظارت ها تشدید خواهد شد.

تعویض و مرمت وسایل بازی و بدن سازی
   بوستان های سطح منطقه 9

به گزارش ســبحان، حبیب اله پاک، معاون خدمات شهری شهرداری منطقه 
9 گفت: در بازدید های میدانی از بوســتان های ســطح منطقه وسایل بازی 
و مبلمان های معیوب و فرســوده شناسایی شــد و در مرحله اول تعویض و 
مرمت تجهیزات بوستان های آرامش از سوی نیروهای واحد امور شهر معاونت 

خدمات شهری به اجرا در آمده است. 
معاون خدمات شــهری شــهرداری منطقه 9 بیان داشت: این طرح با هدف 
افزایش کمیت و کیفیت تجهیزات بوســتان ها و جلب رضایت اهالی محلات 
شهر تا پایان مهرماه در تمامی بوستان های شهر کهریزک نیز اجرا می گردد.  
وی خاطرنشــان کرد: اهالی محلات که متقاضی بهســازی وســایل بازی و 
تجهیزات بوستان های محل سکونت خود هستند می توانند، درخواست خود 
را از طریق نیروهای معاونت خدمات شــهری یا ســامانه ۱۳۷ اعلام کنند تا 
وســایل بازی و مبلمان شهری واقع در بوستان ها برای افزایش رضایت و رفاه 

اهالی بهسازی و تعمیر شود.

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی فارس خبر داد: 
ظرفیت 12 هزار فرصت شغلی در فارس

به گزارش ســبحان، اداره کل 
اجتماعی  رفــاه  و  کار  تعاون، 
فــارس بــا همکاری بســیج 
ســازندگی اســتان، این طرح 
را  اشــتغال  مردمی  رویــداد 
در شــیراز و ۳۷ شهرســتان 
فارس، عملیاتی کردند و دفاتر 
مشاوره شغلی و کاریابی ها نیز 
نیروهــای کار متخصص را به 

کارفرمایان، پیوست دادند.
به باور وحید خداپرست، مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی فارس، برگزاری 
چنین رویدادهایی می تواند گر ه گشــای امور کارجویان و کارفرمایان متقاضی 
نیروی کار باشــد؛ چراکه مواجهه بی واسطه آنان، هم موجب تسهیل، تسریع 
و کاهش هزینه های دســتیابی به فرصت های شــغلی خواهد شد و هم وفاق 

بیشتر در کوتاه ترین زمان بین کارگر و کارفرما را شکل می دهد. 
خداپرســت، یکی از اهــداف برگزاری رویداد مردمی اشــتغال کار را معرفی 
ســامانه جست وجوی شغل که چند ماهی از رونمایی آن گذشته است عنوان 
کرد و بیان داشت که فارس در طول این مدت جزو سه استان برتر در تعداد 

به کارگماری متقاضیان شغلی در این سامانه بوده است.
خداپرســت از به کارگماری بیش از هزار نفر نیروی کار از زمان راه اندازی این 
ســامانه در فارس خبر داد و یادآور شــد که در حال حاضر نیز حدود 4هزار 

فرصت شغلی استان در همین سامانه موجود است.
به گفته مدیــر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی فارس بیش از ۱۵۰۰ کارفرما، 
اقــدام به ثبت و ارائه نیازهای خود در فرصت های شــغلی مدنظر کرده اند و 
این رخداد، نشان می دهد که در استان، ظرفیت خوبی در حیطه فرصت های 
شغلی برای کارجویان و اســتخدام نیروهای مدنظر کارفرمایان، فراهم است. 
خداپرست راه اندازی سامانه جست وجوی شغل را به عنوان یک حلقه مفقوده 
در ســهولت بخشی، ارائه فرصت های شــغلی و کیفیت استخدام نیروی کار، 
مؤثر دانســت و به این نکته اشاره کرد که در فارس، حدود ۱۲ هزار ظرفیت 

شغلی برای این سامانه وجود خواهد داشت.
اهمیت برگزاری مســتمر رویداد مردمی اشتغال به صورت فصلی یا دوره ای 
نیز موضوع دیگری بود که او با اشــاره به آن، اظهار امیدواری کرد که اجرای 
چنین طرح هایی، مشــکلات کلان شهر شــیراز و شهرستان های فارس را در 

حوزه اشتغال به حداقل برساند.
خداپرست در حاشیه بازدید از این رویداد مردمی و در گفت وگو با کارفرمایان 
و کارجویان، احساس رضایت آنان از برگزاری این طرح را مطلوب و اثربخش، 
ارزیابــی کرد و توضیح داد که این رویداد می تواند هم بکارگماری کارجویان 
در سامانه جســت وجوی شغل را افزایش دهد و هم کارفرمایان را از ظرفیت 

نیروی انسانی بیکار فارس مطلع نماید.
وحید خانی مظفری، دبیر قرارگاه اقتصاد مقاومتی بسیج سازندگی فارس نیز 
با تاکید بر ضرورت تســهیل گری در هر امری به عنوان یکی از ماموریت های 
اصلــی این قرارگاه، یادآور شــد کــه یکی از مولفه های تســهیلگری، یافتن 

حلقه های واسطه، حذف موانع و نقش آفرینی در این حلقه هاست.
گفتنی اســت این رویداد ملی یک روزه، فرهنگ ســاز و زمینه  ســاز آشنایی 
 افراد جویای کار با کارفرمایان شــد. ســامانه جســتجوی شــغل به آدرس 
http://shoghl.mcls.gov.ir نیز بستری است که در دسترس عموم مردم و 
متقاضیان کار قرار گرفته تا با وارد شــدن به این سامانه، مشخصات و رزومه 
خــود را ثبت کنند. در واقع در این شــبکه با معرفی افراد جویای شــغل به 
کارفرمایان، کاریابی و اشتغال یابی در استانی همچون فارس، رنگ دیگری به 

خود گرفته و این مسیر تسهیل شده است.

7 اخبار سال سی ام  شماره 6174 چهارشنبه 1402/09/29                               

 در دیدار با معاون سازمان انرژی اتمی؛

 تفاهم نامه همکاری فارس با شرکت تولید و توسعه انرژی اتمی امضا شد
بــه گــزارش ســبحان، محمدهــادی ایمانیه، 
اســتاندار فارس در دیدار با حسین درخشنده، 
معاون سازمان انرژی اتمی و مدیرعامل شرکت 
مادرتخصصــی تولید و توســعه انرژی اتمی در 
شــیراز، ضمن تبادل نظرات و بررســی راه های 
همکاری مشترک استان فارس و سازمان انرژی 
اتمی، تفاهم نامــه همکاری ســه جانبه مابین 
شرکت مادر تخصصی تولید و توسعه انرژی اتمی 
 استانداری فارس و دانشگاه شیراز را امضا کرد.
ایمانیــه در حاشــیه انعقــاد این تفاهــم نامه 
همکاری، فارس را اســتانی دانشگاهی و علمی 
عنوان کرد و با اشــاره بــه فرمایش مقام معظم 
رهبــری مبنی بر وجود دانشــگاه در شــیراز، 
یعنی دارالعلمــی در دارالعلم، گفت: تلاش های 
فراوانی در مجموعه دانشــگاه های استان انجام 

می شود و ثمرات ناشــی از آن نیز برای استان 
ســودمند و مفید بوده و خواهد بود. وی اظهار 
داشت: ارتباط بین دانشــگاه، صنعت، معدن و 
سایر حوزه های محیطی در سنوات قبل کم رنگ 
بوده که بــه لطف خداوند در دولت ســیزدهم 
تا حدودی توانســته ایم دیوار بی اعتمادی بین 
صنعت و دانشــگاه را کوتاه تر کنیم و امیدواریم 

نهایتاً این دیوار بی اعتمادی کاملًا از بین برود
اســتاندار فارس با اشــاره به اســتقرار سایت 
هســته ای در فــارس در آینــده ای نزدیــک، 
برضرورت ایجاد دفتر نمایندگی سازمان انرژی 
اتمی در مراکز اســتان ها تأکیــد کرد و گفت: 
از همکاری دانشــگاه و صنعــت به ویژه صنعت 
صلح آمیز انرژی هسته ای حمایت خواهیم کرد؛ 
تمام ادارات و سازمان ها نیز موظفند برای اجرای 

این تفاهم نامه همکاری نمایند. وی تصریح کرد: 
ظرفیت ایجاد سایت هسته ای در استان فارس، 
آورده های بســیاری برای اســتان از جمله در 
حوزه های پزشــکی، کشاورزی و صنعتی دارد و 
همانند سایر صنایع دفاعی کشور، پیشران است 
و ارتقای بیش از پیش استان را فراهم می سازد.

ایمانیه با اشــاره بر اینکه سایت هسته ای استان 
فارس قرار اســت یک رآکتور آموزشــی و یک 
رآکتــور ۱۰ مگاواتــی را در خــود جای دهد، 
رادیوایزوتوپ ها  رادیوداروهــا،  تولید  داد:  ادامه 
و ایزوتوپ هــای صنعتــی مــورد نیاز کشــور، 
یک شــتاب دهنده، یک پژوهشــکده هسته ای 
کشــاورزی و همچنیــن مرکز آموزش ســایر 
مواردی اســت که برای این ســایت هسته ای 

پیش بینی شده است.

به گزارش ســبحان، محمدخلیل، مدیرکل آموزش و پرورش 
فارس در نشســت برخط با مدیران و رؤسای ادارات آموزش 
و پرورش سراســر اســتان اظهار کرد: تشییع شهدای گمنام 
در مدارس اســتان و با حضور پرشــور دانش آمــوزان، برگ 
زرینی بود کــه در تاریخ آموزش و پــرورش رقم خورد. وی 
افزود: اینکه بعد ازگذشــت چند دهه، همچنان مردم بر پیکر 
شــهدای گمنام ســجده می کنند و به آنها متوسل می شوند 
 به خاطر این اســت که این شهدا در مســیر امام حسین )ع( 

گام برداشته اند.
عســکری تصریح کرد: سال تحصیلی جاری با مشکلاتی آغاز 
شــد که مهم ترین آن کمبود نیروی انســانی بود اما با همت 

همه بخش ها و تلاش همکاران این مشکل رفع شد.
وی ادامه داد: اولین مســئله مهم ما درسال تحصیلی جاری، 
موضوع امتحانات اســت لــذا در اداره کل آموزش و پرورش 
اســتان »اتاق وضعیت« با رویکرد امتحانات تشکیل می شود 

و نحوه برگزاری امتحانات هر شهرســتان بررسی، پیگیری و 
راهکارهایی به آن شهرســتان ارائه می شــود تا با استفاده از 

ظرفیت های موجود در ارتقای وضعیت آموزشی اقدام شود.
عســکری گفت: اداره کل ســتاد توســعه متوازن رشته های 
تحصیلی در هر منطقه آموزشی استان دو مدرسه را که دارای 
شرایط هستند برای توسعه مهارتهای شغلی دانش اموزان به 

هنرستان فنی و حرفه ای تبدیل کند.
ادارات آموزش و پرورش در خصوص ارتقای کیفیت، آتش 

به اختیار عمل کنند
مدیــرکل آموزش و پــرورش فارس خاطرنشــان کرد: همه 
فرصت هایی که می تواند فــارس را در قله نگهدارد و موجب 
ارتقای استان شود در »اتاق وضعیت« پیگیری شود؛ همچنین 
ادارات آموزش و پرورش در خصوص ارتقای کیفیت، آتش به 
اختیــار عمل کنند و هر کاری که می توانند برای پیشــرفت 

اســتان انجام دهند. وی اضافه کرد: ستاد توسعه متوازن در 
اداره کل شــکل خواهد گرفت و مقرر شــده است هر منطقه 
آموزشــی دو واحد از آموزشگاه های خود را که دارای شرایط 

هستند به هنرستان فنی و حرفه ای تبدیل کنند.
عســکری گفت: بارویکرد تقویت آموزش مهارت ها، توســعه 
هنرســتان های فنی و حرفــه ای و کاردانش با اســتفاده از 

ظرفیت های موجود در دستور کار است.
وی ادامــه داد: ضروری اســت ادارات آمــوزش و پرورش در 
راســتای برگزاری جشن های عبادت ویژه دانش آموزان دختر 

پایه سوم ابتدایی برنامه ریزی شود.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس با اشاره به فرارسیدن هفته 
سوادآموزی گفت: در راســتای جذب بازماندگان از تحصیل 
باید تلاش کنیم و در این خصوص برنامه ریزی داشته باشیم.
وی ادامــه داد: انجمن هــای اولیا و مربیان مــدارس باید با 
تقویت تعامل بین خانه و مدرســه نهایت بهــره مندی را از 

ظرفیت خانواده  داشــته باشــند. وی با اشاره به فرا رسیدن 
فصل امتحانات نهایی گفت: تلاش کنید امتحانات در فضایی 
 امــن برگزار شــود و دانش آمــوزان با انگیــزه در امتحانات 

مشارکت کنند.

به گزارش ســبحان، جشنواره کشف استعدادهای شهروندان 
شــهرهای جدید؛ »گنج« به همت دفتر توســعه اجتماعی 
و فرهنگی شــرکت عمران شــهر جدید صدرا در راســتای 
شناســایی شــهروندان با اســتعداد و نخبه شــهر در زمینه 
فرهنگــی، هنری، علمی، آیینی، ورزشــی، ادبی و... در پاییز 
سال جاری کلید خورد و در نهایت شهر جدید صدرا درکنار 
شــهرهای جدید پرند و ســهند بیشــترین میزان مشارکت 
شــهروندان در شــهرهای بالای ۱۰۰ هزار نفرجمعیت را به 
خود اختصاص داد که در شــهر صدرا آمار شرکت کنندگان 

به 4۵۳نفر می رسد. 

مهدی پوربهی، مدیرعامل شــرکت عمران شهر جدید صدرا 
عنــوان کرد: شناســایی نخبگان و برنامه ریزی در راســتای 
بهره گیــری و تقویــت ظرفیت نخبگانی در این شــهر امری 
ضروری در مسیر هویت بخشی به شهر جدید صدرا می باشد. 
آمار بالای مشارکت شهروندان صدرایی در رویداد استعدادیابی 
بین شــهرهای جدید کشــور، بیانگر ســطح بالای نخبگانی 
 شــهر جدید صدرا و شهروندان با اســتعداد این شهر است. 
وی ضمن قدردانی از مشــارکت شــهروندان در این رویداد 
اســتعدادیابی، خاطرنشــان کــرد: شــهروندان، نخبگان و 
استعدادهای صدرا پیشــران اصلی توسعه شهر جدید صدرا 
هستند و شرکت عمران علاوه بر عمران شهر در ابعاد کالبدی 
و فضایی، در راســتای تکالیف قانونی در مســیر فعالیت های 
فرهنگی، اجتماعی و علمی نیز فعالیت دارد تا شــهر جدید 

صدرا در مسیر تعالی خود بیش از پیش بدرخشد.
پوربهی با اشــاره به اهمیت مشــارکت مردم در تصمیمات 
مدیریت شــهری عنوان کرد: در شــهر صدرا به واسطه انبوه 
ســازی مسکن جامعه ای به شــدت پویا و مطالبه گر اسکان 
یافته است که به خوبی حقوق خود را از دستگاه های اجرایی 
مطالبه می کنند، بنابراین ســعی شــد با فراهم کردن زمینه 

ورود کنشــگران اجتماعی و فرهنگی به عرصه های رسمی و 
گسترش نظرخواهی از مردم در خصوص اقدامات و برنامه ها 
از این پتانســیل عظیم در راســتای برنامه ریزی مردمی و از 

پایین به بالا بهره برداری شود.
 تشکیل اتاق فکر بانوان در شهر صدرا

 از اقدامات انجام شــده در این راســتا می توان به شناسایی 
افراد فعال، متخصص و متعهد از تمامی اقشــار و ســطوح، 
تشکیل کارگروه های منســجم از جمله قرارگاه سامان دهی 
مجتمع هــای مســکونی، کارگروه مطالبه گران شــهر صدرا، 
کارگروه مردمی سازی اقدامات، تشــکیل اتاق فکر بانوان در 
شهر صدرا اشــاره کرد که با برگزاری جلسات منظم به طور 
جدی پیگیری می شــود و امروز به هر شــهروند این فرصت 
را می دهد به عنوان تصمیم ســاز نقش خود را در سیســتم 
مدیریت شــهری ایفا کند و تلاش ما بر این اســت که صدرا 
شهری مشــارکت محور و فراگیر باشد که همه در آن دارای 
سهم و احساس تعلق باشند. چراکه مشارکت خصیصه ذاتی 
افراد نیســت، بلکه نتیجه ساختاری است که زمینه مشارکت 

را فراهم می کند. 
پوربهــی با اعــلام آمادگی در خصــوص انتقــال تجربیات 

شهرســازی مردمی و فرهنگ محور به سایر شهرها بیان کرد: 
در شهر های جدید به واسطه روند غیر تکوینی راه طولانی تا 
دستیابی به مفهوم فراگیر شهری وجود دارد. شهر های جدید 
یک جسم و کالبد دارند و یک روح و جان که شهروندان جزء 
لاینفک آن هستند که می توانند تبدیل به سرمایه اجتماعی 
شوند و شهر بدون آنها معنا و مفهمومی ندارد؛ لذا مهم ترین 
محوری که ســعی شد به آن توجه شود این است که عمران 
شــهر صرفاً به تمرکز بــر ابعاد کالبــدی و فیزیکی محدود 

نمی شود و باید مسائل انسانی را نیز مدنظر قرار داد.
صدرا آباد نمی شود مگر اینکه مردم شهر خود را دوست 

داشته باشند
در یک سال گذشته تلاش شــد با محور قرار دادن محتوای 
کیفیت مدار جامعه و شناســایی انگیزه های مشــترک، یک 
سیستم کارآمد برای برنامه ریزی و مدیریت شهر پیاده سازی 
شــود که قابلیت تکثیر و انعکاس را داشــته باشــد و امروز 
ایــن باور و انگیزه برای مردم صدرا ایجاد شــد که صدرا آباد 
نمی شود مگر اینکه مردم شهر خود را دوست داشته باشند و 
وقتی مشارکت و تعاون در جامعه بالا باشد، همه افراد جامعه 

نسبت به آینده آن حساس می شوند. 

به گــزارش ســبحان، علی اکبر میدان شــاهی، 
مدیرعامل گاز اســتان فارس ضمن ارائه گزارشی 
از وضعیت کلی گازرسانی در استان گفت: با توجه 
به عبور بیش از ۷۰ درصد گاز کشــور از اســتان 
فارس، مســئولیت ما در نگهداشــت تأسیسات و 
پیشــگیری از بروز حوادث بسیار مهم است. وی 
گفت: مرکز امداد گاز مکانیزه و مدیریت یکپارچه 
امداد سال هاســت در شــیراز راه اندازی شــده و 
ســرعت عمل در واکنش به حوادث بالاست. لذا 
قابلیت واکنش سریع در حوادث گازی در شیراز 

با توجه قدمت شبکه آن، یکی از مزایای معتبر گاز استان فارس است.
میدان شاهی با اشاره به اینکه اخیراً از طریق سامانه جامع مانیتورینگ مرکز امداد، امکان رصد اطلاعات 
مصرفی تمامی صنایع عمده و فوق عمده در ســطح اســتان فراهم شــده و مدیریت مصرف صنایع را 
تســهیل نموده است؛ اظهار داشــت: یکی از اقدامات مهم در خدمات رسانی به مردم قبل از قطع گاز، 
بدلیل مســائل تعمیراتی حوادث، ارسال پیامک به مشترکین محدوده قطع می باشد که سطح رضایت 

مشترکین را ارتقا بخشیده است. 
 سرعت واکنش به حوادث بسیار افزایش یافته است

مدیرعامــل گاز اســتان فــارس در ادامه گفــت: امروز افتخــار داریــم از ناوگان جدیــد خودرویی 
امــداد گازرســانی رونمایی کنیم که با توجه بــه تجهیز این ناوگان و ارتقای ســطح کیفی خودروها، 
 ســرعت واکنش بــه حوادث بســیار افزایــش یافته و همچنیــن تــوان عملیاتی امداد گازرســانی 

ارتقا پیدا کرده است. 
وی تصریح کرد: با خرید 9 دســتگاه خودروی امداد جدید و تجهیــز آن به لوازم تعمیراتی مورد نیاز 
در شــرایط اضطراری، از این پس، خودروهای امداد شــیراز با قدرت مانور بیشتر آماده خدمت رسانی 

مطلوب به مشترکان در عملیات های امدادی است. 
در عیــن حال در کنار افزایش ســرعت و توان عملیاتی، کیفیت خدمات امداد گاز نیز رشــد نموده و 

ان شاءا... شاهد افزایش رضایتمندی مشترکین عزیز در سطح استان خواهیم بود.
 به روز نبودن نیروی انسانی و ماشین آلات امداد ریشه بسیاری از حوادث

میدان شــاهی با اشــاره به اینکه به روز نبودن نیروی انســانی در امداد گاز و به روز نبودن ابزارآلات و 
ماشین آلات امداد ریشه بسیاری از حوادث بوده است؛ گفت: استاندارد نبودن تجهیزات می تواند حادثه ساز 
باشد و تلاش ها برای کاهش سطح حوادث بحران هاست، از این رو با تجهیز ناوگان خودرویی گام مهمی 
 در این عرصه برداشته شده است که این امر موجب شده سایر استانها نیز از تجهیزات ناوگان جدید ما 

الگو برداری کنند.
مدیرعامل شــرکت گاز استان فارس افزود: حدود ۱۶۰ تجهیز و ابزارآلات مختلف در خودروهای امداد 
جاسازی شده است و تجهیزات ارتباطات پیشرفته و تلفن های ماهواره ای برای کنترل شرایط در زمان 
حوادث نیز از دیگر مزایای ناوگان جدید اســت. همچنین خــودروی حمل مواد بودارکننده گاز نیز با 

شرایط ویژه به منظور پیشگیری از حوادث مرتبط با ادورانت تجهیز و راه اندازی شده است. 

به گزارش ســبحان، پانصد و پنجاه و ششمین 
کارگروه تســهیل و رفع موانــع تولید و پانصد 
و پنجــاه و هفتمین کارگــروه احیا واحدهای 
راکد به ریاســت محمدهادی ایمانیه استاندار 
فارس، دبیــری  حمیدرضا ایــزدی، مدیرکل 
صنعت، معــدن و تجارت و بــا حضور اعضای 
کارگروه برگزار و در راستای رفع موانع مسایل 
و مشــکلات بنگاه های مطرح شده در جلسات 
فوق الذکــر تصمیمات، اقدامــات و راهکارهای 
عملیاتــی در جهت فعالیت بهینــه و افزایش 
ظرفیــت واحدهای تولیدی اتخــاذ و مصوبات 
گره گشا تصویب شد.   مدیرکل صنعت، معدن 
و تجارت اســتان فارس با اشــاره بــه تعیین 
تکلیــف 4 بنگاه اقتصادی درکارگروه اســتانی 
و بررســی مصوبات ۱۵ بنــگاه اقتصادی طرح 
در کمیتــه تخصصــی ذیل کارگروه تســهیل 

اســتان فارس گفت: واحدهای مطرح شده در 
زمینه تولید آرد، طرح تولید ســیانید ســدیم، 
خدمات درمانی ایــزوگام و... فعالیت دارند که 
چالش های درخواســت تمدید مهلت استفاده 
از بخشــنامه عدم محدودیت هــای حاصل از 
چک برگشــتی، تأیید پیش پرداخت شرکت به 
فروشنده، جابه جایی زمین مجاور جهت اجرای 
طرح، درخواســت مجوز به روزرسانی تجهیزات 
)بازســازی دســتگاه( و... نیز مطرح، بررسی و 

تعیین تکلیف شد.
ایزدی  با اشاره به اینکه بحث های کارشناسی در 
کمیته تخصصی ذیل کارگروه مطرح و بررسی 
می شــود و نهایت در کارگروه اصلی تصمیمات 
گرفته می شود؛ تصریح کرد: دبیرخانه کارگروه 
تســهیل و رفع موانع تولید اســتان به صورت 
منظم مشکلات واحدهای تولیدی را رصد و در 

زمینه رفع مشکلات آنها اقدام می کند. وی در 
خصوص رفع موانع واحدهای راکد اضافه کرد: 
فعــال کردن واحدهای راکــد کمک به چرخه 
اقتصادی، رشــد تولیدکیفی، افزایش اشتغال و 
کاهــش بیکاری در جامعه اســت؛ لذا ضرورت 
دارد در حوزه های مختلف برای رفع مشکلات 

بنگاه های اقتصادی مانع زدایی کنیم.

به گزارش سبحان، شــورای توسعه و حمایت 
از ســازمان های مردم نهــاد در صداوســیمای 
فارس برگزار شــد. احمــد پهلوانیان، مدیرکل 
صداوسیمای فارس در این نشست گفت: رسانه 
به طور طبیعی و ذاتی باید سطح تماس خود را 
با مردم افزایش دهد و هر چه این سطح تماس 
افزایش پیدا کند داده ها و ورودی های دانشــی 
رســانه افزایش و با همــکاری و تعامل منزلت 

رسانه ارتقا می یابد. 
پهلوانیان تأکید کرد: رسانه اگر بتواند با صنوف، 
اقشــار و سازمان های مردم نهاد ارتباط دوسویه 
و مســتمر داشته باشد در پیام رسانی، مهندس 
پیام و نشست پیام رسانه در دل جامعه، موفق 

خواهد بود. 
مدیــرکل صداوســیمای فــارس با اشــاره به 
رهنمودهــای رهبــر معظم انقــلاب در بیانیه 
گام دوم انقــلاب مبنی بر ســرایت حکمرانی 

بــه مردم به وســیله حلقه های میانــی افزود: 
رســانه ملی باید از طریق ســرحلقه های این 
بازآفرینی  حکمرانــی یعنــی دریافــت داده، 
 و بازتــاب آن بــه جامعــه را از دل ســمن ها 

محقق سازد. 
پهلوانیــان با بیــان اینکه حمایت از ســمن ها 
اعتقــاد و باور ماســت و براســاس دســتور و 
سفارش نیســت، افزود: ســمن ها و نهادهای 
مردمــی تســهیل گر، شــتاب دهنده و اقــدام 
کننده هســتند و در هر یک از این ســه حوزه 
 فعالیت کنند، رســانه ملی باید فعالیت هایشان 
را به خوبی منعکس کند و با آنها تعامل داشته 

باشد.
مهدی مؤمــن زاده، مدیرکل دفتــر اجتماعی 
اســتانداری فــارس نیز در این جلســه گفت: 
ســازمان های  و  گروه هــا  فعالیــت  مجــور 
مردم نهاد ازســوی نهادهای مختلفی از جمله 

 وزارت کشــور، بهزیســتی، فراجــا، اداره کل 
ورزش و جوانــان و دادگســتری صــادر و به 
اقتضای نــوع مجوزها، ســاز و کارهایی در نظر 

گرفته می شود.
مؤمن زاده افزود: فعالیت سازمان های مردم نهاد 
و مشارکت مردم محدود به این مجوزها نیست، 
کمااینکه گروه های جهادی متعددی در فارس 
در عرصه های مختلف فعالیت دارند و فارس از 
این لحاظ بیشترین تعداد گروه های جهادی را 
درکشــور دارد که نامشان سمن نیست؛ اما در 

همین ساختار تعریف می شوند. 
مدیــرکل دفتــر اجتماعی اســتانداری فارس 
ادامه داد: گســتره حضور گروه هــای مردمی 
گستره وســیعی اســت و نباید این موضوع را 
محدود دید. بایــد هرجا این گروه های مردمی 
به هر اسمی فعالیت می کنند شناسایی شوند تا 

ظرفیت سازی انجام شود.

مدیرکل آموزش و پرورش فارس خبر داد:

اختصاصدومدرسهدارایشرایطدرهرمنطقهاستانفارسبههنرستانفنیوحرفهای

مدیرعامل شرکت عمران شهر صدرا: 

نخبگانواستعدادهایصدراپیشرانتوسعهاجتماعیوفرهنگیشهرجدیدهستند

مدیرعامل شرکت گاز فارس خبر داد:

رصداطلاعاتمصرفیتمامیصنایع
عمدهاستان

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت فارس عنوان کرد: 

گرهگشاییاز۱۹بنگاهاقتصادیدراستانفارس

مدیرکل صداوسیمای فارس:

حمایتازسمنهااعتقادوباورماست
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»هان!بیناترينچشمها،چشمیاســتكهنگاهشبهسوىخوبیباشد.هان!
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نهجالبلاغه:خطبه١٠٥

طرح روزحدیث روز

»درمان آشیانه خالی« ویژه والدین منتشر شد

ما بــرای قبول اینکه باید با بعضی آدم ها، موقعیت ها و شــرایط خداحافظی 
کنیم، به زمان احتیاج داریم. زمان باید بگذرد، ذهن ما باید هزاران داســتان 
متقاعدکننده بســازد تا آرام آرام نزدیک شــویم به لحظه خداحافظی. به هر 
حال چه تصمیم بگیریم و چه همچنان خودمان را معلق نگه داریم، لحظات 

خداحافظی فرا می رسند. امروز اگر نه، چند سال دیگر!
در خداحافظــی دردی وجود دارد، دردی پنهان. مگر می شــود خداحافظی 
دردناک نباشد؟ اگر خیلی وقت است، متوجه شده ایم به خداحافظی خاصی 
نزدیک شــده ایم، بهتر است خودمان را گول نزنیم. بهتر است درد را به رنج 
تبدیل نکنیم. خداحافظی ها را باید شــروع کرد. خداحافظی ها را که شــروع 
کنیم چندوقتی غمگین خواهیم بود؛ اما بعد از آن داســتان های جدیدی را 

تجربه خواهیم کرد.
در پیش گفتار کتاب آمده اســت: سندرم آشــیانه خالی نوعی حس اندوه و 
تنهایی است که پس از آنکه فرزندان به قصد زندگی جدا یا رفتن به دانشگاه 
برای اولین بار خانه را ترک می کنند، پدر و مادر یا سرپرســت ممکن است به 

آن دچار شوند. این سندرم یک عارضه بالینی نیست.
کتاب »درمان آشیانه خالی« به قلم لیزا. او انگلهارت با ترجمه مطهره نوروزی 
در 4۶ صفحه مصور و به بهای 80 هزار تومان برای والدین و افراد بزرگســال 

منتشر شده است.

خاطرات »فرار« اسرای عراقی منتشر شد

کتاب »فرار« بیست وشــش خاطره از فرار اسیران عراقی از اردوگاه های ایران 
را روایت می کند. این کتاب اصل تحقیق و مصاحبه های نســرین ساداتیان با 

همراهی اصغرعزیزی عضو کمیسیون نگهداری اسیران عراقی است.
»فرار« نشــان از ســال ها تجربه و قدرت دفاعی ایران در دوران هشت سال 
دفاع مقدس و ســال های بعد از آن را دارد. ســاداتیان در »فرار« سعی کرده 
نقــاط کور و بکری کــه در صفحه خاطرات مقاومت باقی مانده اســت را به 

تصویر بکشد.
بیست وشش خاطره شیرین، جذاب و خواندنی کتاب، از زبان راویان مختلفی 
است که از ســاعت های اولیه فرار در محل خدمت خود حاضر بوده و شاهد 
عینی فــرار و حادثه های بعد از آن بوده اند. دو نفر از آن ها به نام ســرهنگ 
حمید صاحب قلم و ستوان دوم ماشاءا... فراهانی از دنیا رفته اند. برخی راویان 
از شهرستان ها به تهران آمدند، بعضی هم ساکن تهران بوده اند و خاطراتشان 

را در دفتر ادبیات و هنر مقاومت حوزه هنری بازگو کرده اند.
»فرار« که به همت دفتر ادبیات و هنر مقاومت حوزه هنری انقلاب اســلامی 
گردآوری شده، با شــمارگان 1250 نسخه در 1۷9 صفحه و با قیمت 110 

هزار تومان در بازار کتاب موجود است.

»قهوه تلخ در مرصاد« روانه بازار نشر شد

»قهوه تلخ در مرصاد«، کتاب خاطرات تلخ و شــیرین مدافعان ســلامت در 
نبرد با کرونا به قلم مهدی عجم می باشد که بخشی از این اثر در سال 1400 
توســط انتشارات ســوره مهر با عنوان »آب پرتقال کربلای 5«، شامل 135 
خرده روایت کرونایی از خاطرات پزشکان و پرستاران عزیز، تقدیم خوانندگان 
گرامی شد. در این اثر، با افزودن خاطراتی از سایر کادر شریف درمان، کتاب 
در شش فصل، علاوه بر بخشی از گلچین آن خاطرات، روایت هایی خواندنی 
از تکنسین های شــریف عرصه تشــخیص، مانند آزمایشگاه ویروس شناسی 
و بخــش تصویربرداری پزشــکی و همچنین عزیزان خدماتــی و انتظامات 

بیمارستان، از روزهای اوج کرونا، تقدیمتان شده است. 
اثر جدید مهدی عجم با 302 صفحه و تیراژ 1000 نســخه توسط انتشارات 

2۷ بعثت چاپ و روانه بازار نشر شد.
  در بخشی از این کتاب می خوانیم:

ایــام اربعین ســال 1399 دل های مشــتاقان اباعبــدا... )ع( در آتش فراق 
می ســوخت. من که دو سال پیاپی به رغم تلاش و پیگیری های بسیار، بنا به 
دلایلی موفق به زیارت اربعین نشده بودم و خودم را آماده می کردم که پس از 
سه سال به زیارت ارباب مشرف شوم، به ناگاه با هجوم این ویروس منحوس، 
تمام رؤیاهایم را نقش بر آب دیدم؛ اما در دل هنوز امید داشــتم و مقدمات 
کار را فراهم می کردم تا به ســمت مرز مهران حرکت کنم. قصدم این بود که 
در مرز منتظر بمانم و هرطور شده، خودم را به پیاده روی اربعین برسانم. در 
همین ایام، یکی از روزهای تعطیل، در بخش تصویربرداری مشــغول خدمت 
بودم که حوالی ظهر، یک بیمار به شــدت بدحال بــه پذیرش مراجعه کرد. 
به ســرعت کارهایش را انجام دادیم و بیمار روی تخت سی تی اسکن خوابید. 
در گیرودار پذیرش و سؤال و جواب های مرسوم، متوجه شدم که بیمار، یکی 

مثل خودم است. 

برنامهکاربردیکهازچتجیپیتیبهترعملمیکند

اندازه گیری کالری وعده غذایی تنها با ثبت یک عکس

فن آوری

عکس خبر

 برگزاری اولین انتخابات شوراهای استانی - عراق

 باغ وحش هامبورگ آلمان
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تغذیه

این سه آجیل را به منوی صبحانه تان اضافه کنید

  لیگ برتر فوتبال کشور

  نشست خبری سالگرد شهادت »سردار سلیمانی«

سواد زندگی 

شــب یلدا یا شب چله، نام هایی اســت که ایرانیان 
باستان بیش از 2500 ســال پیش به طولانی ترین 
شــب در تقویــم ایرانــی داده اند. این شــب که از 
میراث تمدن ایرانی و جشــن های ایرانی باستانی از 
روزگار زرتشت است، می تواند فرصت مغتنمی برای 
دیدوبازدیدهای خانوادگی و فامیلی باشــد تا مردم 
از این طریق ســنت بســیار زیبای صله رحم را احیا 
کنند. اما متأسفانه در چند سال اخیر شب یلدا برای 
خانواده ها معنــا و مفهوم دیگری پیداکرده اســت. 
گویی فرهنگ اصیل و باســتانی یلــدا برای برخی 
رقابتی شده و هرکسی به فکر چیدن سفره ای متنوع 
و رنگین تر است.  از طرف دیگر، عده ای با القای حال 
بد و تخریب روحیه جمعی به دنبال برچیده شــدن 

این سنت دیرینه هستند.
اردشــیر گراوند، جامعه شناس و پژوهشگر اجتماعی 
بابیان اینکه هیچ شــرایطی نمی تواند شــب یلدا را 
مغلوب کند، می گوید: اعیاد و مناسبت هایی که یک 
تاریخ کهن و دیرینه دارند و پایه شــان بر شــادی و 
شــادمانی اســت، این ظرفیت اقتدارگرایانه را دارند 
تا تمام نظــام اجتماعی را در همه اقشــار و در هر 
شــرایطی به طرف خود جذب کنند. شــب یلدا هم 
ازجمله آن مناســبت هایی اســت که به دلیل توان 
فرهنگی، تاریخی و اقتدار اجتماعی بالا اساســاً هیچ 

شرایطی نمی تواند مغلوبش کند.
متأسفانه گاهی سنت های خوب مثل شب یلدا دچار 

آسیب هایی می شود که خوبی های آن را تحت الشعاع 
قرار می دهد: شب یلدا در قدیم همیشه با یک نوعی 
از آتش بــازی، دورهمی های ســاده، حافظ خوانی و 
نشســتن دور کرســی همراه بود اما طی چند سال 
اخیر، برگزاری ساده و بی تکلف شب یلدا جای خود 

را به مهمانی های تشریفاتی و تجملاتی داده است.
این جامعه شناس تجمل گرایی را از آسیب های جدی 
شب یلدا دانســت و افزود: روش های غلط پذیرایی، 
ریخت وپاش ها و اسراف های فراوان در شب یلدا هیچ 
هم خوانی بافرهنگ دینی ما ندارد و همین مســائل 
شــده باعث تا شب یلدا به شبی پرخرج و استرس زا 
برای خانواده ها تبدیل شــود. درحالی که یلدا رسوم 
زیبایی همچون حافظ خوانی، شب نشــینی و بیان و 
انتقال پندها و تجربه های ارزشــمند پدربزرگ ها و 
مادربزرگ هــا  را به همراه دارد که با تشــریفات و 

تجمل گرایی این رسوم در حال فراموشی است.

  به رسم خودمان شب یلدا بگیریم نه رسم 
بلاگرنماها

متأســفانه در طــی چند ســال اخیر، شــبکه های 
اجتماعی در تجملاتی شــدن شــب یلــدا بی تأثیر 
نبوده اند و ما اکنون شــاهدیم که زندگی تجملاتی و 
رسم و رسوم نمایشی بلاگرها از پس فضای مجازی 
وارد ســادگی دنیای واقعی ما شــده است. مایی که 
نمی دانیم در پشــت این عکس ها چه خبر اســت و 
اصرار داریم تا زندگیمان را همان شــکلی کنیم که 
خانم بلاگر به نمایش گذاشــته است؛ اگر هم کاری 
از دستمان برنیایید، می نشــینیم و حسرت زندگی 

نمایشی آن ها را می خوریم.
او می گویــد: شــب یلدا رســوم زیبایــی همچون 
حافظ خوانی، شب نشــینی و بیــان و انتقال پندها و 
تجربه های ارزشمند پدربزرگ ها و مادربزرگ ها را به 
همراه دارد که با تشریفات و تجمل گرایی این رسوم 

در حال به فراموشی سپردن است.
گراونــد توصیه می کند بــرای آنکه بتوانیم شــب 
یلدا را مثل قدیم ها ســاده و صمیمی برگزار کنیم، 
هرکداممــان باید گوشــه ای از خــرج را بگیریم. او 
می گویــد: قبل ها پدربــزرگ و مادربزرگ های ما در 
حد بضاعتشان ســفره یلدایی پهن می کردند و همه 
جمع می شــدیم و کســی هم خیلی به سفره نگاه 
نمی کرد؛ هرکدام از اعضای خانوار در حد توانشــان 

چیزی می خریدند و در سفره می گذاشتند.

یلدا، شبی برای دورهمی است نه ریخت وپاش

ادبیات

 75 روز جنایت

سلامت

 این عادت های ناخواسته به گوشتان آسیب می زند 

ســعید ملایری، شنوایی شــناس گفت: برخی از عوامل 
وجود دارند که به طور ناخواســته سلامت گوش های ما 
را تهدید می کنند و شــنوایی ما را در معرض خطر قرار 

می دهند.
در این قسمت قصد داریم به معرفی بعضی از عادات دیگر 

که باعث آسیب به گوش می شود، بپردازیم:
  مسکن های بدون نســخه، دارویی مضر برای 

شنوایی
مســکن هایی که بدون نســخه دریافت می کنید، مانند 
آســپرین یا ایبوپروفن باعث آسیب به گوش می شود. کم 
شدن شــنوایی معمولاً بر اثر استفاده از این داروها رایج 
اســت، اما موقتی اســت و اگر خیلی زیاد استفاده شود، 
ممکن اســت عوارض جانبی اش طولانی مدت و یا دائمی 

 باشد.
  تجویزهای دارویی

کاهش سطح شــنوایی می تواند عوارض جانبی یک دارو 
باشــد. بعضی از داروهــای خاص برای بیمــاری قلبی، 
شــیمی درمانی یا حتی آنتی بیوتیک ها می توانند عاملی 
برای آســیب به گوش باشــند پس بهتر است با پزشک 
در ایــن رابطه صحبت کنید تا اگر مقدور اســت، داروی 

موردنظر را برایتان عوض کند.
  سشوار

سشــواری که نزدیک گوش گرفته شود، به دلیل صدای 
بالایی که دارد، به گوش آسیب وارد می کند. قرار گرفتن 

طولانی مدت یا مکرر در معرض صدای سشــوار، شما را 
در معرض خطر ابتلا به مشــکلات شنوایی قرار می دهد. 
پس بهتر اســت که تعداد دفعات اســتفاده از سشوار را 
کاهش دهید. هر چقدر که بیشــتر از آن استفاده کنید و 
مدت زمان اســتفاده هم طولانی تر باشد، آسیب بیشتری 

به گوش وارد خواهد شد.
  صدای زیاد

قطعا می دانید که صداهای خیلی بالا و زیاد مانند صدای 
بلندی که در کنســرت وجود دارد، باعث می شود که تا 
چند روز بعد هم گوشــتان زنگ بزند. صدای بسیار زیاد 
به پرده گوش آســیب وارد می کند. کسانی که خیلی از 
هدفون اســتفاده می کنند و صدای موسیقی را روی  ولوم 
بالا تنظیم می کنند، باعث می شــوند که گوششان آسیب 
ببیند. آســیب هایی که خطرناک هستند و باعث می شود 

شنوایی دیگر مانند قبل نباشد.
  نادیده گرفتن چکاپ های سالانه

اکثر افرادی که مشــکلات شــنوایی دارند، معمولاً این 
مشــکلات در آن ها به صورت تدریجی در قسمت داخلی 
گوششــان ایجاد شــده اســت اما اگر زود اقدام کنند، 
می توانند آن را درمان کنند. پس اگر شما سالانه چکاپ 
انجام دهید، قطعاً داخل گوشتان آلودگی جمع نمی شود 

و مواد اضافه آن بیرون کشیده می شود.
در نتیجه دیگر مشــکلات جدی نخواهــد بود. پس آنها 
را نادیده نگیرید؛ زیرا ممکن اســت این مواد زائد داخل 

گوش باعث عفونت سینوسی و آلرژی شود.
  تب بالا

افزایش زیاد دمای بدن عاملی برای آســیب عصب ها در 
قســمت داخلی گوش اســت که علت آن هم التهاب یا 
کمبود اکسیژن است. اگر اکسیژن کافی به عصب نرسد، 

این عصب ها از یکدیگر گسســته می شــوند و آن طور که 
باید کار نمی کنند.

  برخی بیماری ها
مشــکلات مربوط به خون، دیابت نوع 1 و نوع 2، فشــار 
خــون بالا و کلســترول بالا، همگی ســلول های بدن را 
درگیر می کند که شــامل گوش هم می شود. ویبراسیون 
ســلول های ریز در موی داخل گوش ها باعث می شــود 
 تــا پیام هایی در مــورد چیزهایی که می شــنوید به مغز 

ارسال شود.
این ســلول ها نیاز به جریان خون مناســب دارند. همه 
سلول های مو از طریق مواد مغذی تغذیه می شوند و اگر 
مشکلی در جریان خود وجود داشته باشند، این سلول ها 
رشــد نمی کنند. افرادی که به دیابت مبتلا هســتند، دو 

برابر دیگران به مشکلات شنوایی دچار می شوند.
  کلاس های ورزشی

کلاس های ورزشــی و باشگاه ســروصدای زیادی دارند. 
موســیقی که در ایــن مکان ها پخش می شــود، معمولاً 
قدرت بســیار بالایی دارد و ممکن است به گوش آسیب 
وارد کنــد. احتمالا خودتان تجربه گــوش درد را بعد از 
این کلاس ها داشــته باشــید. پس می توانید از محافظت 
کننده های گوش استفاده کنید تا از بلندی موسیقی کم 

کند.
  لوازم برقی داخل آشپزخانه

لوازم برقی داخل آشپزخانه مانند مخلوط کن یا قهوه ساز 
یا چرخ گوشت صدای زیادی دارند و ممکن است عاملی 
برای آســیب به گوش شما باشد که بهتر است باز هم از 
محافظت کننده های گوش اســتفاده کنید. اگر در هفته 
تقریبــا به طور میانگیــن 10 بار از این لوازم اســتفاده 

می کنید، احتمالا آسیبی شما را تهدید نکند.

بدون شــک آجیل یکی از سالم ترین و راحت رین میان 
وعده هایی اســت که می توانید به طور منظم از خوردن 
آن لــذت ببرید. آجیل هــا سرشــار از ویتامین ها، مواد 
مغذی و مواد معدنی هســتند و برخــی از بهترین نوع 
چربی  هایــی را که می  توانید مصرف کنیــد، دارند و به 
کاهش خطر ابتلا به بیماری هــای قلبی مختلف کمک 
می کننــد؛ اما مصرف بیش از اندازه آن ها می تواند منجر 

به مشکلاتی برای سلامتی شود.
بدترین زمان برای خوردن آجیل درســت قبل از خواب 
است؛ اما برخی از آجیل ها هستند که می توانید در شب 
از خــوردنِ آن ها لذت ببرید و فوایــد تغذیه ای را برای 
بدنتان خواهد داشــت. بهترین انواع آجیل برای خوردن 
در شــب آن هایی هســتند که هم پروتئین، هم چربی 

خوب و هم فیبر بالایی دارند. این آجیل ها شامل:
  گردو: یک وعده گردو حاوی اســید های چرب 
امگا، 4 گرم پروتئین و 2 گرم فیبر اســت. آن ها 
توانایی بهبود عملکرد های مرتبط با ســلامت قلب 

را دارند و می توانند کلسترول را کاهش دهند.
  بــادام: بادام اغلب به عنوان افزودنی به ســایر 
غذاها مصرف می شود، اما می توان آن را به تنهایی به 

عنوان یک میان وعده سالم در شب هم مصرف کرد.
  بهترین زمان برای خوردن آجیل

باید توجه داشت که آجیل نمی تواند تمام مواد مغذی و 
ویتامین های مورد نیاز بدن را تأمین کند، بنابراین نباید 
آن هــا را جایگزینی برای صبحانه بدانید. آجیل ها را باید 

در صبح همراه با صبحانه مغذی میل کنید.
اگر صبح ها مقدار مناسبی )20 تا 25( آجیل مصرف کنید، 
بدنتان راحت تر با خســتگی مقابله کرده و فشارخون را 
تنظیم می کند. با افزودن آجیل به صبحانه خود، می توانید 

به  توصیه شده روزانه مقادیر به راحتــی 

ویتامین ها و مواد معدنی برسید.
  انواع آجیل هایی که می توان صبح استفاده کرد

برخــی از آجیل  هــا می  تواننــد برای خــوردن صبحانه 
مطلوب تر باشــند و این بســته به ارزش غذایی و موادی 
است که در آن ها وجود دارد که برخی از آن ها عبارتند از:
  بادام: بادام منبع غذایی بسیار خوبی است که می تواند 
بــه تنظیم قند خون کمک کند. مصرف بادام می تواند به 
ویژه برای بیماران دیابتی مفید باشد. بادام نسبت به سایر 
آجیل ها فیبر بیشتری دارد که فرآیند های دستگاه گوارش 
را بهبود می بخشــد. یکی از مفیدترین جنبه های خوردن 
یــک وعده بادام؛ این اســت که می توانــد 3۷ درصد از 

ویتامین های توصیه شده روزانه بدن را تأمین کند.
  فندق برزیلی

این نوع از آجیل منبع فوق العاده ای از ســلنیوم است. 
ســلنیوم یک ویتامین قوی اســت کــه می تواند به 
عنوان یک آنتی اکســیدان عمل کند، خطر ابتلا به 
سرطان های مختلف را کاهش دهد، از بیماری های 
قلبی محافظت کند و حتی به مبارزه با زوال ذهنی 

)آلزایمر( کمک خواهد کرد.

تعداد بی نهایتــی از برنامه های کاربردی وجود دارند 
که ادعــا می کنند می توانند بــه کاهش وزن کمک 
کنند. اما اکنون یکی از آن ها ادعا می کند که می تواند 
به شــما بگوید دقیقا چه مقدار کالری در غذای شما 
وجــود دارد و این کار را تنها بــا ثبت یک عکس از 
آنچــه می خورید، انجــام می دهد. برنامــه کاربردی 
Healthify از شما می خواهد که از وعده های غذایی 
خود عکس بگیرید. این برنامه کاربردی با استفاده از 
هوش مصنوعی می تواند نوع غذای موجود در بشقاب 
شــما و همچنین مقدار آن را تشخیص دهد تا آن را 
تجزیه و تحلیل کند. نســخه جدیــدی از این برنامه  

کاربردی کــه در روزهای آینــده در بریتانیا عرضه 
خواهد شد، دارای یک قابلیت به نام اسنپ 2/0 است.

کاربــران از غذای خــود عکس می گیرنــد و برنامه 
کاربردی، غذاهای مختلف را در یک بشقاب شناسایی 
می کنــد. آنها می توانند نتایج را در صورتی که برنامه 
در مــورد اندازه غذا یا نوع آن نادرســت عمل کرده 
باشد، تغییر دهند. ســپس کالری، پروتئین، چربی، 
کربوهیدرات و فیبر محاسبه می شود. با گذشت زمان، 
برنامه بر اساس عادات غذایی فرد، در تشخیص آنچه 
که خورده بهتر می شود. توشار واشیشت، مدیرعامل 
شرکت این برنامه  کاربردی که در هند مستقر است، 
می گوید: این برنامه کاربــردی می تواند بیش از یک 
میلیون غذا را از یک تصویر تشــخیص دهد و از چت 
جی پی تی نیز در تشخیص غذا بهتر عمل می کند. او 
گفت که چــت جی پی تی، این چت بات معروف فقط 
تشــخیص می دهد که یک وعده غذایــی، به عنوان 
مثال، ســالاد اســت یا نوع دیگری اســت، در حالی 
کــه برنامه کاربردی آنها نوع دقیق آن را تشــخیص 
می دهد. براســاس بازخورد مشتریان، او معتقد است 

این برنامه حدود 90 درصد دقیق عمل می کند.


